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П Р О Т О К О Л № 51 

от петдесет и първото заседание на Великотърновския общински съвет, проведено на 

31.01.2019 г. от 09.00 часа в Голяма зала на Община Велико Търново.  

Присъстват 36 общински съветници. Отсъства по уважителни причини Гергана 

Евтимова. 

 

 

Заседанието беше открито от г-н Венцислав Спирдонов.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 

провеждане на днешното заседание. Откривам петдесет и първото заседание на 

Великотърновския общински съвет.  

Преди да започнем работа по дневния ред, давам думата на г-н Павлов от 

Инициативния общински комитет „Асеневци”, който ще каже защо от Комитета 

подаряват по един календар на всеки от нас. 

Г-н ПАВЛОВ: Добър ден! Дами и господа общински съветници, от 

Комитета сме раздали на всеки от Вас по един календар, в който са отразени целите на 

нашия Комитет. А моята и на Комитета идеята е заедно да изпълним тези цели.  

Желая Ви успешна и ползотворна сесия и да приемете един добър бюджет за 

великотърновци!  

Благодаря Ви! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проектът за дневен ред е от 53 точки.  

 

 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 2654/14.01.2019 г. 

2. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 

собственост за 2019 г., Вх. № 2685/18.01.2019 г. 

3. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 

Оперативни и други европейски програми, Вх. № 2656/16.01.2019 г. 

4. Проект на бюджет за 2019 г., индикативен разчет за сметките от Европейския 

съюз за 2019 г. на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2019 г., Вх. № 

2657/16.01.2019 г. 

5. Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 2659/17.01.2019 г. 

6. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 

комисии за периода 01.07.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. № 2661/18.01.2019 г. 

7. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 

второ полугодие на 2018 г. и отчет на всички неснети от отчет решения на 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 2665/18.01.2019 г. 

8. Общински годишен план за младежта – 2019 г., съгласно Закона за младежта, 

Вх. № 2658/17.01.2019 г. 

9. Актуализиране на Годишен план за социалните услуги за 2019 г. към Стратегия 

за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново /2016-2020 г./, Вх. № 

2689/18.01.2019 г. 
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10. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните 

данъци на територията на Община Велико Търново, Вх. № 2664/18.01.2019 г. 

11. Изменение на Наредба за символите и наградите на Община Велико Търново, 

Вх. № 2644/02.01.2019 г. и Вх. № 2645/02.01.2019 г. 

12. Установяване на партньорски отношения между Кметство село Никюп, 

Община Велико Търново, /Република България/ и село Ондувил, Регион Нормандия, 

Департамент Еврьо /Република Франция/, Вх. № 2688/18.01.2019 г. 

13. Отчет за работата на Общинска агенция за приватизация през 2018 г., Вх. № 

2701/23.01.2019 г. 

14. Актуализация на план – сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2019 г., Вх. № 

2702/23.01.2019 г. 

15. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със 

стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 2703/23.01.2019 г. 

16. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2632/27.12.2018 г. 

17. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2630/21.12.2018 г. 

18. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„СБАЛПФЗ „Д-р Трейман“ ЕООД, гр. Велико Търново, Вх. № 2638/31.12.2018 г. 

19. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„ЦКВЗ- Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2634/27.12.2018 г. 

20. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„КОЦ-Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2636/27.12.2018 г. 

21. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 2633/27.12.2018 г. 

22. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на 

„ОДПГ“ ЕООД, Вх. № 2637/28.12.2018 г. 

23. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на 

„Инвестстрой – 92“ ЕООД, Вх. № 2639/31.12.2018 г. 

24. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„Царевград Търнов“ ЕООД, Вх. № 2641/31.12.2018 г. 

25. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. Арбанаси, 

Вх. № 2674/18.01.2019 г. 

26. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, с. 

Арбанаси, Вх. № 2676/18.01.2019 г. 

27. Предоставяне на безвъзмездно право на управление върху част от недвижим 

имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2666/18.01.2019 г. 

28. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище, 

Вх. № 2672/18.01.2019 г. 

29. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 

2667/18.01.2019 г. 

30. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец, Вх. № 

2668/18.01.2019 г. 

31. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец, Вх. № 

2670/18.01.2019 г. 
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32. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 

2681/18.01.2019 г. 

33. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Дебелец, Вх. № 

2669/18.01.2019 г. 

34. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2680/18.01.2019 г. 

35. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2687/18.01.2019 г. 

36. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2682/18.01.2019 г. 

37. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2683/18.01.2019 г. 

38. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2684/18.01.2019 г. 

39. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Ресен, Вх. 

№ 2671/18.01.2019 г. 

40. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 

Килифарево, Вх. № 2673/18.01.2019 г. 

41. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 

Килифарево, Вх. № 2679/18.01.2019 г. 

42. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 

Дебелец, Вх. № 2675/18.01.2019 г. 

43. Допълнение към Решение № 1321/20.12.2018 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 2677/18.01.2019 г. 

44. Отмяна на Решение № 1170/26.07.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 2678/18.01.2019 г. 

45. Отмяна на Решение № 1228/27.09.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 2686/18.01.2019 г. 

46. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2691/18.01.2019г. 

47. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 2692/18.01.2019 г. 

48. Одобряване на Проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 2693/18.01.2019 г. 

49. Одобряване на Проект за ПУП, с. Леденик, Вх. № 2694/18.01.2019 г. 

50. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проекти за 

ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2695/18.01.2019 г. 

51. Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за избор на 

носителя на Академична награда „Трети март“, Вх. № 2648/04.01.2019 г. 

52. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – 

Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018г., 

Вх. № 2650/07.01.2019 г. 

53. Извършени разходи за командировки в страната  от Даниел Панов – Кмет на 

Община Велико Търново за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. № 2690/18.01.2019 г. 
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Давам думата за изказвания по дневния ред. 

Г-н ДЕЯН ХАДЖИЙСКИ: Утре е първи февруари, днес е предхождащият 

ден и предлагам с минута мълчание да почетем жертвите на комунистическия режим. 

Със ставане на крака и едноминутно мълчание бяха почетени жертвите на 

комунистическия режим. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания по дневния 

ред? 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване  дневния ред. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Дневният ред се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник, Вх. № 2654/14.01.2019 г. 

2. Годишна програма за управление и разпореждане с имотите – общинска 

собственост за 2019 г., Вх. № 2685/18.01.2019 г. 

3. Поемане на краткосрочен дълг за финансиране на разходи по проекти по 

Оперативни и други европейски програми, Вх. № 2656/16.01.2019 г. 

4. Проект на бюджет за 2019 г., индикативен разчет за сметките от Европейския 

съюз за 2019 г. на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2019 г., Вх. № 

2657/16.01.2019 г. 

5. Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 2659/17.01.2019 г. 

6. Отчет за дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 

комисии за периода 01.07.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. № 2661/18.01.2019 г. 

7. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет за 

второ полугодие на 2018 г. и отчет на всички неснети от отчет решения на 

Великотърновски общински съвет, Вх. № 2665/18.01.2019 г. 

8. Общински годишен план за младежта – 2019 г., съгласно Закона за младежта, 

Вх. № 2658/17.01.2019 г. 

9. Актуализиране на Годишен план за социалните услуги за 2019 г. към Стратегия 

за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново /2016-2020 г./, Вх. № 

2689/18.01.2019 г. 

10. Изменение на Наредба за определянето и администрирането на местните 

данъци на територията на Община Велико Търново, Вх. № 2664/18.01.2019 г. 

11. Изменение на Наредба за символите и наградите на Община Велико Търново, 

Вх. № 2644/02.01.2019 г. и Вх. № 2645/02.01.2019 г. 
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12. Установяване на партньорски отношения между Кметство село Никюп, 

Община Велико Търново, /Република България/ и село Ондувил, Регион Нормандия, 

Департамент Еврьо /Република Франция/, Вх. № 2688/18.01.2019 г. 

13. Отчет за работата на Общинска агенция за приватизация през 2018 г., Вх. № 

2701/23.01.2019 г. 

14. Актуализация на план – сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2019 г., Вх. № 

2702/23.01.2019 г. 

15. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със 

стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 2703/23.01.2019 г. 

16. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2632/27.12.2018 г. 

17. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2630/21.12.2018 г. 

18. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„СБАЛПФЗ „Д-р Трейман“ ЕООД, гр. Велико Търново, Вх. № 2638/31.12.2018 г. 

19. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„ЦКВЗ- Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2634/27.12.2018 г. 

20. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„КОЦ-Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2636/27.12.2018 г. 

21. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 2633/27.12.2018 г. 

22. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на 

„ОДПГ“ ЕООД, Вх. № 2637/28.12.2018 г. 

23. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на 

„Инвестстрой – 92“ ЕООД, Вх. № 2639/31.12.2018 г. 

24. Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на 

„Царевград Търнов“ ЕООД, Вх. № 2641/31.12.2018 г. 

25. Определяне на обект от първостепенно значение по реда на ЗОС, с. Арбанаси, 

Вх. № 2674/18.01.2019 г. 

26. Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху недвижим имот, с. 

Арбанаси, Вх. № 2676/18.01.2019 г. 

27. Предоставяне на безвъзмездно право на управление върху част от недвижим 

имот общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 2666/18.01.2019 г. 

28. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, с. Пчелище, 

Вх. № 2672/18.01.2019 г. 

29. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 

2667/18.01.2019 г. 

30. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец, Вх. № 

2668/18.01.2019 г. 

31. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, гр. Дебелец, Вх. № 

2670/18.01.2019 г. 

32. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 

2681/18.01.2019 г. 

33. Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Дебелец, Вх. № 

2669/18.01.2019 г. 
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34. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2680/18.01.2019 г. 

35. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2687/18.01.2019 г. 

36. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2682/18.01.2019 г. 

37. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2683/18.01.2019 г. 

38. Продажба на недвижим имот – апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 

2684/18.01.2019 г. 

39. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, с. Ресен, Вх. 

№ 2671/18.01.2019 г. 

40. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 

Килифарево, Вх. № 2673/18.01.2019 г. 

41. Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост, гр. 

Килифарево, Вх. № 2679/18.01.2019 г. 

42. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 

Дебелец, Вх. № 2675/18.01.2019 г. 

43. Допълнение към Решение № 1321/20.12.2018 г. на Великотърновски общински 

съвет, Вх. № 2677/18.01.2019 г. 

44. Отмяна на Решение № 1170/26.07.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 2678/18.01.2019 г. 

45. Отмяна на Решение № 1228/27.09.2018 г. на Великотърновски общински съвет, 

Вх. № 2686/18.01.2019 г. 

46. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2691/18.01.2019г. 

47. Одобряване на Проект за ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 2692/18.01.2019 г. 

48. Одобряване на Проект за ПУП, с. Къпиново, Вх. № 2693/18.01.2019 г. 

49. Одобряване на Проект за ПУП, с. Леденик, Вх. № 2694/18.01.2019 г. 

50. Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проекти за 

ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2695/18.01.2019 г. 

51. Определяне на двама общински съветници за членове на комисията за избор на 

носителя на Академична награда „Трети март“, Вх. № 2648/04.01.2019 г. 

52. Извършени разходи за командировки в страната от Венцислав Спирдонов – 

Председател на Великотърновски общински съвет за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018г., 

Вх. № 2650/07.01.2019 г. 

53. Извършени разходи за командировки в страната  от Даниел Панов – Кмет на 

Община Велико Търново за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. № 2690/18.01.2019 г. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински 

съветник, Вх. № 2654/14.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 

съветник, Вх. № 2654 от 14.01.2019 г. 

Г-жо Дончева, заповядайте да прочетете питането си. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Преди да започна с питането, да честитя 
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празника 2 февруари, Петльов ден, който е вдругиден, с пожелание за повече мъже и 

повече мъжки постъпки! 

Питането е относно снегопочистването в кв. „Варуша”. То е писано в 

началото на тази година, в първите дни на месец януари, когато все още имахме сняг.  

Уважаеми г-н Кмет, проблемите на кв. „Варуша” са много и от различно 

естество, като периодично поставям някои от тях на Вашето внимание. Особено 

актуален за този сезон е проблемът със снегопочистването или по-скоро липсата на 

такова. Непочистените от снега улици в квартала са недостъпни за придвижване както 

пеша, така и с автомобил. Това се оказва истински кошмар за живущите там именно 

сега - в разгара на зимата.  

Още в началото на годината многократно бях сигнализирана за пореден път 

за множество случаи, свързани с хлъзгавите, вследствие от заледяване, улици. Пряк 

свидетел бях на закъсали коли, на паднали пешеходци, принудени да се движат по 

средата на заснежения път, на трудноподвижни възрастни хора, които с огромни 

усилия стигаха до кварталния магазин. Гняв и безсилие са обхванали хората от 

квартала, а той се е превърнал в обсадена зона.  

Особено тревожен бе поредният сигнал, който получих на 7 януари от 

възрастна жена, която живее на ул. „К. Гайтанджията”. По нейни думи, предната вечер 

същата получава сърдечна криза и се сблъсква челно с предизвикателството да намери 

превоз до най-близката болница, която, за ирония, се намира на 200 метра от дома й. В 

крайна сметка, с помощта на съсед е откарана в Отделението по кардиология. Тук 

оставам без коментар, за да не спекулирам с друг възможен изход от ситуацията. 

В същото време, слизайки по ул. „Бузлуджа” (за тези, които не знаят, това е 

улицата от Американския колеж в посока Стара болница, основен подход на кв. 

„Варуша”) се натъквам на следната гледка - снежната пързалка свършва в края на 

улицата, а на кръстовището, където се пресичат улиците „Зеленка” и „Караминков”, 

пътят е изчистен до асфалт. Пред мен кара снегорин със спуснато гребло и „чисти”, по-

скоро стърже, върху вече почистеното платно. Реших да карам след него и така – до кв. 

”Картала”.  

Факт е, че централните улици са почистени от снега, но към момента 

(отново подчертавам – към момента на писане на питането) все още има неразчистени 

подходи към някои училища. (За пример – ОУ „Димитър Благоев”). В мен буди 

недоумение не толкова как се чисти градът, а престараването в почистването на някои 

улици и пълното неглижиране на други. 

В контекста на казаното дотук са и въпросите от настоящото питане: 

1. Как се определя маршрутът на снегопочистващата техника? По какви 

причини някои улици остават извън обхвата на снегопочистването? 

2. Как контролирате фирмата изпълнител при извършване на услугата? През 

този зимен сезон налагани ли са и глоби и в какъв размер? 

3. Как гарантирате на живущите в квартала равния достъп до здравни и 
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социални заведения, обществен транспорт и изобщо - сигурно и безопасно 

придвижване от квартала до всяка точка в града? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: По точка 1. 

Зимното поддържане на уличната мрежа на гр. Велико Търново се извършва съгласно 

организационния план за зимния сезон 2018 г. - 2019 г. 

Предмет на организационния план е да осигури техническо, материално и 

организационно осъществяване на дейностите по зимното поддържане на уличната 

мрежа в града. Организационният план отразява степенуването на улиците при 

снегочистенето и опесъчаването им, както и съответните маршрути на механизацията. 

Уличната мрежа в гр. Велико Търново, съобразно функционалното й 

предназначение, се разделя на първостепенна и второстепенна пътна мрежа. 

В зависимост от характеристиките, обществената значимост, транспортната 

значимост, сложността и рисковете, зимното поддържане на улиците в града е 

разделено, степенувано и се извършва последователно, както следва: 

Първо се поддържат улиците „първа степен”, по които се извършва 

транзитното движение за други райони, квартали и изходи на града. 

От своя страна улиците „първа степен” се разделят на две подстепени - 

главни транспортни улици и транспортни улици, с обща дължина 56 км. 

След провеждане на мероприятията по зимното поддържане и осигуряване 

на транспортната проходимост на улиците от първа степен, се преминава към 

снегопочистване и опесъчаване и на улиците от втора степен. 

Това са улици от второстепенната улична мрежа с обща дължина 42 км. 

Уличната мрежа от втора степен се разделя на зони на поддържане, като за 

всяка зона от фирмата изпълнител се определят съответните маршрути на машините за 

зимна поддръжка, както и конкретните машини с техните водачи. 

Снегопочистването и опесъчаването на основните улици в квартал “Варуша“ 

съществено е затруднено от тесните и стръмни улици, като и неправилно паркиралите 

автомобили по уличните платна, но въпреки това се осъществява зимно поддържане на 

уличната мрежа в квартала. 

В тази връзка ул. “Бузлуджа“ от Старата болница до Сухата чешма, както и 

съседните улици на Американския колеж “Аркус“ се снегопочистват и опесъчават 

машинно, а по останалите улици в квартала дейността по зимното поддържане се 

осъществява с моторни ръчни роторни снегорини и ръчно. 

По точка 2. Текущият и последващият контрол на зимното поддържане в 

град Велико Търново се осъществява от служители от Дирекция “СУТ“ и звено 

“Сигурност и отбранително-мобилизационна подготовка“ при община Велико Търново, 

както и от проф. Камарашев. 

Постоянно в реално време се осъществява 24-часов GPS контрол на 

движението на машините, ангажирани със зимното снегопочистване и опесъчаване. 
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През зимния сезон не са констатирани нарушения от представители на 

Общинската администрация и на всички сигнали, които са постъпвали по време на 

снеговалежите, е отреагирано своевременно.  

По точка З. С изпълнението на предвидените мероприятия за зимно 

поддържане съгласно организационния план за гр. Велико Търново, с поетапното 

снегопочистване и опесъчаване на улиците от първа и втора степен от уличната мрежа 

на гр. Велико Търново се осигурява транспортен достъп на живущите в квартал 

„Варуша“ до останалата улична мрежа на града, в т.ч. здравни и социални заведения. 

Безопасното движение на пътните превозни средства в града се осъществява, 

спазвайки правилата и изискванията за движение при зимни условия. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря за отговора! Запозната съм с 

организационния план, но там дали пише, че някои квартали изобщо остават извън 

обхвата на това снегопочистване. И всъщност това, което Вие казвате, изобщо не 

отговаря на реалността, защото сигналите към мен започнаха в началото на януари. Аз 

входирах питането си към средата на януари с единствената цел да изчакам да видя 

дали ще бъде почистено. Дори имах разговор с човек от Вашия екип, който ме увери, че 

са изпращани екипи на два пъти, но щом не е почистено, ще бъдат изпратени и трети 

път.  

Относно 24-часовия GPS контрол. Този контрол дали съблюдава, че по 

някои улици изобщо не се ходи, а по някои – аз току-що казах, че карах след снегорина, 

който чистеше върху вече изчистеното. Какво пречи той да мине там, където не е 

изчистено? Въпросът ми е риторичен.  

Тъй като в момента времето е благоприятно, няма сняг, моля Ви 

съблюдавайте, до края на зимния сезон да не изпадаме в такива ситуации, защото в 

никакъв случай не се гарантира безопасното придвижване. 

Относно организацията на движението по пътищата и тяхното спазване. Как 

според Вас един пешеходец да спазва организацията на движението, когато от едната 

страна са спрени коли, от другата страна е ледена пързалка или няма тротоар и хората 

трябва да се движат по средата, а по средата има два коловоза, където по никакъв начин 

не може да мине автомобил. Автомобилът се засилва отдолу, отгоре идва пешеходец. 

Кой и как в случая трябва да спази организацията на движението? Аз не виждам как ще 

стане. И тъй като аз бях главен участник, карах и сина си (съжалявам, че не можах да 

направя клип, за да Ви го пусна), това, което Ви казвам, отговаря на чистата истина. 

Ако не вярвате на мен, може да питате хората, които живеят там. 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост за 2019 г., Вх. № 2685/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост за 2019 г., Вх. № 2685 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  
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Давам думата за изказвания по предложението.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Аз предложих и в двете комисии, в които 

участвам, да отпадне от Програмата теренът, на който в момента се помещава 

токоизправителната станция в размер на около 900 кв.м. Тя е под пазара (за хората, 

които може би не знаят), едно много добро място за изграждане на паркинг. Ние сме 

предложили там да бъде изграден паркинг, така необходим в центъра на В. Търново. 

Освен това, по необясними причини, поне за мен, се бави две години този случай. 

Знаете,  Прокуратурата извърши проверка по реда на надзора. Доколкото разбрах, най-

после има резултат. Тя е завършила без санкция. Но ако си мислите, че отново ще има 

един посочен инвеститор (защото първия път имаше); че ще се помъчите да продадете 

този терен на оценка, която е под данъчната оценка и за двата имота, няма да се случи. 

И този път ще попадне в Прокуратурата, ако се помъчите да направите това и не 

отхвърлите днес това предложение.  

Ние мислим (а и не само ние, а мисля, че всеки трезвомислещ човек), че при 

това плътно застрояване, не само в центъра вече, и катастрофалните проблеми в 

организацията на движението, паркирането, задръстванията, един такъв паркинг в 

центъра на В. Търново би бил много по-удачен, целесъобразен и полезен за Велико 

Търново, отколкото да се издигне поредната сграда в центъра на нашия град.  

Моля да бъде подложено на гласуване! От името на групата на БСП 

предлагам да отпадне този обект от програмата за продажба. 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: След малко ще Ви прочета становището на 

Прокуратурата по този казус, но преди това искам да обърна внимание на евентуалните 

положителни моменти, които могат да се очакват от изграждането на паркинг точно на 

този терен. Те биха могли да бъдат евентуално два. Първият - да се реши проблемът с 

паркирането на територията на град Велико Търново. Предвид размера и неправилната 

форма на парцела, според експерти там биха могли да се изградят не повече от 25 места 

при около 23 000 регистрирани МПС в гр. В. Търново. Да се смята, че при толкова 

МПС с 25 места ще можем да решим проблема с паркирането, е, меко казано, нелепо. 

Вторият положителен момент, който може да се очаква, е евентуално 

някакви финансови постъпления от този паркинг. Тук една проста сметка казва 

следното: че за самото изграждане на паркинга са необходими 120 000 лв., в което 

влиза събарянето на сградата – 35-40 хиляди лв.;  направата на паркинга – около 60 000 

лв.; ограда, монтиране на ограда, осветление и будка за пазач – още 20 000 лв. Като 

прибавим приблизително 30 000 лв. годишно за работни заплати и осигуровки, се 

получава по една груба сметка, че този паркинг ще припечелва около 10 000 лв. на 

година, като в тази сметка не са заложени никакви непредвидени разходи, 

амортизационни разходи и е направена при 100 % заетост, което е доста илюзорно 

според мен. 

Ще си позволя да се върна назад във времето по отношение на тази сага с 

този терен. Първоначалното предложение на Общинската администрация е от месец 
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декември, 2016 г. Тогава колегите от опозицията направиха цяла кампания, за да 

изкарат едва ли не незаконосъобразна тази сделка. Имаше нарочна пресконференция, 

по медиите се появиха заглавия от рода (дано не греша): „Грандиозен скандал”, 

„Чудовищна далавера” и т.н. Тогава от тази трибуна аз зададох няколко въпроса, 

единият от които беше: какво ще отговорим на гражданите на В. Търново и на нашите 

избиратели, ако с тези си изявления стане така, че в един момент Прокуратурата каже, 

че всичко е законно, а ние просто сме лишили за 2-3 години във времето община В. 

Търново от половин милион постъпления, приблизително. Тогава г-н Витанов ми 

отговори, че няма да се стигне дотам, тъй като има огромни нарушения, особено в 

оценката на имота.  

Чета дословно: „Прокуратура на РБ. Районна прокуратура гр. В. Търново. 

Резолюция, вх. № от 05.12.2018 г. Таня Катрева – прокурор в Районна прокуратура – гр. 

Велико Търново. След като се запознах с материалите по прокурорска преписка № 73 

от 2018 г. по описа на Великотърновската районна прокуратура,  установих: 

Преписката е образувана по повод отделени материали от преписка № 240 от 2016 г. на 

Великотърновската районна прокуратура, съдържащи протоколи от проведените през 

2016 г. заседания на Великотърновския общински съвет. 

Видно от съдържанието, Протокол № 20 от 29.12.2016 г.: общинският 

съветник Стоян Витанов е предложил да се отмени приетото от Общинския съвет 

Решение № 465 от 2016 г. като незаконосъобразно. С оглед изясняване основанията за 

намеса на Прокуратурата по реда на надзора за законност е възложено на Окръжна 

дирекция на МВР – В. Търново да извърши проверка”.  

Нататък  на няколко страници са изложени всички действия на 

Прокуратурата и на МВР по изясняване и разследване на казуса. Чета само последния 

абзац: „Предвид изложеното, считам, че липсва основание за намеса на Прокуратурата 

по реда на надзора за законност, доколкото не са установени данни за нищожност на 

решенията. Предвид това, с оглед липсата на основания за извършване на действия по 

реда на надзора за законност, прекратявам преписка № 73 от 2017 г. на 

Великотърновската районна прокуратура”.  

И аз пак питам: Какво ще кажем, как ще обясним на гражданите, че ги 

лишихме от половин милион приходи в бюджета и наистина ли, за втори път при това, 

ще ни накарате да гласуваме против тези постъпления? 

След малко ще стигнем до дебатите по бюджета. Няма да се учудя, ако там 

задавате въпроси, примерно: „Защо са малко парите за ремонт на ул. „Лазурна”?”. 

Защото ако имахме тези пари, улица „Лазурна” нямаше да се нуждае от ремонт, а щеше 

да бъде изградена нова улица, плюс още поне три такива улици. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Жоро, най-голямата ти грешка е, че се изказа. 

Защото това, с което облъчи залата, имаше поне две-три измишльотини. Първата е, че 

оценката е 500 000 лв., а тя е доста по-малко – 345 000 лв.  

Второ, целокупните жители на гр. В. Търново разбраха едно: ГЕРБ не иска 
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да строи паркинги, защото били много скъпи. Освен това, г-н Марков, ти ходиш по 

Европа, а може би и по света и знаеш, че има и многоетажни паркинги. Освен това 

знаеш, че при тази навалица от коли и хора това място би било много добро. И дали 

тези пари ще се генерират веднага и ще бъдат разпределени за „Лазурна”, както ти 

казваш... Но ако е само за „Лазурна”, иди-дойди, но цялата пътна мрежа, извън няколко 

улици, е направена като френско сирене и именно такива неща предлагаме на база 

резерви в бюджета.  

Така че, приемаме това като Ваша теза: във В. Търново не трябва да се 

изграждат паркинги. Предполагаме, че и това ще подкрепите: да не се изгражда 

паркинг, да се изгради поредната сграда, да се припечелят някакви пари.  

И завършвам с това: БСП няма нищо общо с произнасянето на 

Прокуратурата. Разбирам, че ти разполагаш с информация, макар че  няколко пъти 

питах г-н Спирдонов: „Какво става, дойде ли становище?”. Очевидно той го е раздал 

привилегировано, не е запознал и нас, макар че аз изрично съм го питал.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: В Общинския съвет не е постъпвало 

такова. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Значи, Жоро, ти кореспондираш с Прокуратурата, 

с прокурорката; добре; браво! Това е още един добър знак, затова ти казвам: не 

трябваше да се изказваш, най-малкото, да споделяш неща, които не бяха много за 

споделяне, но това е твоя работа. 

Както казах, ние нямаме нищо общо. Това е по реда на надзора, какъвто 

Районната прокуратура осъществява по реда на надзора контрол върху решенията на 

Общинския съвет и аз още веднъж казвам: ако бъде по същата процедура, със същите 

оценки, този път ние наистина ще сигнализираме Прокуратурата. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има думата Георги Марков за лично 

обяснение.  

На възражения от залата, че личното обяснение не може да бъде направено в 

момента, г-н Спирдонов цитира чл. 60, ал. 1 от Правилника на Общинския съвет. 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: (лично обяснение): Г-н Витанов, учудвам се, че 

не знаете откъде можете да вземете от Общинската администрация документи, 

входирани преди повече от два месеца. Това беше по отношение контактите ми с 

Прокуратурата.  

Доколкото знам, от доста години има изготвени проекти на няколко места 

във В. Търново за изграждане на многоетажни паркинги. Обсъждани са дори варианти 

за публично-частно партньорство, но практиката доказва, че при тези цени за 

паркиране, които са в момента във В. Търново, е абсолютно нерентабилно да се строят 

такива паркинги. По тази причина нито частен инвеститор е решил да го прави, нито 

пък общината е в състояние да се нагърби с такъв огромен разход.  

Само за сведение – понеже наистина ходя из Европа, ще ви кажа, че не съм 

виждал паркинг в средноголям град в Европа, в който цената за час паркиране да е под 
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3 евро. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Имам два въпроса. Кое е по-важно? 

Продавайки един терен, да влязат примерно 500 000 лв. и да дадем терена на един 

частник, който ще направи няколко апартамента и ще реши проблема на няколко 

граждани, които ще имат апартаменти в центъра на В. Търново, или чрез този паркинг 

ще можем ежедневно да решаваме част от проблема на паркирането?  

Питам Ви: Какво ще стане, след като не сме вкарали 500 000 лв. в бюджета 

на общината, с които да направим примерно ул. „Лазурна”. А какво направихме на 

предното заседание, като 2 000 000 лв. от данъците, които събираме, ги вкарахме в 

такса „Смет”. Защо не станахте, другари от ГЕРБ, да попитате: Защо вадим тези 

средства и ги вкарваме в такса „Смет”? Защо не редуцираме разходите и защо се 

увеличава тази план-сметка? Значи за 500 000 лв. задавате въпрос, а за 2 000 000 лв. не 

задавате въпрос? Или когато предложението е на Стоян Витанов, е лошо, когато е на 

кмета, няма значение какво е, трябва да го гласуваме и да го защитаваме? Този 

риторичен въпрос обяснете на гражданите Вие! Това искам! И на нас да го обясните, 

защото за нас 2 000 000 са повече от 500 000. Ако Вие искате да ми кажете, че 500 000 

лв. са повече от 2 000 000 лв.? Благодаря! 

Г-н НЕЙКО ГЕНЧЕВ: Аз няма да кажа, че предложението на Стоян 

Витанов е лошо, но се изказвам точно заради него, защото на комисията ми направи 

впечатление неговата реплика, която може да видите от протокола; както и всичките му 

реплики. Той каза: „Аз не съм правил финансова обосновка. Нямаме финансова 

обосновка, но категорично настоявам това да се извади!”. Как настояваме категорично, 

без да знаем какво правим?  

Не казвам, че Вашето предложение е лошо, но то не е обосновано. Говорите 

за въпиеща нужда от паркинги. Ами докажете я! Откъде го извадихте? Това 

предложение, което сте входирали, по моето скромно мнение е толкова лекомислено и 

несериозно, че е просто обидно. И това не го правите за първи път. По същия начин ни 

поднесохте един двоен лист от тетрадка, който нарекохте „бизнес план за 

осветлението”. Тези 45 000 лв. откъде ги измислихте? Дайте някаква обосновка! 

Преамбюлът на предложението Ви започва с това, че сте направили анализ 

на тренда. На мен ми стана много интересно, защото темата е наистина интересна. И 

ако става въпрос за анализ на финансов тренд в академичния смисъл, проверих 

данните. Има шест показателя. Как направихте този анализ? Това не е смешно, просто е 

жалко. Вие не можете да изведете дори технически анализ, да не говорим за 

фундаментален. Нямате задължителните три времеви перспективи, които да 

комбинирате и да направите и най-елементарното предложение, най-елементарното 

предвиждане. Да не говорим за нива, дъна, съпротива, подкрепа и т.н. - елементи на 

един качествен анализ. Но това да оставим настрана. Очевидно това е проблем на 

превода. Вие наричате „тренд” нещо, което има друг смисъл, придобил 

гражданственост. То е да кажем от ресора на колегата Парушев – има тренд в пижамите 
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с ¾ крачоли. Това е несериозно. Може да изглежда смешно, но не се прави така.  

Ако има нужда от паркинги, моля, дайте да обсъдим тази нужда! Да видим 

дали наистина е така. Да подходим малко по-издълбоко, малко по-сериозно! Аз всеки 

деен спирам в центъра на града и нито един път не съм имал проблем. Плащам си и 

спирам. Сега ще Ви заведа на 100 м оттук - от хотел „Етър” надолу има 25 места, които 

стоят свободни всеки ден. Това е в самия център на града. Откъде дойде тази въпиеща 

нужда? Дайте да анализираме дали е така! Дали утре ще е така? Може би е по-добре да 

направим там една детска площадка, а може би е по-добре да направим някаква 

комбинация. Има и такива варианти - на паркинг със сграда.  

Знаете ли, че само след 4 години фирмата „Фолксваген” спра 

производството на автомобили с двигатели с вътрешно горене? Сещате ли се защо? 

Сещате ли се защо Пекин - градът, в който сме свикнали да гледаме хората с маските, в 

момента е най-чистият град в света и знаете ли, че там масата на автомобилите е 

намаляла с повече от ¼, просто защото са влезли електромобилите? Чували сте за 

ефекта „Ниагара”? Осъзнавате ли защо само за 10 г. най-евтината енергия – ядрената, в 

момента е най-скъпата и обратно?  

Утре ще имаме 2000 места в Старото военно училище и ще се окаже, че след 

10 години схемата ще е абсолютно различна в този град. Може би изобщо няма да има 

обществен транспорт. Или обратното – няма да има частен. Трябва да се мисли за тези 

неща и да се подхожда обосновано! А Вие сте решили, че сумата е 45 000 лв. Ще си 

заложите ли главата? Аз ще извадя 45 000 лв., направете ми паркинг! Вие само сградата 

няма да съборите за тези пари.  

Да не говорим за другите сметки, които са смешни – за картите за 

пенсионери. Това е сметка, която се прави на коляно. Извинявайте, трябваше да 

предложите списъка на пенсионерите, защото тези пари ще стигнат за 294 човека. Ако 

пък става въпрос за цяла година, сумата е 720 000 лв. Запознайте се по-добре с 

процедурите, със законовите изисквания, с наредбите и моля Ви: повече доверие към 

хората от администрацията, чийто труд и компетентност обиждате, както обиждате и 

нивото на колегите общински съветници! 

Искам тук да вмъкна още нещо. Моля за извинение, налага се да замина, 

защото е починал един изключителен човек - директора на музея в Попово, който в 

последните три години, с три онкологични заболявания свърши повече работа, 

отколкото 10 човека за три живота, и трябва да отида да отдам почит.  

В тази връзка искам да кажа нещо, което щях да кажа по-късно. Едно 

съобщение, което няма връзка с този бюджет, но ще има връзка с всички бюджети по-

нататък и с нашето бъдеще, както и на децата ни. Както знаете, във вторник 

председателят на НС стартира кампанията за отбелязване на 140-годишнината от 

Учредителното събрание. В рамките на това събитие стартира и нашата инициатива - на 

Инициативния комитет от В. Търново, за обявяване на деня на Търновската 

конституция за национален празник и за обявяване на статута на В. Търново като 
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историческа и духовна столица на България. В ролята на лъжичката катран в меда са 

изключително неуместните коментари в социалните мрежи  на един иначе уважаван 

наш колега, общински съветник от БСП. Няма да ги нарека просташки, но са точно на 

тази граница. Предполагам, че го е направил, защото не е разбрал за какво става 

въпрос. Затова искам да кажа само две думи по въпроса. Това е инициатива, която е 

само от полза на всеки един гражданин от общината, за нашия град, за бъдещето на 

децата ни. Хората от Инициативния комитет работят години наред, влагайки личното 

си време, сили и средства, без да очакват никакви дивиденти, каквито не може и да има.  

Искам да отбележа(колкото и да Ви се струва невероятно, дами и господа от 

БСП), че има хора, които са готови да работят безкористно за другите и че освен 

класовата борба и материализма съществуват и духовни ценности. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Г-н Генчев, репликата ми е в три пункта. Първия 

пункт ще Ви го спестя, защото има трагичен случай и не искам да спекулирам и да Ви 

натъжавам допълнително. Ще го спестя сега, но уверявам Ви, ще подскочите, когато Ви 

го кажа. И това време ще дойде. 

Второто: ние сме поискали и предложихме на кмета да седнем, да видим 

съобразно възможностите на бюджета. Такава среща шест или седем години вече не се 

състоя въпреки нашите настоявания и подадената ръка. Кметът смята, че каквото си е 

решил, ще го прави. Това е негово право, разбира се. 

Трето, Вие казвате, че след 10 години може да няма обществен транспорт. 

Наистина, както намалява населението на В. Търново, може да няма нужда от 

обществен транспорт.  

И последната точка от тази реплика: питайте кмета как изчисли тези 43 400 

лв. за паркинга в квартал „Колю Фичето”! Защо не го попитате?  

И наистина не мога да спестя: тук да говорите за ¾ пижами, за простащина и 

ред други прилагателни, мисля, че не Ви подхожда нито на образованието, дано да е 

истинско, нито на заниманието, нито на самата Ви същност. Така че аз мисля, както и 

за г-н Марков, че беше грешка това, че тук ни облъчвате 5-6 минути от трибуната с 

неща, които може би трябваше да спестите на микрофоните.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Подлагам на гласуване предложението 

на г-н Стоян Витанов: теренът, където се помещава ТИС, да отпадне от Годишната 

програма. 

С резултат  9 „за”, 10 „против” и 8 „въздържал се” предложението не се 

приема. 

Подлагам на гласуване основното предложение по точката без 

предложението на г-н Витанов. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 24 „за”, 5 „против” и 2 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1332 

 

 

 На основание чл. 21 ал.1 т.12 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 от ЗОС, чл.2а ал.5 от 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

Великотърновски общински съвет приема Годишна програма за управление и 

разпореждане с имотите – общинска собственост за 2019 г. 

 

 

ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Поемане на краткосрочен дълг за финансиране 

на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, Вх. № 

2656/16.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поемане на краткосрочен дълг за 

финансиране на разходи по проекти по Оперативни и други европейски програми, Вх. 

№ 2656 от 16.01.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Предложението е регулярно, бих казал - дежурно. 

Става дума за финансиране на проектите, които общината ще изпълнява през 2019 г. 

Искам да акцентирам на нещо много по-важно, което за мен е добрата 

новина. Първото нещо е, че Община Велико Търново в края на тази година трябва да 

приключи с рекордно нисък размер на банковата задлъжнялост, задължения по 

кредити. Размерът, който в края на годината ще има община В. Търново като кредити, е 

2 138 183 лв. - рекордно нисък размер на кредитна задлъжнялост.  

И второто важно нещо е, че тази година приключва онзи дългосрочен кредит 

от 2006 г. за пътната инфраструктура, която всяка година вземаше от порядъка на 

740 000 лв. от бюджета на общината. С двете неща настоящият мандат дава много 

добър старт и начало на следващия мандат. На практика ние оставяме полето свободно, 

за да може следващият мандат да прецени в каква посока да води инвестиционната 

политика. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, да 

преминем към гласуване. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян 

Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 

Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
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Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 

Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, 

Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 

За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 

Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан 

Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1333 

 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 10 от ЗМСМА, чл. 13 от ЗОД, във връзка с чл. 3, 

т. 2, чл. 5 ал. 1 т. 5 и чл. 17 от ЗОД, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 

поемане на общински дълг като определя:    

      

1. Обект на дълга – Авансово финансиране на разходи по проекти по 

Оперативни и други европейски програми 

2. Максимален размер на дълга по Номинална стойност – 3 000 000 лева;  

3. Валута - лева;       

4. Вид на дълга – Револвиращ банков кредит      

5. Начин на обезпечаване - бъдещи постъпления на средства от Управляващ/и 

орган/и и/или собствени приходи 

6. Условия за погасяване - Съгласно погасителен план  

7. Максимален лихвен процент – ОЛП плюс надбавка – до 2,5 % 

8. Без такси и комисионни при обслужването на дълга.  

Възлага на Кмета на Община Велико Търново да проведе процедура за избор на 

финансова институция, която да осигури необходимото финансиране. 

 

 

ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Проект на бюджет за 2019 г., индикативен 

разчет за сметките от Европейския съюз за 2019 г. на Община Велико Търново и 

Инвестиционна програма за 2019 г., Вх. № 2657/16.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Проект на бюджет за 2019 г., 

индикативен разчет за сметките от Европейския съюз за 2019 г. на Община Велико 

Търново и Инвестиционна програма за 2019 г., Вх. № 2657 от 16.01.2019 г.  

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, 

ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат предложението.  

ПК по НПУОР не приема предложението. 

НСПСК подкрепя предложението за приемане на Инвестиционна програма 

на Община Велико Търново за 2019 г., в частта й, финансирана със средства от 

„Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи – Приватизация“.  

Давам думата на Калина Широкова – председател на ПК по БФ за доклад. 

Г-жа КАЛИНА ШИРОКОВА: Доклад относно предложенията и 
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становищата на постоянната комисия  към 51-то  заседание на Великотърновския 

общински съвет.  

Уважаеми дами и господа, постъпили са предложения от инж. Даниел 

Панов, относно „Приемане на Проект за бюджет за 2019 година, Индикативен разчет за 

сметките от Европейския съюз за 2019 година на Община Велико Търново и 

Инвестиционна програма за 2019 година” с Вх. № 2657 от 16.01.2019 година.  

Постоянната комисия по Бюджет и финанси към Общинския съвет обобщи 

становищата на постоянните комисии към Общинския съвет и обобщи:   

  Постоянните комисии по: Устройство на територията, транспорт и 

паркиране, Здравеопазване и социални дейности, Спорта, туризма, децата и младежта, 

Икономически въпроси, стопанска политика, инвестиции, европейско сътрудничество и 

международни връзки,  Земеделие, гори и опазване на околната среда, Образование, 

наука и култура, Общинска собственост, Проблемите на гражданското общество и 

борбата с корупцията, приемат предложението на проекта за бюджет 2019 година.  

Постоянната комисия по нормативно–правна уредба и обществен ред е 

гласувала с двама „за“ и двама „въздържал се“, относно предложението на проекта за 

бюджет 2019 година.  

Съгласно становище на Надзорния съвет за приватизация и 

следприватизационен контрол: НСПСК подкрепя предложението за приемане на 

Инвестиционна програма за 2019 г., в частта й, финансирана със средства от 

„Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи“.  

 Съгласно становище на Постоянната комисия по бюджет и финанси: ПК по 

БФ заседава на 24.01.2019 година и обсъди всички решения и предложения на 

постоянните комисии към Великотърновския общински съвет и изразява следното:  

 Бюджетът на Община Велико Търново за 2019 г. по приходната и 

разходната част е в размер на 91 691 331 лева, балансиран по отношение на 

разделението му на държавни и общински приходи и разходи; 

 Инвестиционната програма на Община Велико Търново за 2019 година e в 

размер на  28 206 892 лева; 

 Индикативният разчет на сметките за средствата от Европейския съюз и 

други международни програми и проекти е в размер на 10 733 733 лева; 

 Максималния размер на дълга, който може да бъде поет през 2019 г., е в 

размер на 9 267 155 лева; 

 Внесеното предложение е съобразено със Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, Закона за публичните финанси, Закона за 

общинския дълг, Закона за държавния бюджет на РБ за 2019 г., Постановление № 344 

от 21.12.2018 г. за изпълнението на държавния бюджет на Република България  за 2018 

г., Писмо № ФО-1 от 15.01.2019 г., Указания на министъра на финансите относно 

съставянето и изпълнението на бюджетите на общините и на сметките за средства от 

Европейския съюз за 2019 г. 
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 Като неразделна част от предложението за решение /Приложение № 11/ е 

приложен Протоколът от общественото обсъждане на Проект за бюджет за 2019 

година.  

Постъпило е предложение за подобряване на градския вид от г-н М. 

Славков, живущ в гр. В. Търново, ул. „Зеленка“, № 50. Предлага се създаване на 

отделно звено, което да се грижи за боядисването на целия градски тръбен инвентар, да 

поддържа, почиства и да прави малки ремонти на обществени пространства, да следи и 

подава сигнали за нерегламентирани сметища и случаен битов отпадък, да се грижи за 

добрия вид на пространството около всички градски паметници, църкви и 

пространства. На този етап част от тези дейности се извършват от ОП „Зелени системи“ 

към Община Велико Търново. При необходимост ще им бъдат вменени и допълнителни 

задължения към тях. 

 Постъпило е предложение от три спортни клуба по плуване във Велико 

Търново –  СКМП „Царевец - ВТУ“, КПС „Етър 2000“ и СК „Боляри 2009” с Вх. № 

62123-1 от 08.01.2019 г. относно „Финансова помощ за децата, които са картотекирани 

и се явяват по състезания в страната”. Помощта се изразява в отстъпка, респективно 

разходи, за Община Велико Търново, които да бъдат заложени в бюджет 2019 г. , от 

една втора от месечната такса за ползване на басейн Радио на картотекираните 

състезатели от трите клуба от началото на 2019 година. Становището на Общинската 

администрация е, че този вид финансова помощ попада в обхвата на Закона за 

държавните помощи и категорично Община Велико Търново не може да субсидира 

частна фирма с общински средства. 

 ПК по БФ подкрепя внесеното  от инж. Даниел Панов – кмет на община 

Велико Търново, предложение за решение и предлага да влезе в зала за обсъждане.  

 Уважаеми дами и господа, предложението от инж. Даниел Панов относно 

„Приемане на Проект за бюджет за 2019 година, Индикативен разчет за сметките от 

Европейския съюз за 2019 година на Община Велико Търново и Инвестиционна 

програма за 2019 година” е изготвено съгласно ясни принципи и приоритети, 

законосъобразно на база нормативната уредба  и предлагам да бъде подкрепено.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата на вносителя на 

предложението – инж. Панов. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Аз не можах да разбера какъв е проблемът с този 

паркинг или парцел, тъй като там няма никакво нарушение и съответните органи са го 

казали. Спорили сме тогава, г-н Витанов, за сумата - че е била под данъчната оценка, 

което не било вярно. Сумата според оценката на фирмата, която го е оценявала, е била 

345 000 лв., данъчната оценка е 290 000 лв. Никой не е казал, че ще продава този парцел 

или ще го прави на нещо. Той е в Програмата за приватизация с решение на Общинския 

съвет и не смятам, че има някаква драма. Когато му дойде времето и когато 

действително се направи финансов и икономически анализ, какво е добре да се случи 

там, да, това ще се случи.  
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Днес е приемането на бюджета, който е основното и най-важното нещо за 

една политическа партия да вземе правилното решение и да го подкрепи. Бюджетът е с 

20 % по-голям от предходната година. Не мислех, че трябва да има обструкции по 

приемането на бюджета, след като и в комисиите сте задали всички въпроси – гледал 

съм ги, запознал съм се, поискал съм и справка от моята администрация. Но нека да не 

превръщаме Общинския съвет във В. Търново в подобие на Народното събрание, 

където си чешат езиците както управляващите, така и опозицията, и в крайна сметка да 

надделява доброто и справедливото решение. Нека да се държим подобаващо като 

политици, като граждани на В. Търново и да се гордеем, че сме граждани на 

старопрестолния град! Остават ни още около 8 месеца до края на мандата. Нека се 

гордеем с това, което Вие сте гласували, това, което аз съм Ви предлагал, и това, което 

сме направили в нашия любим град. Няма нищо по-хубаво да видиш работата, която е 

мултиплицирана в действията на администрацията, на строителството, на 

инфраструктурата, на обновените ни детски градини и това ще остане за поколенията. 

Трябва да се гордеем с тези неща! Нека да не се обиждаме и да не се нападаме! Това е 

долно. И нека да се гордеем, че имаме възможността да надграждаме това, което са 

надграждали нашите предци преди това!  

Но да мина към същността на доклада. Знам, че всяка година БСП винаги се 

въздържат или не гласуват бюджета. Достатъчно неща сме обсъждали в Общинската 

администрация, които Вие сте предложили и са влезли в Инвестиционната програма. 

Естествено че няма как всичките неща да влязат вътре и да се осигурят средства. Аз не 

смятам, че Вашите предложения са Ваши неща, те са за гражданите. Затова ги има в 

графа „други” и когато реално се осигурят средства в тази графа „други”, естествено че 

с промяната на бюджета през годината, който се сменя 50-60 пъти в годината, ще ги 

включим. Това е проектобюджет и всички Вие го знаете, това е рамката на бюджета, 

който е с 20 % по-голям от миналата година (повтарям това). Много малко са 

общините, които имат такива бюджети през тази година Това, което сме направили, 

смятам, че е най-доброто. Когато се осигурят достатъчно средства за всички останали 

неща, които сте предложили, естествено, че ще ги вкараме. Служителите в 

администрацията имат екселска таблица, коя политическа партия какво е предложила. 

Миналата година нищо не предложихте и пак имахте обструкции към бюджета; пак не 

гласувахте за бюджета. Няма да вадя справката от 2012 г., откакто съм кмет на община 

В. Търново, как сте гласували. Мисля, че днес ще се случи нещо добро за В. Търново и 

всички ние трябва да сме уверени в това.  

Първо искам да благодаря на администрацията на Община В. Търново, на 

моя екип, защото един бюджет не се прави от днес за утре. В продължение на почти два 

месеца, включително съботите и неделите, определени служители от дирекция 

„Финанси и бюджет”, заместник-кметът, директорът на „Бюджет и финанси”, главният 

счетоводител са били с тези числа и са ги смятали и са ги правили. Следили сме 

многократно, мислили сме варианти - кое е най-доброто. И не може в пет без две 
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минути, във вторник, да ми донесете Вашето предложение, за което може би ще стане 

въпрос по-късно. Това е неуважение към администрацията.  

Уважаеми колеги, благодаря Ви за усърдната работата, която свършихте; за 

това, че образованието ни е приоритет през 2019 г.; инфраструктурата; населените 

места – всичко това е видно от бюджета! Благодаря Ви! 

Бюджет 2019 г. потвърждава усилията ни да оптимизираме разходите, 

публичните ресурси да бъдат използвани ефективно, а предлаганите от община В. 

Търново услуги, най-малко да бъдат на досегашните параметри. Проектът на бюджет 

2019 г. е 91 691 331 лв. В това число - приходите и разходите за делегирани от 

държавата дейности са в размер на над 50,2 милиона лв. Местни приходи и разходи за 

местни и дофинансирани държавни дейности са в размер на 41,4 милиона лв., или както 

казах - 20 % повече от предходната година.  

Целеви трансфери по бюджета за 2019 г. Общата субсидия за делегираните 

от държавата дейности са в размер на 43,2 милиона лв., което е с 6,5 милиона повече от 

2018 г. Увеличението е в резултат на повишаването на повечето от разходните 

стандарти и увеличаването на натуралните показатели. Това отразява ангажиментите, 

поети от национално ниво, което е в съответствие и с провеждането на политиките на 

местните власти в България.  

Общата изравнителна субсидия е в размер на 1 774 700 лв. Средствата за 

зимно поддържане и снегопочистване са 376 100 лв. Целевата субсидия за капиталови 

разходи е в размер на 1 720 400 лв. Съгласно действащото законодателство неусвоената 

част от допълнително предоставените трансфери през последните три предходни 

години се изразходват за целта, за която са отпуснати.  

Данъкът за транспортните средства се определя от Общината въз основа 

данни от регистъра на ППС. Очакваното изпълнение на този данък е в размер на 

4 000 000 лв. Новите моменти тук идват след законодателните промени. Най-важното е, 

че от общо шест групи автомобили ставките за мощност на три класа ще бъдат 

минимални, а на другите три – сегашното облагане, като размерът също така ще бъде и 

намален. В общината има регистрирани около 22 000 леки автомобила. На 7000 от тях 

данъците ще намалеят между 50 и 10 лв. Голям процент от тези автомобили са в 

масовия клас, на възраст между 10-12 години, клас ”Евро 4”. На около 6000 – данъкът 

ще се запази или ще се увеличи с 0,40 лв. на месец, или с 5 лв. на година. На още 3500 

автомобила,  които са малко по-стари, данъкът ще се увеличи символично - с 10 лв. на 

година, а на други 3500 – с 15 лв. на година. Това са по-старите масови коли с 

двигатели „Евро 2” или „Евро 3”.  

Или казано другояче, мит е този скок на данъците, за който се говореше 

дълго време. Аз съм изискал справка за всяка една категория автомобили и там това се 

вижда. То беше показано и в презентацията на Общинска администрация пред колегите 

съветници, които искаха да чуят за данъка на автомобилите.  

В Бюджет 2019 г. се предвижда усвоявания и плащания по нови 
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краткосрочни дългове, а именно: банков кредит в размер на 3 000 000 лв. Те ще бъдат 

използвани за финансиране и рефинансиране на извършвани допустими разходи за 

изпълнението на европейски проекти. Същият се предвижда да бъде погасяван с 

постъпили плащания от съответните договарящи органи. Краткосрочният кредит от 

фонд „Флаг” по решение на Великотърновския общински съвет е в размер на 3 800 000 

лв. В това число по проекти „Привлекателна и съхранена автентична градска среда на 

гр. В. Търново”, финансиран от  ОП „Региони в растеж”, „Изграждане на кризисен 

център на лица”, финансиран от ОП „Региони в растеж 2014 – 2020 г.” По тези два 

проекта нашето обезпечаване на проекта е 3 800 000 лв.  

Предвижда се също така по бюджет 2019 г. да бъдат възстановени временни 

безлихвени заеми от сметките за средства от ЕС в размер на 2 855 000 лв.  

Разходите на общината за 2019 г. са планирани в съответствие с 

действащото законодателство при създадена организация за поддържане на доброто 

финансово състояние и ефективното и ефикасно икономическо използване на 

бюджетния ресурс. Финансовото управление и контрол се извършват при засилена 

финансова дисциплина, ясно дефинирана с приоритетите, по  които не се поемат 

ангажименти за разходи, които финансово не са обезпечени и не се допуска 

увеличаване на просрочените задължения и вземания.  

Образованието - това е приоритетът в политиката на общината за 2019 г. 

Още по времето на великия Стамболов всички знаем, че негов приоритет също е било 

образованието. Оттогава България започва да се развива икономически по-добре. То е и 

национален приоритет и действията, както на българското правителство, така и на 

община В. Търново са насочени именно към тази цел. Именно образованието е един от 

основните приоритети в настоящия бюджет на община В. Търново.  

В делегираните от държавата дейности средствата са в размер на 29 311 903 

лв., от които близо 1 400 000 лв. представляват реализиран преходен остатък. През 2019 

г. общата субсидия за делегирани от държавата дейности по функция „Образование” е в 

размер на 27 7111 100 лв., което представлява 64 % от общата субсидия за делегирани 

от държавата дейности за община В. Търново. Увеличението за функция „Образование” 

за 2019 г. спрямо 2018 г. е в размер на 4 875 172 лв., което представлява 75 % от общо 

увеличение на общата субсидия за делегираните от държавата дейности в община В. 

Търново.  

Направени са предложения пред Министерството на образованието и 

науката за обезпечаване на средства за заместване на учители в детските градини по 

време на платения годишен отпуск, тъй като процесът е непрекъснат, както и за 

средства за извънкласните дейности.  

За 2019 г. разчетените средства за дейности, свързани с образованието, 

младежките инициативи и спорта, които са общинска отговорност, са в размер на 3 522 

287 лв., което представлява ръст 12 % спрямо Бюджет 2018 г. Виждате какъв е ръстът 

за младежки дейности и за спорт спрямо предходната година. 
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Или казано другояче, както държавата, така и общината отделят все повече 

средства за образование. Развитието на този толкова важен сектор влияе положително 

на всички останали сектори. С Бюджет 2019 г. са осигурени средства за храна на 

децата, както и отоплението на всички образователни институции. През всяка 

бюджетна година се повишават и отпусканите пари за обновяване и модернизация на 

материалната база. За дейностите изцяло общинска отговорност: ученически стол, 

кухня майка, общински плувен басейн, не може и не бива да се търси безплатна форма 

на тези предоставени услуги. Немалко е облекчението за хранене, режийните разноски 

са изцяло общинска отговорност, поддържа се засилен контрол по отношение 

качеството на продуктите и приготвената храна. 

Разходите за местни и дофинансирани дейности са в размер на 6 893 662 лв., 

от които 3 000 000 представляват реализиран преходен остатък за капиталови разходи. 

Тук мога да вмъкна, че средствата, които общината отпуска за детските градини, за 

яслите, за патронажа и за други услуги са над 5 000 000 собствени средства от 

общинския бюджет.  

Политиките, заложени в Бюджет 2019 г.: по-добри образователни 

институции, модерни и привлекателни детски градини, училища, извънкласни бази. 

Именно това е целта, както на основните ремонти в детските градини и училища, 

започнали през 2018 г. и които ще завършат през 2019 г., така също и на всички 

дейности по училищата и детските градини, които са част от Инвестиционната ни 

програма. Започнахме годината с три обновени образователни комплекса: ДГ „Рада 

войвода”, ДГ „Пролет” и ДГ „Ален мак”. Всички поставени цели са в името на 

бъдещето на В. Търново и на бъдещето на нашите деца. Показателно за община В. 

Търново и по-точно – за В. Търново е увеличаването на децата и учениците. Макар и не 

в голям размер, но тенденциите са стабилни. Това също ни води до целта, която сме си 

поставили за изграждане, след 30 години, на нова детска градина в кв. „Зоната”. Там 

имаше процедури по отчуждаване на имота и се забави самата процедура, но тази 

година тя ще бъде обявена и ще има строителна фирма, която ще работи. Другият 

важен момент, който постигнахме – още от 2012 г. ние сме поискали от МО частта в 

детска градина „Здравец”, която беше недовършена. В момента получихме средства и 

се надявам тази детска градина да бъде завършена до края на годината. Тук влизат и 

шест детски градини, в които с помощта на дарения на бизнеса, от коледни балове и с 

общински средства са направени основни ремонти на дворовете и са подновени целите 

съоръженията.   

Работата и политиката на общината е и най-важният участник в учебно-

възпитателната дейност. Тук са включени дейности не само за увеличаване на 

работните заплати, а също така и по отношение облекчаване на натовареността и 

социалната политика. Имаме устойчивост при назначаването на подкрепящите учители 

в първа възрастова група, на психолозите и учителите по английски език, които 

провеждат безплатното обучение в четвъртите възрастови групи в детските градини. 
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Имаме устойчивост и в подкрепа на малките училища и маломерните паралелки, които 

ще бъдат дофинансирани с 217 139 лв..  

Вторият приоритет – инфраструктура, благоустройство. Предвидени са 

разходи за водоснабдяване и канализация, улично осветление, ремонт на уличната 

мрежа, озеленяване, чистота и др. Средствата са в размер на 19 000 000 лв., в това число 

преходен остатък от 6 000 000 лв., от които за капиталови разходи – 5 183 454 лв. Тези 

цифри показват, че инфраструктурата е другият ни водещ приоритет, който е подробно 

отразен в Инвестиционната ни програма. След малко ще стане дума и за нея и там 

подробно ще Ви представя всички дейности в областта на инфраструктурата и 

благоустройството, а също така и всички планирани инвестиции и проекти за 

реализация.  

Средствата за Програма „Местни инициативи” са в размер на 450 000 лв. 

Чрез програма „Местни инициативи” кметовете могат да кандидатстват с проекти за 

облагородяване на избрани от тях места или за ремонт на обекти. Извън „Местни 

инициативи” средства за ремонт на уличната мрежа само на територията на кметствата 

и кметските наместничества са разпределени съгласно решение на УС на Сдружението 

на кметовете и кметските наместници „Янтра 2001” и те са в размер на още 300 000 лв. 

Или казано накратко, извън разходите за издръжка над 750 000 лв. ще бъдат 

инвестирани само в инфраструктура и облагородяване на населените места. Също така 

немалка беше лично моята битка, за да се планира за тази година републиканската 

пътна отсечка Присово – Пчелище – Церова кория – Къпиново и Миндя. Мисля, че вече 

трябва да е започнало строителството на тази пътната отсечка и до края на месец август 

трябва да бъде завършено.  

Искам да благодаря на УС на Сдружението на кметовете и кметските 

наместници, защото чух от няколко места – както от определени министерства, така 

също лично и от президента г-н Радев, от министър-председателя - че община В. 

Търново, и най-вече бюджетът, който отдавна се работи по този начин с кметовете и 

кметските наместници, трябва да стане пример за всички общини, защото в момента 

има една дилема и драма на общини от Южна България, където те не получават 

никакъв бюджет за населените места. Благодаря Ви за това, че с добро се чува как 

администрацията и Общината работим с кметовете и кметските наместници!  

Третият ни приоритет - социалните дейности. Извън делегираните от 

държавата разходите за местни дейности във функция „Здравеопазване”, които са в 

размер на 659 100 лв., в тях е предвидена издръжката  на детски ясли, на детска млечна 

кухня. Само за детската млечна кухня са 528 000 лв. Заложени са отново 70 000 лв. за 

Общинската програма за асистирана репродукция, 10 000 лв. ще бъдат отделени за 

съвместни проекти с БЧК и МЗ. 10 000 лв. са отделени за други програми и проекти за 

дейности в здравеопазването. 35 здравни кабинета работят в училищното 

здравеопазване. С много колеги от общините сме говорили как успяваме да 

дофинансираме точно тези кабинети.  
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55 социални услуги се предлагат в общността, които функционират и в 

момента и се финансират от общинския бюджет. Домашен социален патронаж, 34 

пенсионерски клуба и 22 центъра за работа с деца и младежи, звено за услуги в 

домашна среда. За всички служители е предвидено увеличаване на заплатите, а  с 

инвестициите по европейската програма - непрекъснато подобряване на материалната 

база и осигуряване на оптимални условия. Това доказва социалния ангажимент и 

провежданата от нас адекватна социална политика. Разходите от местните и 

дофинансираните дейности са в размер на 2 079 214 лв.  

Четвърти приоритет - култура и туризъм. Увеличени са стандартите за 

музеите, художествените галерии с регионален характер, стандартите на Регионалната 

библиотека и стандарта на читалищата. Предвидено е увеличаването на осигурителните 

вноски в разходите за персонал.  

Културният календар е в размер на 637 884 лв. Разходите за програма 

„Изкуство и култура” за 2019 г. са в размер на 50 000 лв. Средствата за провеждане на 

събития от Културния календар по населените места са 20 000 лв. Средствата за 

провеждане на културни мероприятия по кметства и кметски наместничества са в 

размер на 18 550 лв.  

Средствата, предвидени за Програмата за развитие на физическото 

възпитание и спорта са 485 500 лв.  

Всяка година във В. Търново и общината се провеждат над 500 културни 

събития, включително големи международни фестивали, утвърдени в цяла Европа. 

Бюджет 2019  има за цел да запази пъстротата на културния живот, като същевременно 

продължаваме и с тенденцията да подкрепяме  иновативни проекти на утвърдени и на 

млади творци. Тук мога да спомена някои от фестивалите, които са утвърдени като 

престижни, национални и европейски. Това са Летният сезон на българските оперни 

театри „Сцена на вековете”, който се провежда в АМР „Царевец” и съпътстващата 

програма на Летния театър, инициативата „Светият път” - 550 години от връщането 

мощите на Св. Йоан Рилски от В. Търново в Рилския манастир, Международното 

изложение „Културен туризъм”, Международният форум „Ежедневието на 

средновековен Търновград. Вкусът на средновековието”, фестивалът на историческите 

възстановки в АМР „Царевец”, „Нощ на Самоводската чаршия”, Фестивал на занаятите, 

„Есенен салон” на великотърновските художници, МФФ и още много други, на които 

няма да се спирам. 

Тази година ще отбележим 140 години от приемането на Търновската 

конституция – един важен акт, който е ангажимент както на Общинската 

администрация, така и на всички общественици, така и на общинските съветници, 

защото ще се случат знакови неща за старата българска столица В. Търново. Надявам се 

всеки от Вас да участва по някакъв начин и да допринесе със своето участие за тази 

голяма годишнина от създаването на Търновската конституция.  

Инвестиционната програма на Общината за 2019 г. е в размер 28 206 082 лв. 
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За втора поредна година ние имаме много силна и амбициозна Инвестиционна 

програма. Целевата субсидия за капиталови разходи за 2019 г. е 1 700 000 лв. 

Средствата от целевата субсидия за капиталови разходи са с разпределена 

приоритетност за образователната и пътната инфраструктура. Именно това са и 

приоритетите в Инвестиционната програма, както и на Бюджет 2019 г.  

Държа да отбележа, че Инвестиционната програма е реалистична откъм 

реализация. Средствата са осигурени по различни пера, както от  собствения бюджет, 

така също и от европейски средства и от директно финансиране от Министерския 

съвет.  

Инфраструктурата е един от големите акценти. Близо 3 км ще са новите 

улици, по чието изграждане ще се работи или предстои да се започне съвсем скоро. 

Вече започнахме с подготовката на строителството на новата пътна връзка между кв. 

„Бузлуджа” и „Зона В”. През пролетта предстои доизграждане и довършване на пет 

улици в кв. „Картала”, които чакат от десетилетия, както и на ул. „Драган Цончев” в кв. 

„Зоната”. През втората половина на годината ще започне рехабилитация на над 10 

улици в кварталите: „Света гора”, „Асенов” и в Стария град, включително ул. 

„Опълченска” и входовете на града - от север – Русе и от изток – Варна.  

Сред акцентите е поставянето на подземните контейнерите за битова смет, 

като първите ще бъдат в Стария град. В момента се възлага проектирането и на бул. 

„България”, където ще имаме осигурени финансови средства за основен ремонт на тази 

улица. В този момент се прави проектирането на подземната инфраструктура на бул. 

„България”. Там също се предвиждат такива подземни контейнери.  Контейнерите за 

битова смет в Стария град ще бъдат на няколко площадни пространства, като сме 

получили и одобрение от НИПК за поставянето. Залагаме над 830 000 лв. за основен 

ремонт на уличната мрежа. Над 120 000 лв. за стълбища, включително  към Автогара 

„Юг” и към кв. „Света гора” и на други места в града. Ще бъде проектиран и изграден 

кът за отдих в кв. „Света гора”.  

Над 84 000 лв. са заложени за обновяването на уличното осветление. 

Планираме изграждане на видеонаблюдение в парковете. Продължаваме да 

модернизираме видеонаблюдението и в населените места.  

Има редица обекти в населените места, които са само ремонт на улична 

мрежа извън „Местни инициативи”. Те ще бъдат осигурени с над 420 000 лв. Заложили 

сме и други дейности. Възстановяване на моста над р. Белица, пътя Килифарево – 

Плаково, реставрация на каменния мост в Дебелец, реставрация на моста между жп 

гара Дебелец и кв. „Чолаковци”, ремонт на пътя Шереметя – Арбанаси, ремонт на 

моста над  р. Еньовица, с. Габровци, път Габровци – Пъровци, на пътя пред депото за 

строителни отпадъци край с. Леденик, както и довършване на отводнителните окопи в 

началото на с. Беляковец. 

Инвестиционна програма на общината е в размер на 28 206 892 лв. Ще има 

предполагам и още средства и за други идеи, които са дадени както от граждани, от 
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писмата, които сме получили и са систематизирани, така и от това, което не е включено 

от политическите партии и от представителите в Общинския съвет. 

Може би най-важното в Инвестиционната програма ще бъде построяването 

на нова детска градина за 120 деца в кв. „Зоната”. Средствата са осигурени, 

процедурите за терена са финализирани в края на месец ноември, миналата година. 

Остава възлагането на строителството. Ще бъде завършен и вторият корпус на ДГ 

„Здравец”. През 2019 г. продължават ремонтните дейности в училище „Вл. Комаров” в 

Чолаковци и в Спортното училище, които са финансирани по ОП „Региони в растеж 

2014 – 2020 г.”.  

В Инвестиционната програма за 2019 г. приоритетно са заложени още 

дейности като основен ремонт на отоплителната инсталация на ДГ „Пламъче” в гр. 

Дебелец, възстановяване на покрива на ДГ „Здравец” в с. Шемшево, възстановяване на 

покрива на ДГ „Ивайло” – В. Търново, възстановяване на покрива на ОУ „П.Р. 

Славейков” – гр. В. Търново, възстановяване на покрива на ОУ „Д. Благоев” – гр. В. 

Търново, основен ремонт и санитарни помещения в ДГ „Ивайло”, ремонт на 

санитарните възли на ОУ „Д. Благоев” и останалите малките ремонти като тези, които 

са в ДГ „Слънце”, в ДГ „Соня”, не са упоменати в тази справка.  

Общо 10 обекта по европейски проекти, които са на обща стойност близо 

30 000 000 лв. ще бъдат изпълнявани през настоящата година. Предстои дейност по 

проекта за подобряване на градската среда в Старо В. Търново и кв. „Чолаковци”, 

завършване на модернизацията на образователната инфраструктура. В процес за 

одобрение са 10 европейски проекта за над 40 000 000 лв. Средствата са осигурени, 

подготвя се документацията за подписване на договор. Тук е обектът „Старо военно 

училище” който е по Интегрирания план за градско развитие по Програма „Региони в 

растеж”. За проектирането са осигурени 350 000 лв. от бюджета за строителството и 

очакваме средства по ОП „Региони в растеж”. Проектирано е разширяване на 

Мултимедийния посетителски център и реконструкция на Музей „Възраждане и 

Учредително събрание”.  

В края на миналата седмица бе подписан договор за създаване на комплекс 

за социални услуги за възрастни хора и лица с умствена изостаналост, предвиждащ 

създаване на четири центъра със среда, максимално близо до семейната среда в Церова 

кория и още един във В. Търново. Общият им капацитет е 75 човека, а финансирането 

по ОП „Региони в растеж” за социална инфраструктура е близо 2,7 милиона лв.  

На финала още веднъж искам да подчерта, че бюджетът и Инвестиционната 

програма за 2019 г. са оптимистични, реалистични и прагматични. Акцентира се върху 

инфраструктурата и образованието, но се отдава нужното място и на социалните 

дейности и културата. Също така ще се затвърди европейският път, по който В. 

Търново и общината са тръгнали.  

Искам да Ви призова, тъй като още веднъж искам да подчертая, че е 

извършена много работа на администрацията по този бюджет: нека да имаме 
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уважението към това, което е направено. Това е проект за бюджет, това е рамката на 

бюджета за 2019 г. Аз смятам, че няма нужда да Ви призовавам от тази трибуна да 

подкрепите бюджета за 2019 г., той е за развитието на общината и всички ние сме дали 

клетва – когато Вие сте ставали съветници, и аз – кмет, и сме обещали, че всичко това, 

което е добро за гражданите на В. Търново и за бъдещето на В. Търново – нашите деца, 

ще го направим. Смятам, че всеки от Вас има личното право да подкрепи бюджета или 

да не го подкрепи, но всичко, което ще се направи в Старата българска столица, ще е 

благодарение на правилните решения, които е вземал Общинският съвет досега. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата на Снежана Първанова от 

името на Сдружението на кметовете и кметските наместници в община В. Търново. 

Г-жа СНЕЖАНА ПЪРВАНОВА: Както стана ясно, вземам думата от 

името на Сдружението на кметовете и кметските наместници в община В. Търново 

„Янтра 2001”. Бюджетът на една община характеризира нейния финансово-

икономически потенциал и използването на ресурсите за финансиране на дейности и 

функции като социална и икономическа общност. При анализиране на абсолютните 

цифрови  показатели можем да отчетем ръст на бюджетната рамка за всички населени 

места извън общинския център с близо 300 000 лв. спрямо предходната година. За 2019 

г. средствата са в размер на 3 559 807 лв. За периода на 2018 г. те са били 3 287 223 лв., 

или приблизително с 8 % повече.  

Разпределени по функции, най-голям е ресурсът във Функция 6 „Жилищно 

строителство, благоустройство, комунално стопанство и опазване на околната среда”, в 

частност 623, „Чистота”. Заложените средства за 2019 г. са 1 188 089 лв. За 

благоустройство и регионално развитие на населените места в дейност 619 са заделени 

51 699 лв. Като местни управници приветстваме предвидената в тазгодишната 

бюджетна рамка една допълнителна дейност – 619, за поддържане на детски площадки, 

гробищни паркове и общински територии. Средствата тук са в размер на 19 599 лв., 

като в сумата не влизат средствата, които са за четирите населени места на 

самостоятелен бюджет.  

За провеждането на културни мероприятия се отпускат 18 550 лв. Парите за 

поддържане на спортните терени в Леденик, Килифарево, Дебелец, Ресен, Самоводене 

и Шемшево за 2019 г. са 73 139 лв. при 50 300 за миналия период.  

30 000 лв. е сумата за видеонаблюдение в населените места и тази година са 

заделени 70 000 лв. за ремонт на сгради, общинска собственост.  

Споменато бе от инж. Панов, че размерът на Програма „Местни 

инициативи” за тази година е 450 000 лв. Благодарение на тази програма с проекти на 

инициативни групи, местни сдружения ние имаме възможност допълнително да 

променяме облика на нашите селища.  

Осигурени са средства за нормално функциониране на клубовете на 

пенсионера и инвалида и центровете за работа с деца и младежи. 7000 лв. се отделят за 

спорт на децата в населените места.  
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В Инвестиционната програма за 2019 г. са включени образователни и 

инфраструктурни обекти по населените места като ремонт на отоплителна инсталация 

на детска градина в Дебелец, преустройство на сградата на Домашния социален 

патронаж, дейности за енергийна ефективност на основното училище в Килифарево. По 

отношение на инфраструктурата са предвидени средства за реконструкция и 

изграждане на пътища и възстановяване на мостове в Никюп, Габровци и Дебелец.  

Във функция „Културно дело и религиозни дейности” са осигурени средства 

за ремонтни работи на исторически обекти в Арбанаси, като при някои от сумите са 

добавени средства от приватизацията на продажбата на имоти, общинска собственост.  

В заключение мога да кажа, че бюджетът на община Велико Търново бе 

определен като баланс между желаното, необходимото и възможното. Ние вярваме, че с 

предвидения ресурс ще успеем да отговорим на предизвикателствата от непрекъснато 

нарастващите потребности и очакванията на нашите съграждани. В същото време като 

местни управници обаче разбираме колко е важна събираемостта на местните данъци и 

такси и се стремим да увеличим приходите в общинската хазна. 

Като местни управници изключително ценим и разбирането на кмета на 

общината, и на Общинската администрация за това, че можем да получим 

допълнителни средства при възникване на непредвидени ситуации по време на 

годината. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Ще се опитам да разсея за пореден път мъглата 

около социалната политика на общината; доколко общината е социална или 

несоциална. Част от повода ми е едно изречение в предложението на колегите от БСП 

за това, че нито едно предложение в раздел „Образование, младежки и социални 

дейности” не е прието.  

Аз не считам, че община В. Търново е несоциална и не изпълнява своите 

ангажименти относно възрастните хора, младежите и останалите възрастови групи. 

Защо не е вярно това според мен? В последните 8 години кметът на общината и 

мнозинството на този Общински съвет не са увеличили данъчната тежест. Няма 

променени в посока „увеличение” нито един данък, нито една местна такса; данъчната 

тежест е запазена. По-голяма социална политика от това, аз не бих нарекъл нещо друго.  

Второ, ще акцентирам върху цифрите в Проекта за бюджет 2019 г. относно 

социалните разходи на общината. Ще говоря в частта „местни приходи” и съответно 

„местни разходи”, тъй като Общинският съвет или местната власт може да влияе върху 

тези параметри, а не върху делегираните от държавата средства.  

Как стоят цифрите в нашия проект за бюджет – говоря за местни дейности. 

Приходи от такси за детски градини - 850 000 лв. Разходи за детски градини - 4 680 440 

лв. Дофинансиране - 3 830 440 лв. Приходи от такси за детски ясли - 310 000 лв. 

Разходи за детски ясли - 528 900 лв. Дофинансиране - 218 900 лв. Приходи от такси за 

домашен социален патронаж и други социални услуги - 200 000 лв. Разходи за домашен 

социален патронаж и други социални услуги - 1 024 385 лв. Дофинансиране - 824 385 
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лв. Приходи от такси за клубовете на пенсионера, инвалида и др. – няма такси. Разходи 

за такси за клубовете на пенсионера, инвалида и др. в проектобюджета - 687 043 лв., 

финансиране 687 043 лв. За изброените услуги и дейности приходът е 1 360 000 лв. За 

същите дейности разходът на общината е 6 920 768 лв. Дофинансирането на тези 

социални дейности е 5 560 768 лв.  

Не бих казал, че община В. Търново не е социална. Не считам, че сте прави 

във внушението, което правите, че Общината не полага достатъчно, съобразно 

възможностите и ресурсите, грижи за изпълнението на социалните функции относно 

младите и възрастните хора. Мисля, че численият израз на ангажираността на 

Общината е ясен и не трябва да бъде поставян под съмнение. А и не трябва да се 

създават необосновани очаквания, защото те размиват границата между желаното и 

възможното и неоправдано засилват и без това напрегнатите социални очаквания и 

завишеното чувство за несправедливост. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Имаше едно заглавие в един вестник, което аз ще 

перефразирам. То се отнасяше до Бойко Борисов, но ще сменя името и ще кажа: „г-н 

Иванов”: Когато г-н Иванов говори, фактите трябва да мълчат. Тъй като фактите не 

могат да мълчат, ще ги кажа така, както са написани и подписани от кмета и нека да го 

знаят гражданите на Общината с тези високопарни фрази за милиони, които Общината 

дава на детски градини, детски ясли. 

Истината е следната: родителите плащат. Извадил съм данните от 2016 г. 

насам. Родителите плащат такси в размер на 1 160 000 лв. В същото време за храна се 

дават средно 1 100 000 лв. Приемаме, че родителите плащат храната. Оттам нататък - че 

Общината плащала консумативите, че плащала режийни, че плащала заплати, че 

плащала инвестиции; то не са само детски градини и детски ясли.  

Ерго, родителите на учениците плащат ли заплатите на учителите? Плащат 

ли издръжката? То може да се сложи и там. И да кажем: „Дайте сега децата да си 

плащат храната в училище!”. Те и бездруго я плащат, защото си купуват закуски, ходят 

на стол и плащат. (Кмете, познаваме се от много години. Когато ти станеш 

емоционален или когато почнеш да се обаждаш от място, нещата не са много наред, 

поне за теб.) Така че това е истината.  

Те вкарват в тези 5 200 000 лв. инвестиции. То е задължение на общината да 

поддържа сгради. Вие чухте колко покриви ще се ремонтират. Всичките покриви на 

детските градини протекли – така излиза. Задължение на общината като социална 

функция е да поддържа това. Плащат ли си хората да се ремонтират дупките? Плащат 

като данък. Родителите си плащат храната, оттам нататък ангажимент на общината и на 

държавата, респективно, е да плаща заплатите, да плаща консумативите – 

електроенергия, вода и т.н. и тези спекулации тук как едва ли не общината отворила 

рога на изобилието, са просто неверни. И недейте заблуждава хората по този 

елементарен начин. 

Г-н РОСЕН ИВАНОВ: Ще си позволя да не се съглася с цифрите, които 
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цитира г-н Витанов. Вие вероятно четете други отчети. Отчетът, който Общинският 

съвет приема с ежегодните си решения, съдържа други цифри, които са различни от 

Вашите цифри. Приходи от такси 2016 г. - 841 294 лв. Не зная къде видяхте милион и 

нещо само за храна. Първото невярно нещо. 

Второто невярно нещо - общината не плаща заплатите в детските градини, 

плащат се от държавата, това е делегирана дейност.  

Третото невярно нещо, което заявихте – за таксата. Таксата трябва да покрие 

пълния разход. Проверете закона! Всяка една такса трябва да покрие пълния разход, в 

случая капиталовите разходи и ремонта.  

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Очевидно имаме различен прочит на бюджета; 

няма как да е другояче. Ще се опитам да концентрирам своето изказване върху цитати и 

числа.  

Цитат: „Ограничаване на негативните демографски тенденции и 

намаляването броя на населението”; „Ограничаване на диспропорциите в 

териториалното развитие на населението”; „Гарантиране правата на децата, 

гарантиране правата на хората с увреждания”, „Ограничаване на регионалните 

различия и намаляване на бедността”. Може би за ваше учудване това не е цитат от 

визия за България на БСП, това е цитат от управленската програма на ГЕРБ. За 

съжаление, все по-рядко чуваме думи като „политика”, „политики”, „приоритети” и 

„цел”.  

Друг цитат, публикуван на 11.12.2018 г. На страниците на вестник „24 часа” 

инж. Даниел Панов казва: „Децентрализацията на местната власт ще продължи да бъде 

сред основните приоритети и догодина на НСОРБ”. С голямо съжаление казвам, че ще 

продължи да бъде сред приоритетите, но очевидно не е приоритет. Напротив, вървим 

към централизация и към разпределение на все повече средства с ПМС.  

Какво показват фактите в национален мащаб? След малко ще стане въпрос 

за същите в община В. Търново. В проекта и в самия Закон за държавния бюджет на 

практика не са възприети предложенията на НСОРБ, направени  пред МФ. В тези 

предложения увеличаването на делегираните от държавата дейности: администрация, 

образование, здравеопазване и култура спрямо 2018 г. е близо 140 000 000 лв. Ако 

трябва да бъда точен, НСОРБ е поискало увеличение в размер на 139,7 лв. В бюджета 

са предвидени 95,7 милиона лв., т.е., с 47 000 000 лв. по-малко. Още по-драстично е 

положението при трансферите за местни дейности. Тук говорим за изравнителна 

субсидия, зимно поддържане, капиталови разходи. Предложението на общините е за 

увеличение от 146 000 000 лв. спрямо 2018 г., а в бюджета за 2019 г. държавата 

предвижда увеличение с  малко над 23 000 000 лв.  

Сега се приземяваме във В. Търново. Цитираме съотношението държавен 

трансфер към местни приходи, в т.ч. данъчни и неданъчни. През 2016 г. това 

съотношение е 1,14:1, 2017 и през 2018 съотношението е 1,38:1. За 2019 г. е 1,55:1, 

което ясно показва засилване на централизацията. 
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Последно, по-скоро като въпрос, на който не знам дали ще намеря отговор. 

В същото това изявление на инж. Панов той казва: „В последно време всички говорим 

за чистотата на въздуха и няма как да не засегнем и това, защото в един момент излезе, 

че общините сме виновни. Всяка една от държавните институции трябва да изпълнява 

своите ангажименти и правомощия и ние правим всичко, което е в нашите, за бъде по-

чист въздухът на българските граждани. Въпросът ми е: какво предвиждат Бюджет 

2019 г. и Инвестиционната програма за подобряване качеството на въздуха в община 

Велико Търново? 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Първо, не можем да пропуснем да поощрим и 

да похвалим за това, че се увеличи минималната работна заплата с 10 %, за това, че се 

увеличиха заплатите на учителите. Това трябва да продължи, без значение кой е на 

власт - да се увеличават доходите на хората.  

Днес нямаме съмнение, че бюджетът на общината ще се приеме – така 

нареченият „бюджет на бюджетите”, както преди малко чухте - с 20 % увеличение. 

Такива пари, така да се каже, търновци не са виждали; бюджет на разкоша и 

изобилието; бюджет като за избори. Дано да е така! Всички ние очакваме решаване на 

редица проблеми; не само на думи, чрез метафорични медийни внушения, а и на дела и 

на действия. Защото, за съжаление, на всички нас, гражданите на В. Търново, нито един 

стратегически проблем не беше решен досега, нито пък се очертава да бъде. Нещо 

повече, ежедневните проблеми се превръщат в хронични и се натрупват един след друг.  

Трайно намаляване на населението по постоянен и настоящ адрес за 

последните три години. Липса на инвестиции, да не говорим за чуждестранни. (Само 

недейте споменава „Кауфланд” и „Кроношпан”.) Това поражда много въпроси, защо 

това се случва и защо не се предприемат адекватни мерки и създаване на атрактивни 

условия на живот и бизнес.  

Кошмарният трафик, вреден както за хората, така и за екологичната среда. 

Може би затова като приоритет на сегашното ръководство на Общината за пореден път 

са предвидени средства за генерален план на организацията на движението в размер на 

120 000 лв., но в графата „Други”; някога, но не сега.  Паркирането е мисия 

невъзможна, без нито едно ново паркомясто; не за един, а за два мандата. Да не 

говорим за паркинг, както разбрахме преди малко - ако това е официалната политика на 

ГЕРБ - че във В. Търново проблеми с паркирането няма, значи ние живеем в друга 

община.  

Пречистване на отпадните води. Пропусна се възможността за изграждане 

на пречиствателна станция на фекални води на половин В. Търново – кв. „Бузлуджа”, 

„Зоната”, „Чолаковци”, Западната промишлена зона. Какви конкретни мерки и 

действия предприемаме за чистотата на въздуха, който дишаме всеки ден? 

Поддържането на инфраструктурата се състои в ежегодни кърпежи. Като контрапункт 

главната ул. „Васил Левски” се асфалтира три пъти и при първия дъжд магазините се 

наводниха. Поради невъзможна пътна инфраструктура в някои райони на В. Търново 
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силно е затруднено сметосъбирането и снегопочистването, което влошава качеството 

на услугите и наказва живущите там. Тази година за чистота са заложени близо 

2 000 000 лв. повече средства, като разликата спрямо предходната година е драстична 

за озеленяване, без да има увеличаване на улици, без да има увеличаване на паркове, 

без да има увеличаване на жители. Отново отложихме тихомълком така дълго 

обещаваното и пропагандирано справедливо разпределение на такса „Битови отпадъци” 

- таксата спрямо количеството отпадъци. 

Предложената от Вас Инвестиционната програма, г-н Панов, е с 4 000 000 

лв. „на червено”, т.е. финансирана от графа с източник на средства „други”. Средствата 

от графа „други” можеше да са наполовина, като тези 2 000 000 лв. се насочат там, 

вместо да се раздуват разходите. Там им беше мястото. И на предишната сесия го 

заявихме, и сега го заявяваме.  

Сегашното управление на общината извърши един грях - закри 

тролейбусния транспорт на В. Търново.  

Теренът на Старото военно училище, много оспорван градоустройствен 

план, вместо цялостно решаване на проблема се тръгна на парче - лъскава и помпозна 

конгресна зала, наоколо – окопи и трапове. Доколкото разбрах - и 2000 паркоместа. 

Това ще бъде Старото военно училище – преди малко ни го обясниха колегите – че 

освен конгресна зала ще има и 2000 паркоместа.  

И най-наболелия проблем за гордостта на В. Търново - Старата част, заради 

която ежегодно посещават старата столица хиляди туристи. Влошаването на 

състоянието е застрашително. Жалко, че вчера, г-н Кмете, отсъствахте от честването на 

165 години от рождението на Стамболов, за да видите по какъв начин се извършва 

ремонтът на  Самоводската чаршия - видимо нови цветарници вече са унищожени от 

ремонта, пирамидите по тротоарите - натрошени и начупени. Не знам пуснали ли сте 

вече нова обществена поръчка или предстои такава, но това, което се извършва там, 

наистина е престъпление спрямо хората, които се опитват да развиват бизнес. Те не 

работят. Бизнесът на Самоводската чаршия в момента е убит, а в същото време в края 

на тази година те трябва да си платят и данък „Сгради”  и такса „Смет”. 

Емблемата на В. Търново, символът на Второто българско царство, най-

посещаваният туристически обект в България – Царевец. В Инвестиционната програма 

не виждаме никакви средства, било за консервация и проучване, или поне средствата, 

които генерира този обект, да останат за там. Но ние това не го виждаме. Имахте и 

морален ангажимент относно камбаните на храма „Възкресение Господне” – църквата 

на двата най-големи квартала. За съжаление и там не се случват нещата.  

Именно точно заради това днес няма да подкрепим този бюджет, който е 

лишен от бъдеще и перспектива, лишен от визия за развитие на В. Търново. 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Аз съм част от една малка, но 

изключително качествена група в този Общински съвет - групата на РБ, СДС, ДСБ, 

Граждански съвет. През последните три години от този мандат, както и през 
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последните 12 години, откакто съм общински съветник, няма пропуск - всяка година 

при разглеждане на бюджета и инвестиционната  програма ние, като група, въвеждаме 

своите виждания и своите искания. Тази година не правим изключение, за разлика от 

някои групи, които са по-големи от нас.  

Благодаря на колегите ми, че ме натовариха със задачата да не правя 

политическо изказване, тъй като видно от изказванията до момента, политическата 

кампания за Избори 2019 като че ли започна! Моето изказване няма да е подчинено на 

предстоящите избори. Иска ми се изказването ми да бъде по-скоро като гражданин на 

В. Търново, защото групата ни е част от гражданството на В. Търново, а не като 

общински съветник.  

През 2015 г. инж. Панов започна своя втори мандат. Започна го с над 60 % 

доверие от гражданите на В. Търново. Изборите, резултатите от тях всъщност са един 

договор между гражданите на община В. Търново и кмета, както и договор между 

гражданите и нас, общинските съветници. Разбира се, ние ще подкрепим този бюджет. 

Да, уважаеми колеги от БСП, ще го подкрепим. Защото какво означава един бюджет да 

не бъде подкрепен и какво се случва, ако Общинският съвет не подкрепи бюджета? 

Общината спира да работи. Това е така и Вие много добре го знаете.  

С избора на кмет гражданите на общината дават своето доверие на инж. 

Панов. Ние сме длъжни да уважим мнението на суверена. С Инвестиционната програма 

и проекта за бюджет всяка година кметът и неговата администрация следват своята 

визия – визия, която гражданството е харесало. Нашата група сме били и ще бъдем 

активни до края на този мандат, като винаги сме се старали да внасяме качествени 

предложения за общината, винаги сме се старали да бъдем, когато не сме съгласни, 

добър коректив и през този мандат, както и през предходните мандати, не си 

позволихме да се държим като врагове с никого. Нито с представители на т.нар. 

опозиция, нито с представителите на управляващата партия в Общинския съвет, нито с 

Общинската администрация, нито с който и да било колега или гражданин на В. 

Търново.  

Пред нас е Проектът за бюджет и Инвестиционната програма, която е 

внесена за гласуване от екипа на избрания преди три години кмет за втори мандат - 

инж. Панов. Като група, през всичките години от 2007 г. ние следваме обещанията, 

които даваме преди изборите. Нашите предложения за Инвестиционна програма са 

подчинени на обещанията, които сме дали и на Програмата, която сме представили. 

Няма как да не сме доволни от това, което виждаме в Инвестиционната програма. Ще 

ми позволите да прочета наши предложения, които са включени в Инвестиционната 

програма за 2019 г.: изграждане на детска градина в кв. „Зона В” - предложение на СДС 

от 2007 г. и досега неотлъчно, което може да бъде проверено; генерален план за 

организация на движението; възстановяване на покрив и ремонт на санитарни възли в 

ОУ „Д. Благоев”; пътна връзка, ул. „Магистрална” – кв. „Бузлуджа”; видеосистеми за 

наблюдение – част от предизборната ни платформа, включително в парковете 
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„Бузлуджа”, „Зона В”, „Габровски”, „Колю Фичето”, „Чолаковци”, „Света гора”, 

„Марно поле”. Като кореспонденция с една от идеите ни отчитаме електронния вход за 

музейните обекти. Това е част от нашата идея за електронна карта.  

Г-н Кмете, за поредна година очакваме пешеходния надлез на ул. 

„Магистрална”! Това го приемете като забележка може би. Това е наше искане от 2007 

г. и е крайно време да се случи! Остават занапред и други искания, разбира се. 

Ще приключа със следното: ние разчитаме, че гражданите на В. Търново ще 

получат възможно най-доброто в последната година на нашия мандат. Благодаря на 

колегите си, благодаря на Общинската администрация, благодаря на всички Вас за 

работата! Надявам се, че градът ни ще продължава да бъде един от най-качествените 

градове за живеене, един от най-предпочитаните градове! 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Предлагам Ви да видим няколко снимки на 

публикации от последните дни, веднага след като премина общественото обсъждане за 

бюджета и Инвестиционната програма на община В. Търново за 2019 г. Няколко от 

заглавията: „Слагат подземни контейнери за смет във В. Търново” (вътре ще прочетете: 

„предвидени са 60 000 лв.); „Въвеждат контрола на „Биг брадър” във всички паркове – 

заложени 55 000 лв.”, „Наливат 120 000 лв. за ремонт на стъпала”, „Готвят нова 

организация на движението във В. Търново - 120 000 лв.”.  

Какво е общото между всички тези публикации? Всички са влезли в 

Инвестиционната програма на общината за 2019 г. и другото, което е общо между тях, 

е, че всички са с приходоизточник „други извънбюджетни средства”. Всички знаят 

какво означава това. Обаче ако четете вътре какво пише, се прокарва внушението, че 

едва ли не утре започват, до края на седмицата ще им режем лентите. И аз се питам, 

като чета тези заглавия, на какво да вярвам: на заглавията, или на документите? То е 

ясно аз на какво вярвам, все пак съм общински съветник; от нас се очаква минимумът – 

поне да си четем материалите. По-големият въпрос и по-големият проблем е на какво 

вярват гражданите на В. Търново.  

Какво прави един средностатистически гражданин от В. Търново сутрин, 

като излезе от дома си? Започва са се сблъсква с ежедневните несгоди (всеки ще се 

припознае в тях) – дупки по пътищата, кал, мръсотия, потрошени стъпала, разбити 

тротоари, непочистени кофи за смет, липса на паркоместа, хаос в движението, трафик, 

грозни гледки на порутени сгради и т.н. Но всичко е точно, защото същият този 

средностатистически търновец си купува сутрешния вестник или си го чете онлайн и 

чете заглавия: „Милиони се наливат в града”; „Рекорден, нечуван, невиждан бюджет за 

последните 30 години в община В. Търново”,  „Подземни кофи”, „Еди-колко си 

милиона за инфраструктура, от които ремонт на улици, нови стълбища, ново улично 

осветление”. Ядът  му минава и си казва: „Работи се, ще се оправим!”, и спокоен си 

отива на работа. Вечер обаче се прибира и се сблъсква със същите проблеми, само че 

споменът за прочетеното в началото на деня още го топли. Обикаля обаче няколко пъти 

в полутъмните разбити улици, търсейки къде да паркира и ядът започва отново да се 
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надига в него. В този миг се сеща, че може да е малко тъмно в кварталите, но за сметка 

на това в центъра на града все още свети коледната украса. Ние в Търново сме голяма 

работа, тъкмо ще махнем коледната украса и ще започне голямото първо и последно 

измиване на града послучай Първа пролет – най вероятно последното за годината. 

Единственото, за което си мечтае търновецът е как да се махне от града в почивните 

дни, че за разходка в новото ларго няма как да стане, осем години там е „кални бани”.  

Този средностатистически гражданин дали чете Инвестиционната програма 

или другите документи, които ние толкова прилежно приемаме почти с единодушие 

всеки път? Разбира се, че не ги чете. И проблемът не е в това, че той не ги чете. Не е 

негово задължение да ги чете. По-големият проблем е, че Вие, уважаеми г-н Кмет, се 

възползвате от това, че той не ги чете. Това е един проблем на комуникацията Ви с 

гражданите, чиято тънка граница Вие отдавна вече прекрачихте. Проблемът с 

комуникацията не датира от днес или от вчера, той е задълбочаващ се процес и в него 

невинни няма. В него са виновни както гражданското общество, така и управляващите, 

така и тези, които са в тази зала,  до голяма степен може би и медиите. Няма невинни. 

Само че този проблем сякаш всички го усещаме, но всички удобно мълчим. Хората се 

информират от заглавията от прессъобщенията, с които Вие ежедневно ги заливате. 

Обществените обсъждания минават формално, имат изключително нисък обществен 

интерес. За да напълним тази зала, тук трябва да присъстват хора, работещи в 

институции, представители на училища, различни областни, общински, държавни 

институции, за да се представи после, че има някакъв интерес от страна на обществото.  

Проблемът не е само в това, проблемът е, когато написаното започва 

драстично да се разминава с действителността. Проблемът е тогава, когато се пише 

повече за намерения, отколкото за реално извършени действия. И не само това - когато 

многократно намеренията се изкарват като вече взети решения по определени 

проблеми. Тогава вече имаме сериозен проблем.  

Уважаеми г-н Кмете, при други обстоятелства бих Ви посъветвала да 

намалите темпото на хвалбите и големите приказки, но тъй като Вие отдавна според 

мен, и не само според мен, прекрачихте тази тънка граница на комуникацията с 

гражданите, ще кажа това, което мнозина виждат, мнозина знаят, но малцина смеят да 

го кажат на глас:  Вие използвате медиите като инструмент за собствения си 

политически комфорт, само че цената за това е прекалено висока и за съжаление тя е 

толкова висока, че рано или късно ще я платите, включително и Вие. 

Г-н МИХАИЛ ХАРАЛАМПИЕВ: Бих казал, че ще бъде повторение, че 

този бюджет, който ние трябва да приемем днес, е реалистичен. Той е основан на 

продължителна работа на Общинската администрация и може би дори и отсъстващият 

кмет, който излезе замалко, вътре някъде в съзнанието си мисли, че хубаво би било 

този бюджет да бъде умножен по пет или по десет. Тогава всичко във В. Търново ще 

блести, последната улица в кварталите ще блести, навсякъде ще има камери и ще бъде 

както в „града на слънцето” на Рикардо Кампанела, Томас Моор и т.н.  
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Този бюджет е създаден на основание онова, което е правено в предходните 

години. Стъпил е на постиженията на бюджетите от предходните години. Колкото и 

странно да Ви звучи сега, през 2007 г. водното препятствие на великотърновския 

стадион имаше дармон. 2011 г. започна по инициатива на спортсмени, млади хора с 

избрания кмет и в резултат на неговата дейност и на дейността на Общинската 

администрация сега имаме стадион, на който срещаме „Левски” и „ЦСКА”.  

Някой ще каже: „Той говори излишни неща”, но нека да Ви спомена и друго, 

което ние не забелязваме сега, а стъпваме на него: закритото Спортно училище - 

възстановено, Медицинският колеж – възстановен; проектите по Трапезица. 

Независимо че има покриви, които капят, в детските градини и училища, извършват се 

планови ремонти. Да не споменавам какво беше направено и на Света гора. Ние 

стъпваме на тези постижения и трябва да ги отчетем.  

И отново искам да кажа: всеки от нас би могъл да вземе бюджета и да каже: 

„Тук е 150 000 лв., аз искам 175 000 лв.”. Трябва веднага да каже откъде и как, да бъде 

аргументирано. Така че аз мисля, дори онези, които опонират на този бюджет, ако те 

скочат в обувките на кмета, нека да помислят какво те биха могли сега да направят с 

това, с което общината разполага като бюджет. И да не гледаме така хумористично на 

това, понеже усетих нотки на хуморизъм.  

20 % увеличение - това не било нищо. А всичко онова, което е свързано с 

образователната функция? 75 % увеличение – онова, което изграждаме бъдещето на 

България. Някой ще каже: „Да, ама ние имаме демографски проблем”. Да, 

демографският проблем е проблем на цяла Европа, от която ние се учим.  

Така че, нека бъдем реалисти и аз лично смятам, че този бюджет има 

динамично флотационна компонента. Някой каза: „Да не излизаме от рамката!”. 

Бюджетът, както каза кметът, може да се променя в интерес на всички нас. Всички ние, 

общински съветници, под ръководството на тези, които са ни избрали, имаме изчистена 

амбиция да вършим добро за нашия великотърновски град.  

И да ме извини моя млад колега Георги Недев, ако се съгласи, аз предлагам 

да прекратим дебатите и да приемем бюджета за 2019 г. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ - реплика: Проф. Харалампиев, слушах, слушах, 

слушах за най- най- бюджета и за 20-те %, та тези 20 % ме накараха да поискам тази 

реплика. Истината е много проста, колеги. Цифрите са дадени в самия бюджет. Да, 

91 691 000 лв. е, но от тях 17 871 000 лв. са преходни остатъци,  в това число по 

държавни дейности, в това число по капиталови разходи. За сведение – при 

капиталовите разходи преходният остатък е 11 200 000 лв. От 91 000 000 махнете 

17 000 000 лв. и знаете ли къде отиваме – на нивото на 2017 г., тогава бюджетът е бил 

71 772 000 лв. Разбира се, тези преходни остатъци, те са в голямата си част от ПМС-та. 

Няма нищо лошо, ама така се управлява държавата – с ПМС-та, а не по другия начин – 

да децентрализираме общините.  

Има изборна година, разбира се, че трябва да бъде постигната тази цифра. 
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Още от 2015 г. има, които още се водят или в „други”, или в „други преходни 

остатъци”. Така че, нека да не се възторгваме толкова много! Дано да бъдат изпълнени 

нещата, които са заложени, защото ако почна пак от 2016 г., г-н Професоре, залагаме 

едно, ама с 5-6 милиона, минимум, се получава друго - със знак минус. Така че, преди 

възторга, нека да бъдем реалисти! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Слушах, слушах, слушах и знам, че говореното на 

опозицията е с висока степен на трагизъм, но явно това са спуснатите опорни точки, 

както и за ПМС-та. Имаше много хубав материал и много добър анализ в една медия 

специално за ПМС-та, кой колко получава, но тук трябва да кажем, че не общините на 

ГЕРБ са получили повече, защото са общини на ГЕРБ, а са получили, защото имат 

кметове на 130 български общини. БСП е трета политическа сила в местната власт и 

съотношението 1:11 е правилно, така че също и кметовете на БСП са получили. Нека да 

не говорим за НСОРБ, за разходи, които се правят, за приходи към общинските 

бюджети, за това, какво сме искали. Това, което сме искали, включително и Вашите 

кметове – на БСП, са удовлетворени от постигнатото тази година с МФ. Единственото 

нещо, за което не сме удовлетворени, това са средствата за четвъртокласната пътна 

мрежа, но имаме уверението, че през юли, или когато започнат приходите от тол 

таксата, ще бъдат прехвърлени средства към общините.  

За децентрализацията няма какво да Ви говоря, защото за тези три години, 

откакто съм председател на УС и той работи, там никога не сме имали деление на 

кметове на ГЕРБ, на БСП, на реформатори, на патриоти. Винаги сме работили всички 

съвкупно и сме имали една-единствена цел - да продължи децентрализацията и тя 

реално е тръгнала. Отпорът, който получаваме, го получаваме от определени 

министерства, но имаме уверението, че това, което ние сме поискали, частично ще се 

случи и някои от нещата започнаха да се случват.  

Казвате, че нямам комуникация с гражданите. Ако не знаете, мога да Ви 

покажа дневника в канцеларията на кмета - минимум 20 граждани идват на ден, на 

които решавам проблемите и въпросите. Ходенето пеша из града на кмета също има 

значение. Индивидуалната среща с гражданите - също,  не само да се поздравявам, 

когато отивам в магазин и пазарувам. Така че, извинявам се много, за комуникацията с 

гражданите нека да не говорим и за личната ми работа като кмет. Това ме обижда 

заради Вашето отношение към мен, защото ако моите деца са слушали Вашите 

изказвания, техният баща щеше да е най-черният на света. Ами ако аз говорех така с 

факти, които имам за всеки един от Вас, как щяха да се почувстват Вашите семейства и 

Вашите деца? Да, Вие имате право като опозиция да имате опозиционна пропаганда, но 

не всичко, което говорите, е истина.  

За екологията и за чистотата на въздуха - имаме проекти.  Зорница Кънчева е 

тук и може да обясни колко проекта са спечелени, какви мерки са предприети и какво 

трябва да се случи.  

За паркирането в кв. „Триъгълника” мога да Ви говоря много. В момента е 
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започнато планиране със свободните площи, с незаконните гаражи и да се начертаят 

точно местата за паркиране. Казахте ми, че паркингът на „Триъгълника” е струвал 

41 000 лв. Това е завоят на бензиностанцията „Петрол”, трябва да се направи една 

подпорна стена, където колите да не спират хоризонтално, а да спират вертикално. Това 

е ул. „Полтава”. Не мога да си спомня изчисленията, които са направени – колко коли 

могат да паркират там.  

Има свободни площи в междублоковите пространства – по два, по три, по 

пет декара. Говорите ми за презастрояване. Това презастрояване да не е тръгнало от 

мен, г-н Витанов? Откога се строят блокове? А блоковете, които са направени още през 

комунизма, които нямат инфраструктура? Нима в момента ние не оправяме 

инфраструктурата, не отчуждаваме земите на собствениците, на инвеститорите, които 

са продали апартаменти, а инфраструктурата не е уредена? Но това не може да се 

направи с магическа пръчка изведнъж. И аз искам да се случи. И виждате, че 

средствата, които са осигурени от държавата с постановления или с допълнителни 

средства към бюджета, не са малко и Вие знаете и като заместник-кмет,  и като бивш 

депутат, колко време и нерви са необходими, за да стигнеш до правилното решение, да 

подадеш един проект, да ти отпуснат средствата и след това да дойдат в твоята община. 

И това съм го правил винаги. То е било за благото на града.  

Казвате, че БСП не е БКП. Как да не е БКП, като чествахте преди време 49-

тия конгрес? На мен ми беше интересно. Но мисля, че навремето, когато беше БКП, 

нещата бяха по-добри, защото тогава нямаше децентрализация и държавата еднолично 

казваше на първия секретар и първият секретар - на кмета, какво трябва да се случи. И 

аз съм живял в това време, нищо лошо не мога да кажа за тогава. Но в момента Вие 

всичко отричате – черногледство, трагизъм. Нима тези хора, които работят от 

администрацията, бизнеса, нямат авторитет? Ако има някъде проблем със 

строителството, санъдците на Самоводската чаршия, ако са повредени, естествено че 

ще ги възстановят. Това се прави с протокол, когато приключи строителство. Не се 

притеснявайте за това, което ние трябва да направим! Включително сме държали за 

петгодишната гаранция за всеки един проект и пет години сме ги карали да си оправят 

нещата, които не са били направени добре. Нека не се обиждаме по този долен начин и 

да измисляме неща, които са нереални.  

За ларгото в Старото военно училище. Имаме 62 проекта. От всеки един 

може да се извади нещо полезно, когато се прави заданието за ПУП. В момента чакаме 

обжалването на процедурата от един-единствен участник за проекта, който ще се 

реализира там. Повечето от вас са гласували за този Интегриран план за градско 

развитие. Има осигурени средства, както по европейски програми, така и с Фонда на 

фондовете; имаме среща след две седмици.  

Много неща мога да говоря. Не искам да се оправдавам по никакъв начин, 

не ме разбирайте погрешно. Аз мога да кажа, че времето на един кмет никога не стига 

за целите, за мечтите му, с които иска да превърне един град в най-добрия град. Всичко 
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онова, което е направено в нашият град, е направено благодарение на предците преди 

мен - на Иван Димитров, Драгни Драгнев, Румен Рашев. Нима всичко това, което е 

направено, когато и Вие сте били част от управлението на местната власт, не е добро? В 

момента ние го надграждаме и развиваме. 

За паркирането няма да говоря. Няколко пъти от трибуната съм Ви 

обяснявал колко паркинга има в момента, включени по други програми. Единият 

паркинг сме го направили, има още два, които са уточнени. Отделно изрично съм искал 

да бъдат заложени 2000 паркоместа в заданието за района на Старото военно училище. 

И всички разработки са направени с тези 2000 паркоместа. Но има процедури, които аз 

не мога да ги прескоча поради простата причина, че ще ходя да давам обяснения в 

Прокуратурата или Прокуратурата ще се сезира, както Вие казвате за този случай с 

предложението за паркинга.  

А аз какво да кажа за Вашите предложения – предлагате многоетажен 

паркинг на ул. „Никола Пиколо”, който имот е на Митрополията. Аз да поискам имота 

на владиката, за да направя многоетажен паркинг. Проверете си предложението, защото 

вчера специално съм го проверявал. Аз помислих, че говорите за Хуманитарната 

гимназия, за което съм Ви казал от трибуната, че променяме ПУП. Вижте номера, който 

сте цитирали във Вашето предложение!  

А за картите на пенсионерите, където ми давате 294 човека да получат 

намаление на картите за градския транспорт. Кои са тези 294 човека, не можах да 

разбера. Сумата не е 60 000 лв., сумата е над 1 000 000 лв. Проверете си сметките! Не 

може да ми хвърляте един пасквил в пет без две минути и да искате това да мине на 

Общински съвет. Нали първо трябва да се анализира, да кажат икономистите дали това 

е изгодно. В общината има 20 240 пенсионери, които са над 65 години. Сметнете ги по 

17 лв. колко са - за месец, за година и т.н. Не ми предлагайте друг път такива неща. И 

недейте изкарва мен виновен. Днес съм аз виновен, няма проблеми, но заставам с името 

си, с авторитета си пред всеки един гражданин на В. Търново. Винаги съм приемал 

Вашата критика, когато тя е градивна.  

За тролеите ми казвате, че сме ги закрили. Кой ги е закрил? В коя година? 

Да се връщам ли назад в отговора, който съм Ви дал от тази трибуна? Нима не помните, 

че когато се прави кръговото на „Качица” през 2006 г. тролеите не работят? Да се 

връщам ли на 2007 г.? Няма да се връщам. Никога не съм бил злобен, никога не съм бил 

толкова остър към Вас. Винаги съм бил толерентен и дипломатичен. Всеки един греши 

и аз може би съм сгрешил някъде, може би администрацията е сгрешила някъде, но 

винаги сме анализирали за всяко едно нещо да бъде направено най-доброто за нашия 

град. И именно тези политически говорения и тази злоба, която днес върви в залата,  

пречат на инвестиционния интерес.  

Няма да Ви кажа, че само „Кауфланд” и „Кроношпан” са инвеститорите. 

Има много инвеститори, г-н Стефанов. Имаме много запитвания. И в момента има 

разширяване на складови бази, разширяване на предприятия, които работят в момента, 
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създаване на нови работни места.  

В ГРАО можете да проверите с колко е увеличена за три години нашата 

община. Запознайте се, не ми говорете, че нямаме прираст на населението. Трета 

година има над 1000 бебета. Това малко ли е? 30 % увеличение във В. Търново. И Вие 

насаждате една лъжа, повторена 10 пъти, 100 пъти да стане истина.  

Заглавията в медиите.  Аз не отговарям за заглавията в медиите. Вие може 

да търсите от мен отговор за тези заглавия, но търсете първо в медията – дали това е 

вярно, кой го е написал. Когато подаваме информация, я подаваме от Пресцентъра на 

Общината. Там информацията е точна и вярна, за нея отговарям. Да, винаги нещата, 

които се свършват, излизат като съобщения, за да бъдат информирани гражданите. Но 

пак казвам: тези злостни и апокалиптични приказки, които се изприказваха на 

последната сесия на Общинския съвет за нашия мандат за приемане на бюджета, вредят 

както на инвестициите, вредят на имиджа и на авторитета на В. Търново. Говорете за 

добрите неща, които са се случвали! Нямам нищо напротив да ме критикувате. 

Критикувайте ме! Но всичко това излиза в медиите и да, в една медия се гледа или чете 

повече, когато има проблем, който се отразява.  

Това не са проблеми, проблемите са това, което Вие ни предлагате. 

Миналата година нищо не ни предложихте за Инвестиционната програма. Тази година 

ние включихме част от нещата, които предложихте. Всяко едно нещо съм го гледал и 

съм го проверил дали е влязло. Нещата, които сте предложили, са градивни, но има и 

такива, които са писани на коляно. Като трябва, ще питаме митрополит Григорий ние 

да му дадем земята на Руската църква, той да ни даде тяхната сграда да направим 

многоетажен паркинг. 

И все пак, нека да пазим авторитета на В. Търново, нека да надграждаме 

това, което са надграждали всички, които са били преди мен и всички съветници, които 

са били преди Вас! Защото имиджът на В. Търново се споменава с респект не само в 

България, а и навън, не само в Европа. За Търново се чува с добро, а ние, българите, 

сме такъв род, че от хубавото ще направим лошо, за хубавото ще говорим злосторно, за 

да може не само да нарушим имиджа на кмета и да го сложим в ъгъла.  

Аз може да не съм кандидат за кмет наесен. Не съм си решил лично за себе 

си, но с тази политика, която водите, Вие няма да успеете да си увеличите членовете на 

партията. Все пак изборите ще покажат гласоподавателите. Аз не мога да кажа кой ще 

спечели на тези избори. Това е въпрос на анализ на политолози.  

Недейте пречи на имиджа на В. Търново! Надграждайте, правете нещо 

добро, не да залепите две плочки на стълбите на Автогара „Юг” и да кажете, че има 

проблем. В момента е заложено в Инвестиционната програма. Ще ми кажете, че парите 

са малко. Като се възложи и започне строителството, когато стигнем дотам, ще има и 

други пари, ще има промяна на общинския бюджет и Вие  ще го гласувате. И за 

„Лазурна”, и за всички останали неща.  

Какво ли не чух тук? Че басейна на Радиотехникума бил на кмета. Колко 
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получават тези клубове от общината, някой направил ли е сметка? Близо по 7000 лв. 

годишно вземат трите клуба – 21 000 лв., по над 30 000 лв. от такси. Нима когато 

имахме само басейна на „Емилиян Станев”, децата не плуваха в река Янтра? След това 

отвориха басейна в университета, след това този басейн го дадохме под наем с Ваше 

съгласие. Не съм го дал аз. Колко дава Федерацията по плуване на тези клубове? 

Недейте да си измисляте „под вола теле” – както съм Ви казвал, а кажете: „Дайте да 

направим това заедно, за да остане направено от нас – от опозицията, от 

управляващите, от кмета”.  

Благодаря Ви, че днес всички бяхте изчерпателни, благодаря Ви, че бяхте 

надъхани, но нека да пазим авторитета и имиджа на старопрестолния град! Той ни е 

даден още от средновековието, когато са положени основите на Втората българска 

държава, тук през 1185 г. Дали са ни основата - паметниците на културата, 

недвижимото културно наследство, за което се борим в момента и имаме вече 

резултати.  

Казахте, че се рушат къщи в Стария град. Защо не казахте, че вече има над 

70 къщи, които са ремонтирани? Да, това няма значение. Можем да хвалим 

увеличаването на минималната заплата или нещо друго. Аз не искам да ме хвалите, 

искам това, което е градивна критика, да ми го казвате, но не пасквили като този в пет 

без две минути.  

Естествено, вратата ми е отворена, г-н Витанов, и Вие го знаете. Такава 

официална среща с мен Вие не сте искали, но Вие в неофициална среща сте идвали при 

мен няколко пъти. Говорили сме по различни теми и когато искате да говорим, няма да 

Ви откажа да Ви приема. Комуникацията с гражданите е важна, но и комуникацията с 

Общинския съвет е важна и аз я спазвам.  

Благодаря на тези, които пазят авторитета на старата българска столица и 

работят за този авторитет! Нека да кажа, че стотиците отличия, награди на нашите деца 

в олимпиади и спортни състезания също носят авторитета и имиджа на В. Търново и 

надграждат, а ние го рушим. Защо го рушим? Защото имаме спуснати партийни 

указания и трябва да работим по опорните точки.  

Благодаря Ви и се надявам на това, че този бюджет ще промени облика на В. 

Търново! 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ – лично обяснение: Уважаеми г-н Кмете, Дидо – както 

смея да кажа, че може би съм си извоювал правото да се обръщам така, включително и 

публично, към теб: когато ти окачествяваш като злостни изказвания критичния поглед, 

който опозицията и колегите съветници имат, това значи заслепяване от твоя страна.  

Кажи какво злостно казахме ние! Защото аз ще ти кажа какво злостно каза ти. 

Казал си: „писани на коляно”, това го пропускам, но да окачествиш на два пъти 

предложения, които основната опозиционна сила дава, като „пасквил”, това вече ми 

идва малко много. Това обаче ще дойде малко много и на хората, които са подкрепили. 

Нямахме възможност да представим и да обясним защо даваме тези предложения и 
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защо все пак това не е пасквил. Каква обидна дума беше казана от нас? Посочете ми, 

защото аз Ви казвам: „пасквили, опорни точки, БКП сме били”. Всичката тази емоция, 

която ти имаш срещу нас, ти си я изля от сърце.  

Освен това, за не знам за кой път го казвам, г-н Панов (цитирам точно, то е 

влязло при теб с входящ номер): ние поискахме работна среща. Не знам дали ще те 

обидя, ако ти кажа, че не ни броиш за живи като политическа формация. Защо не прие 

тази среща? Питам те сега, отговори ми от място, защо не я прие? И да дискутираме 

там и нямаше да има нито пасквили, нито вероятно други емоции, каквито ти и хората 

тук си позволихте да говорите – за пижами и не знам какво. Ние много конструктивно 

посочихме проблемите. Какво, да ги премълчаваме ли? И аз не мисля, че това 

злепоставя. Напротив, това дава възможност, ако Вие не сте ги видели, да ги поставите 

за решаване.  

Аз мисля, че коректно сме се държали в рамките на сесията. Съжалявам, че 

ти реагира по този начин накрая, но наистина каквото сам си направи човек, за себе си 

го прави.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Гласуваме процедурното предложение 

за прекратяване на разискванията. 

Предложението се приема с 25 „за”, 4 „против”, 1 „въздържал се”. 

Поставям на гласуване предложението на групата на БСП с вх. № 2714 от 

29.01.2019 г., което беше изпратено на пощата ви вчера. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: Въздържал се, Атанас Петров Парушев: 

Въздържал се, Валентин Василев Точков: Против, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: Против, 

Георги Петров Недев: Против, Гюнай Мюмюнов Далоолу: Против, Даниела Андреева 

Андреева-Тодорова: Против, Деян Минков Хаджийски: Против, Жельо Миленов 

Желев: Против, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 

Против, Калина Михайлова Широкова: Въздържал се, Калоян Славеев Стойчев: 

Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: Против, Николай Станчев Цонев: 

Въздържал се, Николен Веселинов Стойнов: Въздържал се, Петко Михайлов 

Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: Въздържал се, Росен Върбанов Иванов: 

Против, Станислав Стефанов Рашков: Въздържал се, Стефан Тодоров Стефанов: За, 

Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: Против. 

С 5 „за” 11 „против”, 9 „въздържал се” предложението не беше  прието. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Поставям на гласуване основния 

въпрос: „Проект на бюджет за 2019 г., индикативен разчет за сметките от Европейския 

съюз за 2019 г. на Община Велико Търново и Инвестиционна програма за 2019 г.”.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
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на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 

За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, 

Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 

Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка 

Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 

Трифонов Маринов: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 

Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Против, Пламен 

Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: Против, Стоян Витанов 

Витанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Резултат от гласуването: 28 „за” 3 „против”, „въздържал се” няма. 

Г-н Витанов предложи прегласуване на предложението. 

Г-н Спирдонов подложи предложението на прегласуване. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 

Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела 

Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 

Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, 

Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 

Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 

Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 

Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 

Тюфекчиев: Против, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 

Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 

Стефанов: Против, Стоян Витанов Витанов: Против, Сунай Хасанов Мунков: За, 

Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 29 „за”, 5 „против”, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1334 – приложение към протокола. 

 

 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Имам много основания да 

гласувам „против”, но ще споделя само някои от тях. 

Гласувах „против”, защото кметът нарече „пасквил” предложението ни да се 
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заделят 50 000 лв. за младежки дейности, които да бъдат разпределяни на конкурсен 

принцип поради многото организации, които се занимават с тях.  

Гласувах „против”, защото кметът нарече „пасквил” предложението да се 

задели фонд 50 000 лв. „културен чек”, който да бъде даден на зрелостниците – около 

800 души, и който да бъде съпричастен те да гледат културни мероприятия по линия на 

„Царевград Търнов”.  

Гласувах „против”, защото той нарече „пасквил” предложението ни да бъдат 

заделени 60 000 лв. за покриване на част от картите за пътуване, каквото има в София, 

във Варна за далеч повече линии. Това че 20 000 са пенсионерите, не значи че пътуват 

20 000. Вероятно пътуват по-малко.  

Гласувах „против”, защото кметът нарече „пасквил” предложението ни за 

фонд, който, между другото, при кмета Рашев мина - 80 000 лв. за хроничноболни деца, 

деца с тежки заболявания, които всеки ден пълнят екраните на телевизиите и които се 

мъчат да събират дарения. Какво пречи община Велико Търново като социална 

функция да има такъв фонд? Миналият общински съвет го гласува, само че не можахте 

да намерите механизъм, по който да действа, но нека да не се връщаме назад във 

времето. 

Гласувах „против”, защото кметът нарече „пасквил” предложението да се 

изравнят шахтите на улиците. Аз днес, докато дойда до общината, изброих 10 такива. 

Но по-важни са социалните дейности. 

Ето затова, уважаеми колеги, затова, г-н Кмете - защото всички тези неща 

Вие нарекохте „пасквил”, затова гласувах твърдо убедено срещу този бюджет, който 

ние приехме. А как Вие ще ги наречете, си е Ваша работа. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ (отрицателен вот): Уважаеми г-н Кмете, няма 

да влизаме във Вашия тон, нито да Ви обиждаме, нито да Ви нападаме. Но да Ви дадем 

един приятелски съвет, предайте и на г-жа Караянчева: недейте от ГЕРБ да узурпирате 

идеята на Драган Цанков от преди 140 години, когато още тогава той предлага В. 

Търново да бъде духовна и историческа столица. Просто кажете, че подкрепяте тази 

идея наистина да види бял свят. Дано да не се получи така, както бяхме културна 

столица, така да станем и духовна, защото хората още си чакат средствата. Но това е 

друг въпрос.  

И най-важното е, г-н Кмете: не губете доверието на хората към 

институцията „кмет на община В. Търново”. След всичките Ви обещания, 

превъплътени в ежедневни метафорични медийни внушения, се създаде свръхочакване 

за решаването на толкова много натрупали се проблеми, засягащи голям кръг от хора. 

Нали знаете, че от много сладко нагарча. Дано да си изпълните обещанията, да 

наваксате в оставащите осем месеца това, което не свършихте през изминалите 86 

месеца. Наистина Ви го пожелаваме! Затова сме ние тук – опозицията, да Ви напомня и 

помага да си изпълните обещанията.  

Ако са Ви свършили лентичките в ГЕРБ и затова да не действате, ние Ви 
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приготвихме тези и Ви пожелаваме да ги отрежете тази година, докато сте кмет: на 

пречиствателна станция за фекални води на половин В. Търново; на нов градски център 

в Старото военно училище; на пасарелката, надлеза над ул. „Магистрална”; първата 

действаща електробусна линия, не само мостра за снимки на електробусите; 

фуникуляра – аварийното стълбище; първия паркинг, изграден през Вашия мандат; 

площадка за едрогабаритни отпадъци; турбокръговите кръстовища на бул. „България”, 

на Съда, на „Христо Ботев”; улицата на „скалния венец” и прилежащата 

инфраструктура; първата подземна площадка за битови отпадъци.  

Дано да използвате тези лентички! Ако не успеете, бъдете сигурен, че ние 

ще го направим! Ето Ви лентичките! Ще Ви ги връчим най-официално! 

 

В 11,47 часа беше обявена 15-минутна почивка. 

 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за текущото изпълнение на общинските 

проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 

2659/17.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за текущото изпълнение на 

общинските проекти, финансирани със средства от ЕС и държавния бюджет, Вх. № 

2659 от 17.01.2019 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат отчета.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Сега отново прегледах протокола от комисията и 

там г-жа Цонева на моя въпрос е отговорила, че по проекта за интегриран градски 

транспорт ще бъде подписан договор през 2020 г. Тук се говориха доста неща, които ще 

се случват през 2019 г., очевидно не кореспондирайки със старта на този проект. Това е 

едното. Но така или иначе, дано всичко да е готово през 2020 г. и този проект да 

стартира, защото е особено важен. 

Второ, г-жо Цонева, аз имам един въпрос към Вас: тъй като договорите са 

подписани по „Съхранена градска среда”, подписани са през септември 2017 г. и вече 

отиваме към година и половина, имате ли информация, колко акт 10, за кои обекти, за 

кои фирми (ако има такива) са подписани по проекта „Автентична и съхранена 

автентична градска среда”. 

Г-жа МАРИЕЛА ЦОНЕВА – директор на дирекция „Проекти и 

програми”: По повод разговорите и дискусията по точката в  двете комисии. Да, прав 

сте, казах, че през 2020 г. ще бъдат подписани договорите, но през 2020 г. се надяваме 

да бъдат подписани договорите с изпълнителите, а договорът за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ очакваме да бъде подписан това лято.  

Мисля, че обясних процедурата по подготовка и разработване на проекта. В 

момента тече съгласувателна процедура с МФ по отношение режима на държавни 

помощи, защото това е едно съществено и важно условие, което управляващият орган 
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на програмата, в лицето на МРРБ,  изисква от всеки бенефициент, в който ще се 

финансират европейски средства, да се изследват и регламентите по отношение на 

режима за държавни помощи. Надявам се, в началото на февруари (Вие ще бъдете 

информирани и чрез медиите през Пресцентъра на Общината, както и в следващото 

отчитане на тримесечието, което ще бъде през април, информацията ще бъде изнесена 

много по-подробно), Общинската администрация да внесе за оценка проектното 

предложение. Към момента последният документ, който общината трябваше да 

подготви и Вие, като Общински съвет, да приемете мина на декемврийската сесия.  

В режим на 30-дневно обявление е въпросната процедура, касаеща 

пешеходния надлез на ул. „Магистрална”. Запознати сте много добре от предишни 

отчети и от всички коментари, въпроси и информация, която е излизала по 

подготовката на този проект, и за нелеките процедури по отношение прехвърляне на 

собственост на обекти, които са предмет на проекта. Визирам чл. 54 от Закона за 

държавната собственост, с който на общината бяха прехвърлени имоти на терена на 

бившето сержантско училище, чийто интерес част от тези имоти и терени да бъдат 

включени като компонент за изграждане на общински паркинг там, който да бъде част 

от проекта. Това е разписано доста подробно в отчета. Затова съгласно всички 

изисквания на програмата, а и следвайки законодателството, уточнено най-конкретно и 

най-вече в Закона за управление на средствата от ЕС, след подаване на проектното 

предложение за оценка в началото на следващия месец, ние сме в режим на готовност. 

След получаване на официалното финално становище на МФ, има един срок - в чл. 62 

от същия закон, който цитирах, се казва в какъв срок едно предложение би трябвало да 

бъде разгледано. Надявам се, в края на пролетта, началото на лятото ние  да имаме 

официално решение от официалния орган за финансиране на договора, едномесечна 

подготовка за подписване на договора и както казах, юли-август месец да имаме 

сключен договор за БФП.  

Българското и европейското законодателство допускат всички процедури да 

бъдат обявени (по реда на ЗОБ) в подусловие с цел съкращаване на сроковете, предвид 

крайните срокове на плановия период. Крайният срок не е 31.12.2020 г., а е 31.12.2023 

г., т.е., договорите могат да бъдат сключени и е задължително да бъдат сключени до 

31.12.2020 г., но самото реализиране на инвестицията, която е получила европейска 

подкрепа, се счита за допустимо до 31.12.2023 г., разплатена, финализирана и т.н.  

По втория въпрос - в момента нямам точните данни пред мен, но по реда, по 

който администрацията работи, можем да подготвим такава справка. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 

Няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма , 5 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 1335 

 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет приема: 

 Отчет за текущото изпълнение на общинските проекти, финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет за информация. 

 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии за периода 01.07.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. 

№ 2661/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии за периода 01.07.2018 г. – 

31.12.2018 г., Вх. № 2661 от 18.01.2019 г.  

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, 

ПК по ЗГООС, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат отчета.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1336 

 

 На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет приема Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и на неговите 

комисии за периода 01.07.2018 г.- 31.12.2018 г. 

 

 

ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за изпълнение на решенията на 

Великотърновски общински съвет за второ полугодие на 2018 г. и отчет на всички 

неснети от отчет решения на Великотърновски общински съвет, Вх. № 

2665/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за изпълнение на решенията на 

Великотърновския общински съвет за второто полугодие на 2018 г. и отчет на всички 

неснети от отчет решения на Великотърновския общински съвет, Вх. № 2665 от 

18.01.2019 г.  

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОС, ПК по УТТП, 
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ПК по ЗГООС, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по СТДМ, ПК по ПГОБК приемат отчета.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението по точка 7. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма , 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1337 

 

 

1. На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА, Великотърновски общински съвет 

приема отчета за изпълнение решенията на Великотърновски общински съвет от 

Общинска администрация Велико Търново за II–то полугодие на 2018 г. и неснетите от 

отчет решения. 

2. Снема от отчет изпълнените решения на Великотърновски общински 

съвет от Общинска администрация – Велико Търново за II – то полугодие на 2018 г. № 

1136, 1138, 1139, 1140, 1141, 1142, 1143, 1144, 1145, 1148, 1152, 1153, 1158, 1159, 1160, 

1161, 1162, 1163, 1164, 1165, 1166, 1167, 1168, 1169, 1170, 1171, 1172, 1173, 1174, 1175, 

1176, 1177, 1178, 1179, 1180, 1181, 1182, 1183, 1184, 1185, 1186, 1187, 1188, 1189, 1190, 

1191, 1192, 1193, 1194, 1195, 1197, 1200, 1201, 1202, 1203,  1205, 1206, 1207, 1208, 1209, 

1210, 1211, 1212, 1213, 1214, 1215, 1216, 1217, 1218, 1219, 1220, 1222, 1223, 1224, 1226, 

1227, 1228, 1230, 1231, 1232, 1233, 1234, 1235, 1236, 1237, 1238, 1239, 1240, 1242, 1243, 

1244, 1245, 1246, 1247, 1249, 1253, 1255, 1256, 1257, 1258, 1259, 1260, 1261, 1263, 1264, 

1265, 1266, 1267, 1268, 1269, 1270, 1271, 1272, 1276, 1277, 1278, 1280, 1281, 1282, 1283, 

1286, 1287, 1288, 1289, 1290, 1291, 1292, 1293, 1294, 1295, 1296, 1297, 1299, 1300, 1301, 

1304, 1305, 1308, 1309, 1310, 1311, 1312, 1313, 1314, 1317, 1318, 1319, №  и неснетите от 

отчет решения с № № 956, 966, 989, 1013, 1017, 1025, 1049, 1050, 1051, 1081, 1083, 

1091, 1092, 1093, 1096, 1097, 1098, 1103, 1105, 1106, 1107, 1108, 1109, 1116, 1117, 1119, 

1120, 1121, 1122, 1123, 1124, 1125, 1126, 1127, 1129, 1130, 1131, 1132, 1133, 1134, 1135, 

786, 789, 815, 816, 817, 823, 877, 878, 882, 902, 904, 907, 921, 557, 643, 382, 418, 463, 324, 

325, 1653, 1685, 1446, 1535, 1577, 1286, 1287, 1288, 1301, 1369, 1094, 1110, 1111, 1113, 

784, 814, 910, 1188. 

3. Остават да се водят на отчет от Великотърновски общински съвет 

решения № 1137, 1146, 1147, 1149, 1150, 1151, 1154, 1155, 1156, 1157, 1196, 1198, 1199, 

1204, 1221, 1225, 1229, 1241, 1248, 1250, 1251, 1252, 1254, 1262, 1273, 1274, 1275, 1279, 

1284, 1285, 1298, 1302, 1303, 1306, 1307, 1315, 1316, 1320, 1321, 1322, 1323, 1324, 1325, 

1326, 1327, 1328, 1329, 1330, 1331 и решения №№ 922, 931, 974, 999, 1002, 1014, 1033, 

1035, 1084, 1087, 1089, 1090, 1118, 756, 761, 766, 787, 798, 809, 822, 834, 835, 836, 841, 

867, 876, 884, 903, 555, 607, 608, 609, 611, 618, 627, 644, 648, 688, 693, 721, 723, 733, 735, 
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349, 357, 359, 417, 419, 437, 438, 439, 442, 465, 91, 150, 186, 194, 203, 223, 237, 282, 317, 

318, 1665, 1457, 1513, 1209, 1294, 1296, 1353, 1361, 1006, 1029, 1105, 1141, 1174, 757, 

767, 789, 850, 885, 928, 973, 586, 711, 318, 407, 481, 505, 296, 1419, 1468, 1326, 1134, 

1142, 946, 410, 159, 1106.  

 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Общински годишен план за младежта – 2019 г., 

съгласно Закона за младежта, Вх. № 2658/17.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Общински годишен план за младежта – 

2019 г., съгласно Закона за младежта, Вх. № 2658 от 17.01.2019 година.  

ПК по СТДМ, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 24 „за”, „против” няма , 4 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1338 

 

 

 На  основание чл. 21, ал.1, т.12 от ЗМСМА и във връзка чл.16, ал. 1 от 

Закона за младежта, Великотърновски общински съвет приема Общински годишен 

план за младежта – 2019 г.  

 

 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализиране на Годишен план за социалните 

услуги за 2019 г. към Стратегия за развитие на социалните услуги на Община 

Велико Търново /2016-2020 г./, Вх. № 2689/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализиране на Годишен план за 

социалните услуги за 2019 г. към Стратегия за развитие на социалните услуги на 

Община Велико Търново /2016-2020 г./, Вх. № 2689 от 18.01.2019 г.  

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания няма. 

Гласуваме това предложение. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1339 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 12 от ЗМСМА, чл.19, ал.2 от Закона за социално 

подпомагане, във връзка с приетата Областна стратегия за развитие на социални услуги 

2016-2020 г. в Област Велико Търново и приетата Стратегия за развитие на социалните 

услуги в Община Велико Търново /2016-2020 г./, Великотърновски общински съвет 

изменя Годишен план за развитие на социалните услуги на Община Велико Търново за 

2019 г. за изпълнение на Стратегия за развитие на социалните услуги в Община Велико 

Търново /2016-2020 г./ приет с Решение № 1029/ 26.04.2018 г. на Великотърновски 

общински, както следва:  

1. Актуализира Глава I. Брой, вид и капацитет на социалните услуги, които 

функционират на територията на община Велико Търново, както следва:  

Социални услуги за деца 

- Премахва т. 7. Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания 

– социална услуга от резидентен тип; 

- Променя капацитета на Център за настаняване от семеен тип за деца без 

увреждания гр. Велико Търново ул. „Охрид“ – социална услуга от 

резидентен тип от 13 на 10 места; 

-  Променя капацитета на Център за настаняване от семеен тип за деца без 

увреждания – социална услуга от резидентен тип ул. „Ильо войвода“№ 4 от 

13 на 10 места; 

-  Променя наименованието на Дневен център за деца с увреждания в Дневен 

център за деца и младежи с увреждания; 

- Променя капацитета на Център за обществена подкрепа гр. Велико Търново, 

ул. „Димитър Найденов“ № 4 от 20 на 40 места; 

 Социални услуги за възрастни хора и хора с увреждания 

- Премахва Защитено жилище за лица с умствена изостаналост І с. Церова 

кория, с капацитет 7 места; 

-  Премахва Защитено жилище за лица с умствена изостаналост ІI с. Церова 

кория, с капацитет 7 места; 

- Създава Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с умствена 

изостаналост с. Церова кория, с капацитет 14 места; 

- Създава Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с умствена 

изостаналост гр. Велико Търново, ул. „Никола Габровски“ № 49 (източно 

крило), с капацитет 10 места; 

2. Актуализира Глава II. Брой, вид и капацитет на социалните услуги, които се 

предлага да бъдат открити, закрити и/ или преструктурирани на територията на 

община Велико Търново, като добавя точки 7, 8, 9, 10, 11 и 12 със следните 

текстове:  

7. Съгласно Решение № 1280/ 29.11.2018 год. на Великотърновски 
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общински съвет и Заповед № РД01-2547/ 19.12.2018 год. на 

Изпълнителният директор на Агенция за социално подпомагане е 

променено наименованието на социалната услуга в общността: от 

Дневен център за деца с увреждания в Дневен център за деца и младежи 

с увреждания гр. Велико Търново, ул. „Георги Измирлиев“ № 2 , считано 

от 01.01.2019 год.; 

8. Съгласно Решение № 1279/ 29.03.2018 год. на Великотърновски 

общински съвет и Заповед № РД01-2561/ 20.12.2018 год. на 

Изпълнителният директор на Агенция за социално подпомагане е 

променен капацитета на социалната услуга в общността „Център за 

обществена подкрепа“ гр. Велико Търново, ул. „Димитър Найденов“ № 4 

от 30 на 40 места, считано от 01.01.2019 год.; 

9. Съгласно Решение № 1279/ 29.03.2018 год. на Великотърновски 

общински съвет и Заповед № РД01-2562/ 20.12.2018 год. на 

Изпълнителният директор на Агенция за социално подпомагане е 

променен капацитета на социалната услуга в общността от резидентен 

тип „Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания гр. 

Велико Търново, ул. „Ильо войвода“ № 4 от 13 на 10 места, считано от 

01.01.2019 год.; 

10. Съгласно Решение № 1279/ 29.03.2018 год. на Великотърновски 

общински съвет и Заповед № РД01-2563/ 20.12.2018 год. на 

Изпълнителният директор на Агенция за социално подпомагане е 

променен капацитета на социалната услуга в общността от резидентен 

тип „Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания гр. 

Велико Търново, ул. „Охрид“ № 4 от 13 на 10 места, считано от 

01.01.2019 год.; 

11. Съгласно Решение № 1149/ 26.07.2018 год. на Великотърновски 

общински съвет и Заповед № РД01-0008/ 04.01.2018 год. на 

Изпълнителният директор на Агенция за социално подпомагане е 

променен вида на социалната услуга в общността от резидентен тип: от 

Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с капацитет 

10 места на Център за настаняване от семеен тип за пълнолетни лица с 

умствена изостаналост, с капацитет 10 места, с адрес гр. Велико 

Търново, ул. „Никола Габровски“ № 49 (източно крило), считано от 

01.02.2019 год.; 

12. С Решение № 1279/ 29.11.2018 год. Великотърновски общински съвет 

даде съгласие за промяна капацитета на специализираната институция 

Дом за стари хора „Св. Иван Рилски“, с. Балван от 20 на 24 места, 

считано от 01.01.2019 г., чрез компенсирана промяна от намаляване 

капацитетите от 13 на 10 места на Център за настаняване от семеен тип 
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за деца без увреждания, с адрес ул. „Охрид“ № 4, гр. Велико Търново и 

на Център за настаняване от семеен тип за деца без увреждания, с адрес 

ул. „Ильо войвода“ № 4, гр. Велико Търново , считано от 01.01.2019 год. 

3. Актуализира глава III. Други дейности за развитие на социалните услуги, като 

актуализира точка 3 и добавя точка 11, със следния текст: 

точка 3. Проектните дейности приключват на 31.12.2019 год. Съгласно   

Допълнително споразумение № 1 към Договор № BG05M9OP001-2.004-0046-C01, на 

основание чл. 3.49 от Административен договор, по схема за предоставяне на 

безвъзмездна финансова помощ BG05M90P001-2.004 „Услуги за ранно детско 

развитие“ срокът и финансовите средства за реализиране на проектните дейности се 

променят, както следва: Дата на приключване на АДБФП – 31.12.2019 г., Стойност на 

проекта по бюджет – 877 107.41 лв.; 

точка 11. Реализиране на проект по Оперативна програма „Развитие на 

човешките ресурси“ 2014-2020, схема за безвъзмездна финансова помощ 

BG05M9OP001-2.040 “Патронажна грижа за възрастни хора и лица с увреждания – 

Компонент 2“.  

В останалата си част Годишен план за развитие на социалните услуги на 

Община Велико Търново за 2019 г. за изпълнение на Стратегия за развитие на 

социалните услуги в Община Велико Търново /2016-2020 г./ приет с Решение № 1029/ 

26.04.2018 г.  на Великотърновски общински съвет, остава непроменен. 

 

Приложение:  1. Актуализиран Годишен план за развитие на социалните 

услуги на Община Велико Търново за 2019 г. за изпълнение на Стратегия за развитие 

на социалните услуги в Община Велико Търново /2016-2020 г./ 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредба за определянето и 

администрирането на местните данъци на територията на Община Велико 

Търново, Вх. № 2664/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредбата за 

определянето и администрирането на местните данъци на територията на Община 

Велико Търново, Вх. № 2664 от 18.01.2019 г. 

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  

Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 

Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 

ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Николай Илчев за доклад на водещата комисия по 

нормативно правна уредба. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Уважаеми общински съветници, с настоящото 

докладвам решението на ПК по НПУОР във връзка с Предложение с Вх. № 2664 от 
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18.01.2019 г., направено от Даниел Димитров Панов - кмет на Община Велико Търново, 

касаещо изменение на Наредбата за определяне и администрирането на местните 

данъци и на територията на Община Велико Търново. 

Предложението се прави във връзка със следното: 

1. Прецизиране на нормативната уредба на Наредбата за определяне и 

администрирането на местните данъци и на територията на Община Велико Търново 

във връзка с влезли на 01.01.2019 г. изменения и допълнения на Закона за Местните 

данъци и такси, обнародвани в Закона за изменение и допълнение на Закона за 

корпоративното-подоходно облагане. 

2.Актуализиране на Наредбата за определяне и администрирането на 

местните данъци и такси на територията на Община Велико Търново и привеждането й 

в съответствие със ЗМДТ. 

Във връзка с горното, предложението касае: 

1. Отмяна на Раздел ІV “Данък върху превозните средства“, Глава втора на 

Наредбата за определянето и администрирането на местните данъци на територията на 

Община Велико Търново. 

2. Създаване на нов Раздел IV “Данък върху превозните средства“, Глава 

втора на Наредбата за определянето и администрирането на местните данъци на 

територията на Община Велико Търново, съобразен с посочената актуална нормативна 

уредба. 

Към предложението е приложен доклад, съдържащ обосновка на причините, 

налагащи приемането на изменението и допълнението на подзаконовия нормативен акт, 

целите, които се поставят, финансовите средства, необходими за прилагането на 

наредбата, очакваните резултати от приемането и анализ на съответствието с правото 

на Европейския съюз. Приложена е справка, във връзка с чл. 26 , ал. 2 от ЗНА от която е 

видно, че в законосустановения срок по чл. 26, ал. 4 от ЗНА не са постъпили 

предложения и становища, относно изгответното изменение на наредбата. 

Постоянната комисия разгледа направеното предложение на заседание, 

проведено на 21.01.2019 г. като с 4 гласа „за”, без „против” и „въздържал се” комисията 

приема предложението. 

Във връзка с горното, в качеството си на заместник-председател на 

комисията предлагам Великотърновският общински съвет да вземе решение в посока, 

следваща решението на комисията. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания. 

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Искам да заявя, че групата на БСП ще 

подкрепи промените в Наредбата поради факта, че администрацията си е свършила 

изключително добре работата. Мисля, че сме обективни в своята преценка. В това 

число и г-жа Данева, и г-н Маринов, и г-н Вежен Пенев направиха една презентация, 

обясниха ни подробно какво цели Наредбата.  Бяха се подготвили с три варианта на 
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промяна, които ни представиха.  

Ние нямаме аргумент да не подкрепим промените. Разбира се, държа да го 

подчертая от тази трибуна, че го правим под едно условие - дано сметките да са верни и 

наистина промяната в Наредбата да не оскъпи разходите на водачите и на 

собствениците на МПС на територията на общината. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: По време на обсъждането не бяха 

направени съществени изменения  и допълнения на проекта. Поради това, на основание 

чл. 78, ал. 2 от Правилника  предлагам двете гласувания да се проведат в едно 

заседание.  

Има ли други предложения? 

Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание.   

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници.  

Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване изменението на Наредбата  на първо четене.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата  на първо четене беше подложено на поименно 

гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 

Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 

Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 

Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 

Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, 

Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 

Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 

Боянова Недева: За. 

С 32 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма изменението на Наредбата 

беше прието на първо четене.  

 

РЕШЕНИЕ № 1340 – приложение към протокола. 

 

Преминаваме към второ четене. 

Има ли предложения за промени във второ четене? 
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Няма постъпили предложения за промени в проекта. Поради това, на 

основание чл. 79, ал. 1 от Правилника, предлагам да гласуваме изменението на 

Наредбата на второ четене „ан блок”.  

Има ли други предложения? 

Няма. 

Поставям на гласуване  предложението за гласуване „ан блок“. 

 Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване изменението  на  Наредбата на второ четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението  на  Наредбата на второ четене беше поставено на поименно 

гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 

Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 

Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 

Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 

Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 

Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 

Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, 

Цветанка Боянова Недева: За. 

С 33 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма изменението на Наредбата 

беше прието на второ четене.  

 

 

РЕШЕНИЕ № 1341 – приложение към протокола. 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Наредба за символите и 

наградите на Община Велико Търново, Вх. № 2644/02.01.2019 г. и Вх. № 

2645/02.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Наредба за символите и 

наградите на Община Велико Търново, Вх. № 2644 от 02.01.2019 г. и Вх. № 2645 от 

02.01.2019 г. 

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ОНК приемат предложението. 
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Тук искам да направя едно уточнение – в тази точка разглеждаме заедно 

двете предложения за изменение на Наредбата с Вх. № 2644 от 02.01.2019 г. и Вх. № 

2645 от 02.01.2019 г. 

Съгласно чл. 78, ал. 1 от Правилника за организацията и дейността на 

Великотърновския общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с 

Общинската администрация е необходимо да се изслуша доклад на водещата комисия – 

ПК по нормативно-правна уредба.  

Давам думата на Николай Илчев за доклад на водещата комисия по 

нормативно-правна уредба. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Уважаеми общински съветници, с настоящото 

докладвам решението на ПК по НПУОР във връзка с Предложение с Вх. № 2644 от 

02.01.2019 г., и Предложение с Вх. № 2645 от 02.01.2019 г., направени от Даниел 

Димитров Панов - кмет на Община Велико Търново, касаещи изменения на Наредба за 

символите и наградите на Община Велико Търново. 

Предложенията се правят във връзка със следното: 

1. Актуализиране на наградите на Община Велико Търново за принос в 

системата на предучилищното и училищното образование, както и изравняване на 

паричната равностойност на двете парични награди, които Община Велико Търново 

връчва за постигнати високи резултати на студентите от НВУ “Васил Левски“ и ВТУ 

“Св.Св.Кирил и Методий“. 

2. Отличаване на педагогическите специалисти в сферата на 

предучилищното и училищното образование в Община Велико Търново, чиято 

професионална дейност е свързана с развитието и издигането на престижа на 

Общината.  

Във връзка с горното, предложенията касаят промяна в два текста /чл. 47, ал. 

1 и ал. 2 и чл. 83/ от Наредба за символите и наградите на Община Велико Търново. 

Новите текстове актуализират размера на паричните награди, връчвани по посочения 

ред, като по този начин се подпомагат и отличават педагогическите специалисти в 

сферата на предучилищното и училищното образование, както и се синхронизира вида 

на наградите, които Община Велико Търново връчва на младите специалисти от НВУ 

“Васил Левски“ и ВТУ “Св.Св.Кирил и Методий“. 

Към предложенията са приложени доклади, съдържащи обосновка на 

причините, налагащи приемането на изменението и допълнението на подзаконовия 

нормативен акт, целите които се поставят, финансовите средства, необходими за 

прилагането на Наредбата, очакваните резултати от приемането и анализ на 

съответствието с правото на Европейския съюз.  

Приложени са справки във връзка с чл. 26 , ал. 2 от ЗНА, от които е видно, 

че в законоустановения срок по чл. 26, ал. 4 от ЗНА не са постъпили предложения и 

становища, относно изгответното изменение на Наредбата. 

Постоянната комисия разгледа направенитео предложения на заседание, 
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проведено на 21.01.2019 г., като с четири гласа „за“, без „против“ и „въздържал се“, 

комисията приема предложението. 

Във връзка с горното, в качеството си на заместник-председател на 

комисията предлагам Великотърновският общински съвет да вземе решение в посока, 

следваща решението на комисията. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Давам думата за изказвания по 

предложенията. 

Няма изказвания. 

По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проектите. Поради това, на основание чл. 78, ал. 2 от Правилника  

предлагам двете гласувания на Предложенията с Вх. № 2644 от 02.01.2019 г. и Вх. № 

2645 от 02.01.2019 г. да се проведат в едно заседание.  

Има ли други предложения? 

Няма. 

Поставям на гласуване предложението двете четения да се проведат в едно 

заседание.  

 Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма , „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване Предложение с Вх. № 2644 от 02.01.2019 г. и 

Предложение, Вх. № 2645 от 02.01.2019 г. за изменение на Наредбата на първо четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата на първо четене беше подложено на поименно 

гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 

Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 

Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: 

За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 

Михайлова Широкова: Въздържал се, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 

Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 

Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 

Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 

Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 

Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

С 30 „за”, „против” няма , 1 „въздържал се” изменението на Наредбата беше 

прието на първо четене.  
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РЕШЕНИЕ № 1342 

 

1. На основание чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 

администрация, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните 

актове, чл.75, чл.76, ал.3 и чл.77 от Административнопроцесуалния кодекс, 

Великотърновски общински съвет на първо четене: 

Изменя текста на чл.47, ал. 1 и ал. 2 от Глава пета „Награди на Община 

Велико Търново“, Раздел II Награда на Община Велико Търново в системата на 

предучилищното и училищното образование „Свети Патриарх Евтимий”, както следва: 

 

БИЛО:  

Чл. 47. Наградата  на Община Велико Търново  „Св. Патриарх Евтимий 

Търновски” се състои от: 

(1) Грамота, плакет и парична награда от 500 (петстотин) лв. за „Учител на 

годината”- номиниран в съответната образователна степен и етап; 

(2) Грамота, плакет  и предметна награда в размер на 500 (петстотин) лв. за 

„Колектив на годината”. 

 

СТАВА:  

Чл. 47. Наградата  на Община Велико Търново  „Св. Патриарх Евтимий 

Търновски” се състои от: 

(1) Грамота, плакет и парична награда от 1 000 (хиляда) лв. за „Учител на 

годината”- номиниран в съответната образователна степен и етап; 

(2) Грамота, плакет  и предметна награда в размер на 1 000 (хиляда) лв. за 

„Колектив на годината”. 

 

2. На основание чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове и чл. 78 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 

администрация, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за 

нормативните актове, чл.75, чл.76, ал.3 и чл.77 от Административнопроцесуалния 

кодекс, Великотърновски общински съвет на първо четене: 

 

Изменя текста на чл.83 от Глава пета „ Награди на Община Велико 

Търново“, Раздел IV Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търново от 

Наредбата за символите и наградите на Община Велико Търново, както следва: 
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БИЛО:  

Чл. 83 Наградата е парична, в размер на левовата равностойност на 3 000 

/три хиляди/ евро. 

 

СТАВА:  

Чл. 83 Наградата е парична, в размер на левовата равностойност на 5 000 

/пет хиляди/ евро. 

 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към второ четене. 

Има ли предложения за промени във второ четене? 

Няма постъпили предложения за промени в проектите. Поради това, на 

основание чл. 79, ал. 1 от Правилника, предлагам да гласуваме измененията на  

наредбата на второ четене „ан блок”.  

Има ли други предложения? 

Няма. 

Поставям на гласуване  предложението за гласуване „ан блок“ - Гласуването 

е явно с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници. 

Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

Поставям на гласуване Предложение, Вх. № 2644 от 02.01.2019 г. и 

Предложение, Вх. № 2645 от 02.01.2019 г. за изменение на Наредбата на второ четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Изменението на Наредбата на второ четене беше поставено на поименно 

гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Деян Минков 

Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена 

Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 

Широкова: Въздържал се, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 

За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 

Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 

Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 

Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 

Боянова Недева: За. 

С 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се” изменението на Наредбата беше 

прието на второ четене. 
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РЕШЕНИЕ № 1343 

 

1. На основание чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 

администрация, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните 

актове, чл.75, чл.76, ал.3 и чл.77 от Административнопроцесуалния кодекс, 

Великотърновски общински съвет на второ четене: 

 

Изменя текста на чл.47, ал. 1 и ал. 2 от Глава пета „Награди на Община 

Велико Търново“, Раздел II Награда на Община Велико Търново в системата на 

предучилищното и училищното образование „Свети Патриарх Евтимий”, както следва: 

 

БИЛО:  

Чл. 47. Наградата  на Община Велико Търново  „Св. Патриарх Евтимий 

Търновски” се състои от: 

(1) Грамота, плакет и парична награда от 500 (петстотин) лв. за „Учител на 

годината”- номиниран в съответната образователна степен и етап; 

(2) Грамота, плакет  и предметна награда в размер на 500 (петстотин) лв. за 

„Колектив на годината”. 

 

СТАВА:  

Чл. 47. Наградата  на Община Велико Търново  „Св. Патриарх Евтимий 

Търновски” се състои от: 

(1) Грамота, плакет и парична награда от 1 000 (хиляда) лв. за „Учител на 

годината”- номиниран в съответната образователна степен и етап; 

(2) Грамота, плакет  и предметна награда в размер на 1 000 (хиляда) лв. за 

„Колектив на годината”. 

 

2. На основание чл. 17, ал. 1, т. 3 и чл. 21, ал. 2 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 15, ал. 1 от Закона за нормативните 

актове и чл. 79 от Правилника за организацията и дейността на Великотърновския 

общински съвет и на неговите комисии и за взаимодействието му с общинската 

администрация, при спазване изискванията на чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните 

актове, чл.75, чл.76, ал.3 и чл.77 от Административнопроцесуалния кодекс, 

Великотърновски общински съвет на второ четене: 

 

Изменя текста на чл.83 от Глава пета „ Награди на Община Велико 
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Търново“, Раздел IV Академична награда „Трети март“ на Община Велико Търновоот 

Наредбата за символите и наградите на Община Велико Търново, както следва: 

 

БИЛО:  

Чл. 83 Наградата е парична, в размер на левовата равностойност на 3 000 

/три хиляди/ евро. 

 

СТАВА:  

Чл. 83 Наградата е парична, в размер на левовата равностойност на 5 000 

/пет хиляди/ евро. 

 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА  ОТНОСНО: Установяване на партньорски 

отношения между Кметство село Никюп, Община Велико Търново, /Република 

България/ и село Ондувил, Регион Нормандия, Департамент Еврьо /Република 

Франция/, Вх. № 2688/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Установяване на партньорски 

отношения между Кметство село Никюп, Община Велико Търново, /Република 

България/ и село Ондувил, Регион Нормандия, Департамент Еврьо /Република 

Франция/, Вх. № 2688 от 18.01.2019 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по ОНК приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше поставено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 

Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 

Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 

Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай 

Станчев Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, 

Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 

Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 

Боянова Недева: За. 
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Предложението беше прието с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1344 

 

На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА и чл.110 от Правилника за 

организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 

комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски 

общински съвет: 

 

1. Одобрява договор за побратимяване между Кметство село Никюп и село Ондувил, 

Република Франция. 

2. Упълномощава кметът на Кметство село Никюп Йорданка …………… Атанасова,  

да подпише окончателен договор за побратимяване между Кметство село Никюп и 

село Ондувил, Република Франция. 

 

Приложение:  

1. Договор за побратимяване 

 

 

ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отчет за работата на Общинска 

агенция за приватизация през 2018 г., Вх. № 2701/23.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отчет за работата на Общинската 

агенция за приватизация през 2018 г., Вх. № 2701 от 23.01.2019 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението по точка 13. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1345 

 

На основание на чл.10, т.3 и чл.12, ал.8 от Правилника за дейността на 

ОбАП, Великотърновски общинския съвет: 

 

Приема отчета за работата на Общинска агенция за приватизация за  

изпълнение на годишния план за приватизация през 2018 година, заедно с внесените 

към отчета  Приложения №№ 1, 2 и 3. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Актуализация на план – сметката 

за приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико 

Търново през 2019 г., Вх. № 2702/23.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Актуализация на план–сметката за 

приходите и разходите по приватизационните фондове на Община Велико Търново 

през 2019 г., Вх. № 2702 от 23.01.2019 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: 

За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: 

За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 

За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 

Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 

Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 

За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 

Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Сунай Хасанов Мунков: За, Цветанка 

Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1346 

 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.2 от ЗПСК, чл.5, т.3 и 

чл.10, т.3 от Правилника за дейността на Общинската агенция за приватизация, 

Великотърновски общински съвет : 

1. Приема промените в план – сметката за приходите и разходите по 

приватизационните фондове на Община Велико Търново през 2019 година - 

Приложение № 1. 

  

 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване процедура за приватизация 

на общински нежилищен имот, със стопанско предназначение, гр. Велико 

Търново, Вх. № 2703/23.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Откриване процедура за приватизация 

на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. 
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№ 2703 от 23.01.2019 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 

За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Петров 

Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 

Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: 

За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина 

Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: 

За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен 

Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Сунай Хасанов 

Мунков: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

 

РЕШЕНИЕ № 1347 

 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, чл. 3, ал. 3, т. 2 и чл. 4, ал.4 от 

ЗПСК, Великотърновски общински съвет реши: 

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със 

стопанско предназначение, представляващ: „Поземлен имот с идентификатор 

10447.501.302 по КККР на гр. Велико Търново, за който е отреден УПИ ХХVІІ -„за 

производствени и складови дейности” от стр. кв. 6 по ПУП-ПР на гр. В. Търново, 

Западна промишлена зона - собственост на Община В. Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването на 

договори с предмет имота по т. 1: за придобиване дялово участие, за наем, за съвместна 

дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични 

задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинската агенция за приватизация да подготви и осъществи 

приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите решения 

от Общинския съвет. 
 

 

 

 



Протокол № 51  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 31.01.2019 г. 

 

66 

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма за 

2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „МЦРСМ I – Велико Търново“ ЕООД, 

Вх. № 2632/27.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Медицински център за рехабилитация и спортна 

медицина I – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2632 от 27.12.2018г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат Бизнес програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н СТАНИСЛАВ РАШКОВ:  Предварително искам да кажа, че аз ще 

подкрепя всички бизнес програми и ще се изкажа общо за тях, както казват юристите: 

за някои от тях с „особено мнение”.  

Въпросът за търговските дружества за мен е изключително важен и 

сериозен. Защо? Те въртят няколко десетки милиона лв. Това първо. Второ, те решават 

съдбите на няколко стотици семейства във В. Търново. Трето, те решават много важни 

проблеми на целия град - медицински, социални и др.  

Четейки обаче бизнес програмите, забелязвам, че в някои от тях се говори за 

годишна бизнес задача. Това не е годишна бизнес задача, годишната бизнес задача се 

поставя от принципала. Аз говорих с някои от управителите и попитах каква годишна 

бизнес задача Ви е поставил принципала? Т.е., ние трябва да поставим бизнес задачата. 

Бизнес задачата не е указание, как да направиш бизнес програмата, бизнес задачата е 

конкретна и индивидуална за всяко едно търговско дружество - какви показатели иска 

да постигне собственикът в това търговско дружество. Те нямат такава,  поставена от 

нас. На тази база, след като ние поставим бизнес задача на управителите (каквато не 

сме им поставили), те трябва да разработят такава бизнес програма, която да изпълни 

изискванията на собственика, т.е., те да гарантират изпълнението на бизнес задачата.  

Като всяко търговско дружество, още повече общинско или държавно, то е 

длъжно да генерира положителен финансов резултат. В нашите бизнес програми, които 

са направили нашите управители, печалбите са символични, дори смешни – 1000, 2000, 

3000 лв. и т.н. Когато въртиш десетки милиона лева, такава печалба аз не я приемам. 

Вярно е, че част от договорите, които ще бъдат сключени през 2019 г., са неясни по 

редица обективни причини. Част от бизнес програмите са направени на база на 

очакваните и постигнатите резултати от 2018 г., но това не е оправдание. Според мен 

минималната печалба, която има всяко едно търговско дружество, трябва да бъде от 

порядъка на 5-10 %, т.е. тук има едно презастраховане.  

Оттук нататък, като стана въпрос и на комисиите по въпроса за 

инвестициите - откъде ще дойдат инвестиции? Инвестициите, разбира се, ще дойдат 

основно от печалбата. Част от търговските дружества въобще не залагат инвестиции, 

другата част, които залагат инвестиции, лично на мен не ми стана ясен произходът на 

парите - откъде ще дойдат те. Тук спорим с г-н Иванов дали трябва да влязат в 

разходната част, или не трябва; да бъдат от амортизации, дали ще бъдат от налични 
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средства, дали ги има, или ги няма и т.н., но ние трябва да инвестираме. Ние не можем 

да вървим напред, не можем да се развиваме, не можем да бъдем конкурентноспособни, 

ако не подменяме непрекъснато нашето технологично оборудване, инструментариума и 

т.н.  

В някои от бизнес програмите липсват и финансовите показатели - или са 

забравени, или умишлено не са показани. Няма разчети в бизнес програмата за хора, за 

ръст на работната заплата, за кадровото обезпечаване, за професионалното развитие на 

кадрите. Има доста ненужни, излишни неща в текстови вид, които нямат място в тези 

бизнес програми. 

Какъв извод може да се направи накрая? Че принципалът, т.е., ние, не сме си 

свършили работата, съгласно Търговския закон и Наредбата за търговските дружества. 

И второ, че управителите на тази база, след като нямат такива бизнес задача, са 

изготвили едни икономични бизнес програми, осигуряващи евентуалната 

самоиздръжката, със символични положителни финансови резултати и неясни като 

финанси инвестиционни намерения или липса на такива. Оттук си правя извода, че ще 

бъде един голям провал, ако управителите на нашите търговски дружества, не успеят да 

организират изпълнението на тези занижени като показатели бизнес програми. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? 

Няма. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програма за 2019 г. на 

„Медицински център за рехабилитация и спортна медицина І – Велико Търново“ 

ЕООД. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1348 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Медицински център за рехабилитация и 

спортна медицина I – Велико Търново“ ЕООД. 

 

 

ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма за 

2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „ЦПЗ – Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 

2630/21.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Център за психично здраве – Велико Търново“ 

ЕООД, Вх. № 2630 от 21.12.2018 г.  
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ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат Бизнес програмата.  

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма изказвания. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програма за 2019 г. на 

„Център за психично здраве – Велико Търново“ ЕООД.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1349 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Център за психично здраве – Велико 

Търново“ ЕООД. 

 

 

В 12.55 часа г-н Спирдонов предложи времето на заседанието да бъде 

удължено до приключване на дневния ред. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма за 

2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „СБАЛПФЗ „Д-р Трейман“ ЕООД, гр. 

Велико Търново, Вх. № 2638/31.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Специализирана болница за активно лечение на 

пневмо – фтизиатрични заболявания „Д-р Трейман“ ЕООД, гр. Велико Търново, Вх. № 

2638/31.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес  програмата за 2019 г. на  

„Специализирана болница за активно лечение на пневмо – фтизиатрични заболявания 

„Д-р Трейман“ ЕООД, гр. Велико Търново. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1350 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на  „Специализирана болница за активно 

лечение на пневмо – фтизиатрични заболявания „Д-р Трейман“ ЕООД, гр. Велико 

Търново. 

 

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма за 

2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „ЦКВЗ- Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 

2634/27.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Център за кожно–венерически заболявания - 

Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 2634 от 27.12.2018 г.  

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на  

„Център за кожно–венерически заболявания - Велико Търново“ ЕООД. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението по точка 19 се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал 

се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1351 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на  „Център за кожно – венерически 

заболявания - Велико Търново“ ЕООД. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма за 2019 г. 

и счетоводна политика за 2019 г. на „КОЦ-Велико Търново“ ЕООД, Вх. № 

2636/27.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Комплексен онкологичен център - Велико 

Търново“ ЕООД, Вх. № 2636 от 27.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по ЗСД  приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
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Няма изказвания. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на  

„Комплексен онкологичен център - Велико Търново“ ЕООД. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1352 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на  „Комплексен онкологичен център - 

Велико Търново“ ЕООД. 

  

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма 

за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 

2633/27.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Обредни дейности“ ЕООД, Вх. № 2633 от 

27.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на 

„Обредни дейности“ ЕООД. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1353 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Обредни дейности“ ЕООД. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма 

за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на „ОДПГ“ ЕООД, Вх. № 2637/28.12.2018 

г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Организация на движението, паркинги и 

гаражи“ ЕООД, Вх. № 2637 от 28.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по УТТП  приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на 

„Организация на движението, паркинги и гаражи“ ЕООД. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 27 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1354 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Организация на движението, паркинги и 

гаражи“ ЕООД. 

  

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-програма 

за 2019 г. и счетоводна политика за 2019г. на „Инвестстрой – 92“ ЕООД, Вх. № 

2639/31.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Инвестстрой – 92“ ЕООД, Вх. № 2639 от 

31.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ  приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Предлагам следния проект за решение: На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от 

ЗМСМА, Великотърновският общински съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на 

„Инвестстрой – 92“ ЕООД. 

Гласуваме бизнес програмата. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 28 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1355 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Инвестстрой – 92“ ЕООД. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Бизнес-

програма за 2019 г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Царевград Търнов“ 

ЕООД, Вх. № 2641/31.12.2018 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Бизнес програма за 2019 

г. и счетоводна политика за 2019 г. на „Царевград Търнов“ ЕООД, Вх. № 2641 от 

31.12.2018 г. 

ПК по ИВСПИЕСМВ, ПК по БФ, ПК по СТДМ приемат Бизнес  програмата. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Едно уточнение от мен: мисля, че имате грешка в коефициента за 

рентабилност. Ако е 0,2 е много лошо. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам следния проект за решение: 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновският общински 

съвет одобрява Бизнес програмата за 2019 г. на „Царевград Търнов“ ЕООД. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Бизнес програмата се приема с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1356 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 

съвет одобрява Бизнес-програма за 2019 г. на „Царевград Търнов“ ЕООД. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на обект от 

първостепенно значение по реда на ЗОС, с. Арбанаси, Вх. № 2674/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на обект от първостепенно 

значение по реда на ЗОС, с. Арбанаси, Вх. № 2674 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване това предложение. 
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Йорданка 

Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 

Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 

Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: 

За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 

Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1357 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.12 от ЗМСМА, чл.8 ал.9 т.6 от ЗОС, във връзка с 

§1 т.6 от ДР на ЗОС, Великотърновски общински съвет допълва Годишната програма за 

управление и разпореждане с имоти – общинска собственост за 2019 г., като определя 

за общински обект от първостепенно значение Подробен устройствен план – План за 

застрояване за ПИ №00583.38.11 по КК и КР на с. Арбанаси общ. Велико Търново, м. 

“Новите лозя“, с площ 57.179 дка, общинска публична собственост с Акт № 

4870/05.04.2011 г., за промяна на предназначението на имота от земеделска земя с 

начин на трайно ползване „пасище” в „за парк“, заедно със задължителните към него 

схеми и парцеларни планове. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Учредяване на безвъзмездно 

право на ползване върху недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 2676/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Учредяване на безвъзмездно право на 

ползване върху недвижим имот, с. Арбанаси, Вх. № 2676 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ приемат предложението.  

Има становище на кмета на с. Арбанаси. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 
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Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 

Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 

Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 

Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав 

Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 

Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 

Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 

Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 

Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1358 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 39 ал.5 от ЗОС, чл.12 ал.2 т.2, 

чл. 59 ал. 1, чл.59 ал.2 и чл.59 ал. 9 от НРПУРОИ и във връзка с чл.103 ал.1 т.1 от 

Закона за физическото възпитание и спорта, Великотърновски общински съвет дава  

съгласие да бъде учредено безвъзмездно право на ползване за срок от десет години 

върху недвижими имоти, представляващи: земя извън регулация в землището на с. 

Арбанаси, местност „Новите лозя”, както следва: 

- друга производствена база, представляваща поземлен имот с 

идентификатор №00583.34.130 по КККР на с. Арбанаси, с площ от 21 112 кв.м. и друга 

производствена база, представляваща поземлен имот с идентификатор №00583.34.147 

по КККР на с. Арбанаси, с площ от 8 997 кв.м., заедно с всички изградени в имотите 

сгради и съоръжения – Конна база с. Арбанаси, за който е съставен  акт за частна 

общинска собственост № 4404/20.12.2007 г.,  

- нива, представляваща поземлен имот с идентификатор №00583.33.29 по 

КККР на с. Арбанаси, с площ от 2 860 кв.м., заедно с всички изградени в имота сгради 

и съоръжения – Конна база с. Арбанаси, за който е съставен  акт за частна общинска 

собственост № 5406/14.11.2012 г.,  

 

 в полза на Сдружение „Клуб по конен спорт „Калоян-92”, ЕИК ……………, 

със седалище и адрес на управление ………………………………., представляван от 

председателя на Управителния Съвет Михаил …………… Христов. 

 

2. Всички разходи по поддръжка, стопанисване, основни и текущи ремонти 

на имота са за сметка на Клуб по конен спорт „Калоян-92” с. Арбанаси. При евентуално 

прекратяване дейността на клуба, учреденото безвъзмездно право на ползване се 
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погасява в полза на собственика на имота. 

  

          3. Възлага на Директора на ОП „Спортни и прояви“ Велико Търново да 

сключи договор за учредяване безвъзмездно право на ползване при спазване на 

действащата нормативна уредба и настоящото решение. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на безвъзмездно 

право на управление върху част от недвижим имот общинска собственост, гр. 

Велико Търново, Вх. № 2666/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предоставяне на безвъзмездно право на 

управление върху част от недвижим имот общинска собственост, гр. Велико Търново, 

Вх. № 2666 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по ОНК, ПК по ЗСД приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Георги Кръстев 

Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева 

Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 

Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 

Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, 

Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 

Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1359 

 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл. 12 ал.3 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет предоставя безвъзмездно за управление за срок от 10 

/десет/ години на Медицински университет „Проф. Д-р Параскев Стоянов” – Варна, 

ЕИК 000083633, със седалище гр. Варна, ул. „Марин Дринов” №55, ид.№ДДС 

BG000083633, представляван от Проф. д-р Красимир Димитров Иванов, дмн – Ректор, 

върху част от недвижим имот публична общинска собственост, актуван с АПОС 
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№6145/03.02.2016 г., с административен адрес гр. Велико Търново, ул. „Михаил 

Кефалов” №2, представляващ част от сграда, построена в ПИ с идентификатор 

№10447.511.652 /едно нула четири четири седем точка пет едно едно точка шест пет 

две/ по КККР на гр. Велико Търново, а именно: част от сграда с идентификатор 

№10447.511.652.1 /едно нула четири четири седем точка пет едно едно точка шест пет 

две точка едно/, състоящ се от: Южно крило – шест броя стаи, кабинет с хранилище, 

WC и коридор; актова зала; Северно крило – шест броя стаи, кабинет с хранилище, WC 

и коридор; както и част от сутерен – малък физкултурен салон и съблекалня; с обща 

застроена площ на предоставяните помещения в размер на около 1 300 кв.м. Описаната 

част от недвижим имот се предоставя за нуждите на Филиал на Медицински 

университет „Проф. Д-р Параскев Стоянов” – Варна в град Велико Търново. 

2. Всички консумативни разходи по ползване на предоставените части от 

сградата /електричество, вода, отопление, такса битови отпадъци и др./, са за сметка на 

Медицински университет „Проф. Д-р Параскев Стоянов” – Варна, ЕИК ………….., със 

седалище гр. Варна, ул. „……………………….., ид.№ДДС ………………, 

представляван от Проф. д-р Красимир…………….. Иванов, дмн – Ректор. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 

съгласно разпоредбите на действащото законодателство и да сключи с Медицински 

университет „Проф. Д-р Параскев Стоянов” – Варна, ЕИК ………………., със седалище 

гр. Варна, ул. „………………., ид.№ДДС ………………, представляван от Проф. д-р 

Красимир ………………. Иванов, дмн – Ректор, договор за безвъзмездно предоставяне 

на управление върху част от имот публична общинска собственост за срок от десет 

години, считано от 19.09.2019 г. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване 

за продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 2672/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Публичен търг с тайно наддаване за 

продажба на недвижим имот, с. Пчелище, Вх. № 2672 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Има становище на кмета на с. Пчелище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
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Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, 

Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 

Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 

Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 

Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ №1360 

 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, ал. 

1 във връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие 

да бъдат обявени публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот 

частна общинска собственост, както следва: 

- трайни насаждения /земи по §4 от ПЗР на ЗСПЗЗ/, представляващи 

новообразуван поземлен имот №58918.253.7 /пет осем девет едно осем точка две пет 

три точка седем/ по плана на новообразуваните имоти на землище с. Пчелище, с площ 

от 1 774 кв.м. /хиляда седемстотин седемдесет и четири квадратни метра/, шеста 

категория, местност „Къпиновски манастир“, землище с. Пчелище, община Велико 

Търново, актуван с АЧОС № 6484/20.03.2018 г. 

2. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, изготвена 

от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 4 754 лв. /четири хиляди 

седемстотин петдесет и четири лева/. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 

търгове с тайно наддаване за продажба на имотите, съгласно разпоредбите на Закона за 

общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 

с общинско имущество. 

 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 

чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 2667/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Беляковец, Вх. № 2667 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кметът на с. Беляковец е дал становище. 
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Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 

Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 

Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 

Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил 

Стефанов Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 

Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 

За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров 

Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За 

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1361 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 

т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 

съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 50 /петдесет/ кв.м., актувано с акт за частна 

общинска собственост №6626/15.10.2018 г., представляващо 50/1710 идеални части от 

недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот I-41 /едно римско за имот 

четиридесет и едно/, целият с площ от 1 710 кв.м. /хиляда седемстотин и десет 

квадратни метра/, от строителен квартал 10 /десет/ по плана на с. Беляковец, община 

Велико Търново, останалата част от който е собственост на Ивелина ………….Иванова 

с постоянен адрес гр. …………….., кв. ……….., ул. ………………… и Христо………… 

Узунов с постоянен адрес гр. ……………….., ул. „……………….. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 

на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 50 /петдесет/ кв.м., актувано с акт 

за частна общинска собственост №6626/15.10.2018 г., представляващо 50/1710 идеални 

части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот I-41 /едно римско 

за имот четиридесет и едно/, целият с площ от 1 710 кв.м. /хиляда седемстотин и десет 

квадратни метра/, от строителен квартал 10 /десет/ по плана на с. Беляковец, община 

Велико Търново, в размер на 1 200 /хиляда и двеста/ лева без начислен ДДС, които 
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следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 

9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико 

Търново. Всички необходимо присъщи разходи по сделката – данък добавена стойност, 

такса по чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса 

вписване и др., са за сметка на Ивелина …………….. Иванова с постоянен адрес гр. 

…………………., кв. …………….., …………………… и Христо ……………… Узунов с 

постоянен адрес гр. ……………., ул. …………………. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

 

ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, гр. Дебелец, Вх. № 2668/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, гр. Дебелец, Вх. № 2668 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кметът на гр. Дебелец е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме това предложение. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Николай Станчев 

Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 

Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 

Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1362 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 

т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
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имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 

съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 99 /деветдесет и девет/ кв.м., актувано с акт за 

частна общинска собственост №6632/30.10.2018 г., представляващо 99/1085 идеални 

части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот II-439 /две римско 

за имот четиристотин тридесет и девет/, целият с площ от 1 085 кв.м. /хиляда осемдесет 

и пет квадратни метра/, от строителен квартал 41 /четиридесет и едно/ по плана на гр. 

Дебелец, община Велико Търново, останалата част от който е собственост на Емилия 

………………..Петрова с постоянен адрес гр. ………………….., ул. …………………..“ 

…. и Теодора ……………. Бухова с постоянен адрес гр. ………………., ул. 

…………………….. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 

на недвижими имоти,  общинско място с площ от 99 /деветдесет и девет/ кв.м., 

актувано с акт за частна общинска собственост №6632/30.10.2018 г., представляващо 

99/1085 идеални части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот II-

439 /две римско за имот четиристотин тридесет и девет/, целият с площ от 1 085 кв.м. 

/хиляда осемдесет и пет квадратни метра/, от строителен квартал 41 /четиридесет и 

едно/ по плана на гр. Дебелец, община Велико Търново, в размер на 2 900 /две хиляди и 

деветстотин/ лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на 

Община Велико Търново IBAN …………………………………… код …………. BIC 

………………… при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо 

присъщи разходи по сделката – данък добавена стойност, такса по чл.56а от 

НОАМТЦУ, местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са за 

сметка на Емилия …………………. Петрова с постоянен адрес гр. ………………, ул. 

…………………………….. и Теодора …………………… Бухова с постоянен адрес гр. 

………………….., ул. ………………………………, чрез пълномощник Пенчо 

…………… Пенчев. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 

чрез продажба, гр. Дебелец, Вх. № 2670/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, гр. Дебелец, Вх. № 2670 от 18.01.2019 г. 

 ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кметът на гр. Дебелец е дал становище.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
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Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 

Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 

За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 

Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 

Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 

Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 

Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1363 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 

т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 

съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 100 /сто/ кв.м., актувано с акт за частна 

общинска собственост №6637/13.11.2018 г., представляващо 100/782 идеални части от 

недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот VII-44 /седем римско за 

имот четиридесет и четири/, целият с площ от 782 кв.м. /седемстотин осемдесет и два 

квадратни метра/, от строителен квартал 10 /десет/ по плана на гр. Дебелец, община 

Велико Търново, останалата част от който е собственост на Татяна…………….. 

Стойчева с постоянен адрес гр. ……………………., бул. ………………….., чрез 

пълномощник Стойко ………….Стойчев. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 

на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 100 /сто/ кв.м., актувано с акт за 

частна общинска собственост №6637/13.11.2018 г., представляващо 100/782 идеални 

части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот VII-44 /седем 

римско за имот четиридесет и четири/, целият с площ от 782 кв.м. /седемстотин 

осемдесет и два квадратни метра/, от строителен квартал 10 /десет/ по плана на гр. 

Дебелец, община Велико Търново, в размер на 2 900 /две хиляди и деветстотин/ лева 

без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико 

Търново IBAN …………………. код ………………. BIC …………… при „Общинска 
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банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи по сделката – 

данък добавена стойност, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, стойност на 

експертната оценка, такса вписване и др., са за сметка на Татяна ………………. 

Стойчева с постоянен адрес гр. …………….., ………………………, чрез пълномощник 

Стойко …………….Стойчев. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 

чрез продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2681/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Прекратяване на съсобственост чрез 

продажба, с. Вонеща вода, Вх. № 2681 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Кмет с. Вонеща вода е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване.  

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 

Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 

Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова 

Недева: За 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1364 

 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 

т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
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съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

- общинско място с площ от 155 /сто петдесет и пет/ кв.м., актувано с акт за 

частна общинска собственост №6627/17.10.2018 г., представляващо 155/755 идеални 

части от недвижим имот, представляващ поземлен имот №12098.512.2 /едно две нула 

девет осем точка пет едно две точка две/, целият с площ от 755 кв.м. /седемстотин 

петдесет и пет квадратни метра/, с начин на трайно ползване: ниви /орна земя/, пета 

категория, местност „Търнивата 2“, по плана на новообразуваните имоти с. Вонеща 

вода, община Велико Търново, останалата част от който е собственост на Йордан 

…………….Витанов с постоянен адрес гр. ……………, ул. ………………… 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 

на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 155 /сто петдесет и пет/ кв.м., 

актувано с акт за частна общинска собственост №6627/17.10.2018 г., представляващо 

155/755 идеални части от недвижим имот, представляващ поземлен имот №12098.512.2 

/едно две нула девет осем точка пет едно две точка две/, целият с площ от 755 кв.м. 

/седемстотин петдесет и пет квадратни метра/, с начин на трайно ползване: ниви /орна 

земя/, пета категория, местност „Търнивата 2“, по плана на новообразуваните имоти с. 

Вонеща вода, община Велико Търново, в размер на 699 /шестстотин деветдесет и девет/ 

лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико 

Търново IBAN ……………………………….код …………….. BIC ………………. при 

„Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи по 

сделката – данък добавена стойност, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, местен данък, 

стойност на експертната оценка, такса вписване и др., са за сметка на Йордан 

……………Витанов с постоянен адрес гр. …………………., ул……………………….. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 

действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 

за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество.  

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл. 15, 

ал. 3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. Дебелец, Вх. № 2669/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварителен договор по чл. 15, ал. 3 

и ал. 5 от ЗУТ, гр. Дебелец, Вх. № 2669 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Кметът на гр. Дебелец е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението.  

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

 Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

 съветниците – 25  гласа „за”. 



Протокол № 51  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 31.01.2019 г. 

 

84 

 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 

Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: 

За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 

Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 

Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 

За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 

Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1365 

 

1.На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС и чл.2 ал.3 

от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя, 

представляваща част от улица с ОК-ОК №№129-130, с площ от 39,00 кв.м., която 

съгласно ЧИ на ПУП-ПР попада в УПИ II-580 от кв.37 по плана на гр. Дебелец, община 

Велико Търново, да бъде обявена за частна общинска собственост. 

2. На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от Закона за 

устройство на територията, чл. 42 и чл. 43, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда на 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 

общински съвет дава съгласие за сключване на предварителен договор за прехвърляне 

правото на собственост върху част от имот в обхвата на разработка, приета с Решение 

№105 по протокол №9 от 17.10.2018 г. на Експертен съвет по устройство на 

територията при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на Георги ………………. Георгиев с 

постоянен адрес гр. …………….. ул. ……………………..и Радина ………………… 

Георгиева с постоянен адрес гр. …………………, ул. …………………..,  правото на 

собственост върху общинска земя с площ от 39,00 кв.м., която съгласно ЧИ на ПУП-ПР 

попада в УПИ II-580 от кв.37 по плана на гр. Дебелец, община Велико Търново – частна 

собственост, срещу актуална пазарна цена, определена от оценител на имоти, в размер 

на 1 200 /хиляда и двеста/ лева без начислен ДДС;  

2.2. Всички разноски по сключване на сделката – стойност на имота, 

предмет на прехвърлителната сделка, ДДС, местен данък, такса по чл.56а от 

НОАМТЦУ, такса вписване, стойност на изготвените експертни оценки и др., са за 

сметка на Георги …………… Георгиев с постоянен адрес гр. ………………. ул. 

………………………………… и Радина ………………Георгиева с постоянен адрес гр. 

……………………., ул. …………………….. 
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3. Възлага на Кмета на ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО да сключи 

предварителен договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в сила на 

проекта за ЧИ на ПУП-ПР – да сключи окончателен договор за прехвърляне правото на 

собственост върху части от имоти. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по 

реда на чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2680/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 

29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2680 от 18.01.2019 година. 

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 

Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 

Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, 

Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов 

Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1366 

 

1.На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 

предназначението на части от имоти общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот №10447.520.1344, землище гр. Велико Търново, местност 

„Козлуджа; НТП: „за селскостопански, горски и ведомствен път“; площ в сервитутните 

граници – 0,036 кв.м.;  

- поземлен имот №10447.520.1345, землище гр. Велико Търново, местност 

„Козлуджа“; НТП: „за селскостопански, горски и ведомствен път“; площ в 
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сервитутните граници – 0,159 кв.м.; 

във връзка с проект за подробен устройствен план – план за застрояване и 

парцеларен план за ПИ с идентификатор №10447.520.4106, местност „Козлуджа“, по 

КККР на гр. Велико Търново, с цел промяна предназначението на имота от земеделска 

територия с НТП „друг вид насаждение“ в урбанизирана територия с НТП „за вилно 

застрояване“; схеми Ел. и ВиК. 

 

Проектът е разгледан и приет с решение № 133 по протокол №11 от 

19.12.2018 г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико 

Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 

сила на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 

ограничени вещни права на Стефан …………………. Георгиев с адрес гр. 

………………….., ул. „……………………., върху имотите по т.1, след влизане в сила на 

ПУП. 

 3. Стефан ……………… Георгиев с адрес гр. ………………, ул. 

„…………………….., да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване 

на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и учредяването на 

правата по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на 

чл. 29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2687/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предварително съгласие по реда на чл. 

29, ал. 1 от ЗОЗЗ, гр. Велико Търново, Вх. № 2687 от 18.01.2019 година.  

ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 

Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, 

Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 

Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 

Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
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Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Николай 

Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 

Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1367 

 

1.На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 

предназначението на части от имоти общинска собственост, както следва:  

- поземлен имот №10447.520.1344, землище гр. Велико Търново, местност 

„Козлуджа; НТП: „за селскостопански, горски и ведомствен път“; площ в сервитутните 

граници – 0,036 кв.м.;  

- поземлен имот №10447.520.1345, землище гр. Велико Търново, местност 

„Козлуджа“; НТП: „за селскостопански, горски и ведомствен път“; площ в 

сервитутните граници – 0,141 кв.м.; 

във връзка с проект за подробен устройствен план – план за застрояване и 

парцеларен план за ПИ с идентификатор №10447.520.4091, местност „Козлуджа“, по 

КККР на гр. Велико Търново, с цел промяна предназначението на имота от земеделска 

територия с НТП „друг вид насаждение“ в урбанизирана територия с НТП „за вилно 

застрояване“; схеми Ел. и ВиК. 

 

Проектът е разгледан и приет с решение № 134 по протокол №11 от 

19.12.2018 г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико 

Търново.  

Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 

сила на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 

Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 

ограничени вещни права на Стефан ………………… Георгиев с адрес гр. 

…………………., ул. ……………………, върху имотите по т.1, след влизане в сила на 

ПУП. 

 3. Стефан …………………. Георгиев с адрес гр. ……………………, ул. 

……………………….., да извърши за своя сметка процедурите по ЗОЗЗ за 

утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила на ПУП и 

учредяването на правата по т.2 – и по промяната на предназначението на земята. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2682/18.01.2019 г. 
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Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2682 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме предложенето. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 

Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 

Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 

За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1368 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във 

връзка с чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 

и ал. 5 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, 

настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 

включва в списъка за продажба жилище – частна общинска собственост, 

индивидуализиран в АОС № 6669 от 07.01.2019 год., а именно: 

- самостоятелен обект в сграда с идентификатор 10447.513.218.1.2 /едно 

нула четири четири седем точка пет едно три точка две едно осем точка едно точка две/ 

по Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново, 

одобрени със заповед № РД-18-86/19.09.2008 год. с адрес на имота: гр. Велико Търново, 

п.к. 5000, ул. „Седми юли“ № 19, ет. 1 (втори сутеренен етаж), ап. 1,  със застроена 

площ от 95,52 кв.м. (деветдесет и пет квадратни метра и петдесет и два квадратни 

сантиметра), състоящ се от: дневна, две спални, столова с черна кухня, баня, тоалетна, 

килер, коридор и една тераса, с предназначение на самостоятелния обект: жилище, 

апартамент, при съседни самостоятелни обекти в сградата: на същия етаж- 

10447.513.218.1.1; под обекта: няма; над обекта: 10447.513.218.1.4, прилежащи части: 

избено помещение № 12 (дванадесет) с полезна площ от 6,00 кв.м. (шест квадратни 

метра), таванско помещение № 2 (две) със застроена площ от 10,00 кв.м. (десет 
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квадратни метра), както и 8,25339 % (осем цяло двадесет и пет хиляди триста тридесет 

и девет стохилядни процента) идеални части от общите части на сградата и 

отстъпеното право на строеж, съобразно идеалните части на апартамента и застроената 

площ на жилищния блок върху терена, който самостоятелен обект е изграден  в сграда 

№ 1 (едно), представляваща ЖСК „Сортови семена“, построена през 1974 год., 

разположена в поземлен имот с идентификатор 10447.513.218, кв. 102, УПИ VI по ПУП 

на гр. Велико Търново. 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 

чл.47, ал.5, ал. 6 и ал. 7 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за 

установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 недвижим имот да 

бъде продаден на Атанас …………………. Атанасов, ЕГН: ………………….. Одобрява 

продажна цена на гореописания имот, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 93 800,00 /деветдесет и три 

хиляди и осемстотин/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 

на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2683/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2683 от 18.01.2019 г.   

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Пламен 
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Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1369 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във 

връзка с чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 

и ал. 5 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, 

настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 

включва в списъка за продажба жилище – частна общинска собственост, 

индивидуализиран в АОС № 6678/14.01.2019 год., а именно: 

- самостоятелен обект в сграда с идентификатор 10447.503.238.1.31 /едно 

нула четири четири седем точка пет нула три точка две три осем точка едно точка три 

едно/ по Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново с 

адрес на имота: гр. Велико Търново, п.к. 5000, ул. „Вела Благоева“ № 15, вх. Б, ет. 6, ап. 

3, със застроена площ от 115,00 кв.м. (сто и петнадесет квадратни метра), състоящ се 

от: входно антре, тоалетна, дневна-трапезария и кухня, баня- тоалетна, коридор, две 

спални и две тераси, с предназначение на самостоятелния обект: жилище, при съседни 

самостоятелни обекти в сградата: на същия етаж- 10447.503.238.1.32; под обекта: 

10447.503.238.1.24; над обекта: 10447.503.238.1.37, прилежащи части: избено 

помещение № 4 (четири) с полезна площ от 10,40 (десет цяло и четиридесет стотни) 

кв.м., заедно с 6,35 % (шест цяло и тридесет и пет стотни процента) идеални части от 

общите части на сградата и 33/1503 кв.м. (тридесет и три върху хиляда петстотин и три) 

от правото на собственост върху  поземлен имот с идентификатор 10447.503.238, УПИ 

I- 6243 кв. 131 по ПУП на гр. Велико Търново. 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 

чл.47, ал.5, ал. 6 и ал. 7 във вр. с чл.46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за 

установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 недвижим имот да 

бъде продаден на Димитър ………………….. Машов, ЕГН: …………………... Одобрява 

продажна цена на горния имот, въз основа на експертна оценка, изготвена от оценител 

на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 135 200,00 /сто тридесет и пет хиляди и 

двеста/ лева без начислен ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 

на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Продажба на недвижим имот – 
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апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2684/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Продажба на недвижим имот – 

апартамент, гр. Велико Търново, Вх. № 2684 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 

Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 

Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка 

Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 21 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1370 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3, ал.2 и ал. 3 във 

връзка с чл. 42, ал. 1, т. 2 от ЗОС, чл. 47, ал. 1, във връзка с чл. 46, ал. 1, т. 1, чл. 47, ал. 4 

и ал. 5 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, 

настаняване и продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет 

включва в списъка за продажба жилище – частна общинска собственост, 

индивидуализиран в АОС № 6679 от 14.01.2019 год., а именно: 

- самостоятелен обект в сграда с идентификатор 10447.515.43.1.5 /едно нула 

четири четири седем точка пет едно пет точка четири три точка едно точка пет/ по 

Кадастрална карта и кадастралните регистри /КККР/ на гр. Велико Търново с адрес на 

имота: гр. Велико Търново, п.к. 5000, ул. „Георги Измирлиев“ № 14, вх. А, ет. 2, ап. 7, 

със застроена площ от 67,55 кв.м. (шестдесет и седем квадратни метра и петдесет и пет 

квадратни сантиметра), състоящ се от: стая, дневна – столова, кухня, баня, тоалетна, 

коридор и две тераси, с предназначение на самостоятелния обект: жилище, при съседни 

самостоятелни обекти в сградата: на същия етаж- 10447.515.43.1.13, 10447.515.43.1.14; 

под обекта: 10447.515.43.1.2; над обекта: 10447.515.43.1.17, 10447.515.43.1.16, 

10447.515.43.1.18, прилежащи части: изба № 7 (седем) с полезна площ от 5,02 (пет цяло 



Протокол № 51  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 31.01.2019 г. 

 

92 

 

и две стотни) кв.м., заедно с 4,141 % (четири цяло сто четиридесет и една хилядни 

процента) идеални части от общите части на сградата и отстъпеното право на строеж, 

съобразно ид. части на апартамента и застроената площ на жилищния блок върху 

терена, който самостоятелен обект е изграден  в сграда № 1 (едно), представляваща 

блок № 29 (двадесет и девет) построена през 2001 год., монолитна конструкция, 

разположена в поземлен имот с идентификатор 10447.515.43, кв. 620, УПИ ХII по ПУП 

на гр. Велико Търново. 

2. На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.47, ал.1, т.3 и ал.2 от ЗОС и 

чл.47, ал.5, ал. 6 във вр. с чл. 46, ал.1, т.1 от Наредбата за реда и условията за 

установяване на жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие описаният в точка 1 недвижим имот да 

бъде продаден на Илия …………………. Трифонов, ЕГН: …………………. Одобрява 

продажна цена на гореописания имот, въз основа на експертна оценка, изготвена от 

оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 67 700,00 /шестдесет и седем 

хиляди и седемстотин/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 

необходими административни действия по продажба на имота, съгласно разпоредбите 

на Закона за общинска собственост и Наредбата за реда и условията за установяване на 

жилищни нужди, настаняване и продажба на общински жилища. 

 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот частна общинска собственост, с. Ресен, Вх. № 2671/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

частна общинска собственост, с. Ресен, Вх. № 2671 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  

Кметът на с. Ресен е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
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Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов 

Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ №  1371 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за 

общинска собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-1890-1/ 

29.11.2018 г., от д-р Мирослав Карамелски, „САМОСТОЯТЕЛНА МЕДИКО-

ДИАГНОСТИЧНА ЛАБОРАТОРИЯ - Д-Р МИРОСЛАВ КАРАМЕЛСКИ” ООД, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 

години на част от имот общинска собственост, намиращ се в с. Ресен, Община Велико 

Търново, в сградата  на Здравния дом, на първи етаж, представляващ помещение и 

спомагателна площ с обща площ 30.00 кв. м при месечна наемна цена 38,00 лв. с 

предназначение диагностична лаборатория. 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем 

по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 

частна общинска собственост, гр. Килифарево, Вх. № 2673/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

частна общинска собственост, гр. Килифарево, Вх. № 2673 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението.  

Има становище на кмета гр. Килифарево. 

Давам думата за изказвания по предложението.  

Няма изказвания. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 

Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гюнай 

Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков 

Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена 

Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 

Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 

Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
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Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 

Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 

Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1372 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за 

общинска собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба вх. № 53- 1047-1/ 7.12.2018 

г., от д-р Георги Миланов, „ИНДИВИДУАЛНА ПРАКТИКА ЗА ПЪРВИЧНА 

ДЕНТАЛНА ПОМОЩ - Д-Р ГЕОРГИ МИЛАНОВ” ЕООД, Великотърновски общински 

съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ години на част от имот 

общинска собственост, намиращ се в гр. Килифарево, Община Велико Търново, в 

сградата  на Кметството, на втория етаж, представляващ помещение № 10 с обща площ 

17.40 кв. м при месечна наемна цена 22.00лв. с предназначение стоматологичен  

кабинет. 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем 

по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот частна общинска собственост, гр. Килифарево, Вх. № 2679/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

частна общинска собственост, гр. Килифарево, Вх. № 2679 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по ЗСД приемат предложението. 

Има становище на кмета на гр. Килифарево. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Калина Михайлова 

Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
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Кирилова Илчева: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 

Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 

Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1373 

 

1. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14, ал.6 от Закона за 

общинска собственост, чл.17, ал.1  от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и във връзка с молба вх. № 5300-1890-1/ 

29.11.2018 г., от д-р Мирослав Карамелски, „САМОСТОЯТЕЛНА МЕДИКО-

ДИАГНОСТИЧНА ЛАБОРАТОРИЯ - Д-Р МИРОСЛАВ КАРАМЕЛСКИ” ООД, 

Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 

години на част от имот общинска собственост, намиращ се в гр. Килифарево, Община 

Велико Търново, в сградата  на Кметството, на втория етаж, представляващ помещение 

и спомагателна площ с обща площ 30.12 кв. м при месечна наемна цена 38,00лв. с 

предназначение диагностична лаборатория. 

 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да сключи договор за наем 

по реда на Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от 

имот публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2675/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отдаване под наем на част от имот 

публична общинска собственост, гр. Дебелец, Вх. № 2675 от 18.01.2019 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 

Има становище на кмета на гр. Дебелец. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
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Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 

Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 1374 

 

 І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 23 от ЗМСМА и чл. 8 ал. 9 от ЗОС, 

Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 

разпореждане с имоти общинска собственост за 2019год.,  част от имот публична 

общинска собственост, находящ  се в гр. Дебелец, в улична регулация за улица с ОКОК 

163-166,  до  кв.55 А по плана на града, представляващ терен с обща площ 6,00 /шест/ 

кв.м, за поставяне на преместваем обект /павилион/. 

 ІІ. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 

общинска собственост, чл. 14 ал. 1 и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от 

Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, 

във връзка с чл.56 от ЗУТ, Великотърновски общински съвет дава съгласие за отдаване 

под наем на част от имот публична общинска собственост, съгласно виза на Гл. 

архитект от 07.01.2019 г., находящ се в гр. Дебелец, в улична регулация за улица с 

ОКОК 163-166,  до кв.55 А по плана на града,  представляващ терен от 6,00 /шест/ кв.м, 

за срок от  5 (пет) години, с предназначение - търговска дейност и услуги, при начална 

тръжна цена 100,00 /сто/ лв. на месец. 

 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 

публичен търг с явно наддаване за отдаване на имота под наем, при условия и ред 

съгласно изискванията на гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество и при следните допълнителни условия: 

 1.При провеждането на търга да се представи проект на преместваемия 

обект /павилион/, одобрен от Гл. архитект на Община Велико Търново. 

 2.Разходите за монтаж и пускането в експлоатация на преместваемия обект 

/павилион/, както и демонтажа след изтичане на срока на наемния договор, са изцяло за 

сметка на наемателя. 

 

  

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълнение към Решение № 

1321/20.12.2018 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 2677/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Допълнение към Решение № 1321 от 

20.12.2018 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 2677 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС приема предложението, ПК по ОНК предлага да се отложи 

точката. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
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Няма изказвания. 

Предлагам първо да гласуваме предложението на ПК по ОНК за отлагане на 

точката. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Резултатът от гласуването е: 11 „за”, 1 „против”, 4 „въздържал се”. 

Има предложение за прегласуване на предложението за отлагане. Гласуваме 

отново предложението на ПК по ОНК. 

Предложението за отлагане се приема със 17 „за”, 1 „против”, 5 „въздържал 

се”. 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 

1170/26.07.2018 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 2678/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 1170 от 

26.07.2018 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 2678 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Гласуваме предложението. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 

Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 

Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Михаил Стефанов 

Харалампиев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко 

Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 

Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 25 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1375 

 

 На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и т. 24 от ЗМСМА, Великотърновски 

общински съвет  отменя свое Решение № 1170 по Протокол № 45 от проведено 

заседание на 26.07.2018 г. за продажба на общински жилищен имот, находящ се на 

административен адрес: гр. ……………………………., ул. …………………………….. 
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ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Решение № 

1228/27.09.2018 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 2686/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Решение № 1228 от 

27.09.2018 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 2686 от 18.01.2019 г. 

ПК по ОС, ПК по БФ приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Поставям на гласуване предложението по точка 45. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване: 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав 

Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, 

Георги Петров Недев: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-

Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 

Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: 

За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Николай Илчев 

Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен 

Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 

Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова 

Недева: За 

Предложението беше прието с 24 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1376 

 

На основание чл. 21, ал.1, т. 23 и т. 24 от ЗМСМА, Великотърновски 

общински съвет  отменя свое Решение № 1228 по Протокол № 47 от проведено 

заседание на 27.09.2018 г. за продажба на общински жилищен имот, находящ се на 

административен адрес: гр. …………………, ул. …………………………………. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за 

ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2691/18.01.2019г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП, гр. 

Велико Търново, Вх. № 2691 от 18.01.2019г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме предложението. 
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Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1377 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, 

т.5 от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 87 от 

Протокол № 8/19.09.2018г. на Експертния съвет по устройство на територията при 

Община  Велико Търново, Великотърновския общински съвет одобрява: 

1. Подробен устройствен план - парцеларен план /ПУП-ПП/ за 

електрозахранване на ПИ с идентификатор № 10447.17.8, местност „Алмалъка“ по 

КККР на гр. Велико Търново - трасето започва с разширение на кабелна мрежа 1kV от  

ТП „Метални отливки“ и полагане на кабел до разпределителна касета, монтирана в ПИ 

№ 10447.501.15 (урбанизирана територия с НТП „за второстепенна улица“ - общинска 

собственост), след което ще премине през следните имоти: ПИ № 10447.501.6 

(урбанизирана територия с НТП „за второстепенна улица“ - общинска собственост), ПИ 

№ 10447.501.144 (урбанизирана територия с НТП „за друг вид застрояване“ - общинска 

собственост), ПИ № 10447.501.145 (урбанизирана територия с НТП „за друг вид 

застрояване“ - общинска собственост),  ПИ № 10447.501.146 (урбанизирана територия с 

НТП „за друг вид застрояване“ - общинска собственост), ПИ № 10447.17.11 

(земеделска територия с НТП „за селскостопански, горски и ведомствен път“ – 

публична общинска собственост), където се монтира ел. табло тип ТЕПО-1Т, външно 

на границата на имота. Определен е сервитут около кабелът 1.5м от обслужващата 

страна, съгласно Приложение № 1 към чл.7, ал.1, т.1 от Наредба № 16 за сервитутите на 

енергийните обекти. 

2. Подробен устройствен план - парцеларен план /ПУП-ПП/ за 

водоснабдяване на ПИ с идентификатор № 10447.17.8, местност „Алмалъка“ по КККР 

на гр. Велико Търново - трасето започва от съществуващ водопровод с водопроводно 

отклонение с PHDE ф90мм, в изкоп с мин.дълбочина от 1.2м в ПИ № 10447.501.15 

(урбанизирана територия с НТП „за второстепенна улица“ - общинска собственост), 

след което преминава през следните имоти: ПИ № 10447.501.6 (урбанизирана 

територия с НТП „за второстепенна улица“ - общинска собственост), ПИ № 

10447.501.144 (урбанизирана територия с НТП „за друг вид застрояване“ - общинска 

собственост), ПИ № 10447.501.145 (урбанизирана територия с НТП „за друг вид 

застрояване“ - общинска собственост), ПИ № 10447.501.146 (урбанизирана територия с 

НТП „за друг вид застрояване“ - общинска собственост), ПИ № 10447.17.11 

(земеделска територия с НТП „за селскостопански, горски и ведомствен път“ - 

публична общинска собственост) и влиза в имота на Възложителя ПИ № 10447.17.8, 

където е изградена водомерна шахта. Определен е сервитут от 3м осово от новия 
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водопровод. 

3.План-схеми за електрозахранване и водоснабдяване на ПИ с 

идентификатор № 10447.17.8 по КККР на гр. Велико Търново.  

 На основание чл. 215 от ЗУТ, решението подлежи на обжалване в 30-дневен 

срок от обнародването му в „Държавен вестник“, чрез Кмета на Община Велико 

Търново пред Великотърновския административен съд. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за 

ПУП, гр. Дебелец, Вх. № 2692/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП, гр. 

Дебелец, Вх. № 2692 от 18.01.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Кметът на гр. Дебелец е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Преминаваме към гласуване. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1378 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, 

т.5 от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 120 от 

Протокол № 10/21.11.2018г. на Експертния съвет по устройство на територията при 

Община  Велико Търново, Великотърновския общински съвет одобрява: 

 Подробен устройствен план - парцеларен план /ПП/ за трасе за 

електрозахранване и водоснабдяване на обект в имот ПИ № 074010, местност „Под 

дела“ в землището на гр. Дебелец, общ. Велико Търново.  

 1.Трасето на водопровода е продължение на съществуващо водопроводно 

трасе, което започва от водомерна шахта в ПИ № 000218 (земеделска територия с НТП 

“полски път“- собственост на Община Велико Търново), след което продължава през: 

ПИ № 000803 (земеделска територия с НТП - „хранително-вкусова промишленост“ - 

собственост на „СИГМА 2003“ ЕООД), ПИ № 000801 (земеделска територия с НТП 

„птицеферма“ - собственост на „СИГМА 2003“ ЕООД), ПИ № 000236 (земеделска 

територия с НТП „гори и храсти в земеделска земя“ - собственост на Община Велико 

Търново), ПИ № 000235(земеделска територия с НТП „гори и храсти в земеделска 

земя“ - собственост на Община Велико Търново) и достига до водомерната шахта в 

имота на Възложителя. Определен е сервитут 3.0м в ляво и дясно от оста на кабела.  
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 2.Трасето на кабелното електрозахранване започва от ВЕЛ „Тунела“, 

ТП“Агрима“, чрез полагане на ел.кабел - подземно в изкоп 1.3/0.4м в ПИ № 000218 

(земеделска територия с НТП “полски път“- собственост на Община Велико Търново), 

след което преминава през следните имоти: ПИ № 000801 (земеделска територия с НТП 

„птицеферма“ - собственост на „СИГМА 2003“ ЕООД), ПИ № 000236 (земеделска 

територия с НТП „гори и храсти в земеделска земя“ - собственост на Община Велико 

Търново), ПИ № 000235(земеделска територия с НТП „гори и храсти в земеделска 

земя“ - собственост на Община Велико Търново) и достига до имота на Възложителя, 

където се изгражда БКТП 1х630kVA - 20kV. Определен е сервитут около кабелът 1.0м 

от едната страна, съгласно Приложение № 1 към чл.7, ал.1, т.1 от Наредба № 16 за 

сервитутите на енергийните обекти.  

 3.План-схеми за електрозахранване и водоснабдяване на ПИ № 074010, 

местност „Под дела“ по плана на гр.Дебелец, общ.Велико Търново. 

 На основание чл. 215 от ЗУТ, решението подлежи на обжалване в 30-дневен 

срок от обнародването му в „Държавен вестник“, чрез Кмета на Община Велико 

Търново пред Великотърновския административен съд. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за 

ПУП, с. Къпиново, Вх. № 2693/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП, с. 

Къпиново, Вх. № 2693 от 18.01.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Кметът на с. Къпиново е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Гласуваме. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1379 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, 

т.5 от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 108 от 

Протокол № 9/17.10.2018г. на Експертния съвет по устройство на територията при 

Община  Велико Търново, Великотърновския общински съвет одобрява: 

1. Проект за подробен устройствен план - парцеларен план /ПУП-ПП/ - трасе 

за водопровод за захранване с вода на ПИ № 36107.39.25, местност „Лъката“, общ. 

Велико Търново. Трасето за захранване на басейните за пъстървовото рибовъдно 
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стопанство  започва с полагане на тръба РЕ, подземно в имот № 36107.39.49 

/земеделска земя, с НТП „скали“- собственост на Община Велико Търново/, 

продължава в ПИ № 36107.10.73 /земеделска земя с НТП „за селскостопански, горски, 

ведомствен  път-собственост на Община Велико Търново/, където се изгражда шахта с 

преливник за отмерване на водата. След това преминава през ПИ № 36107.10.6 

/земеделска земя, с НТП „за селскостопански, горски, ведомствен  път-собственост на 

Община Велико Търново/ и влиза в имота на Възложителя. За отводняването на 

стопанството се полага ПП тръба ф300, подземно в ПИ №36107.39.45 /земеделска земя, 

с НТП „гори и храсти в земеделска земя“ - собственост на община Велико Търново/, 

продължава в ПИ № 39107.39.46 /територия заета от води и водни обекти, с НТП 

„Водно течение, река“ - собственост на Държавата - МОСВ/ и се водоотича в р. 

Веселина. Определен е сервитут до 1м осово от новия водопровод. 

 На основание чл. 215 от ЗУТ, решението подлежи на обжалване в 30-дневен 

срок от обнародването му в „Държавен вестник“, чрез Кмета на Община Велико 

Търново пред Великотърновския административен съд. 

 

 

ПО ЧЕТИРИДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на Проект за 

ПУП, с. Леденик, Вх. № 2694/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на Проект за ПУП, с. 

Леденик, Вх. № 2694 от 18.01.2019г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Кметът на с. Леденик е дал становище. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1380 

 

 На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл. 110, ал.1, 

т.5 от ЗУТ, във връзка с чл.59, ал.1 от ЗУТ, чл.108, ал.2 от ЗУТ и Решение № 107 от 

Протокол № 9/17.10.2018г. на Експертния съвет по устройство на територията при 

Община  Велико Търново, Великотърновския общински съвет одобрява: 

 1. Проект за подробен устройствен план - парцеларен план /ПУП-ПП/ - 

трасе за водопровод за захранване с вода на ПИ с идентификатор № 43253.58.3, 

местност „Бамбалово дере“ по КККР на с. Леденик, общ. Велико Търново. Трасето на 

водопровода започва от съществуващ водопровод в имот № с идентификатор 
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43253.77.26 - земеделска територия, с НТП „за ремонт и поддържане на транспортни 

средства“, собственост на ЕТ „Георги Бялков-Даяна“ и „КРЕЙСЪР“ ЕООД, след което 

преминава през имоти: № 43253.77.38 - земеделска територия, с НТП „за 

селскостопански, горски ведомствен път, общинска собственост;  № 43253.77.39 - 

земеделска територия, с НТП „за местен път“, общинска собственост; № 43253.77.13 - 

земеделска територия, с НТП „за селскостопански, горски, ведомствен път“, общинска 

собственост; № 43253.77.325 - територия на транспорта, с НТП „за местен път“, 

общинска собственост; № 43253.341.306 - територия на транспорта, с НТП „за местен 

път“, общинска собственост; № 43253.58.11 - земеделска територия, с НТП „за 

селскостопански, горски, ведомствен път“, общинска собственост и достига до 

водомерната шахта в имота на Възложителя ПИ № 43253.58.3 - урбанизирана 

територия с НТП „за друг вид обществен обект, комплекс“. 

 На основание чл. 215 от Закона за устройство на територията /ЗУТ/, 

решението подлежи на обжалване в 30-дневен срок от обнародването му в „Държавен 

вестник“, чрез Кмета на Община Велико Търново пред Великотърновския 

административен съд. 

 

 

ПО ПЕТДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проекти за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 

2695/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на задание и даване на 

разрешение за изработване на проекти за ПУП, гр. Велико Търново, Вх. № 2695 от 

18.01.2019 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Преминаваме към гласуване на предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1381 

 

На основание чл.21, ал.1, т. 11 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/; чл. 124-а, ал.1 от ЗУТ във връзка със заявление с 

вх. № 94ГГ-7875-2/ 26.07.2018 г.  от Габриела ……………………. Георгиева, с адрес – 

гр. ……………………….., ул. …………………….. чрез пълномощника й Мирослав 

………………..Пенев; чл. 124-б, ал.1 от ЗУТ във връзка с чл.125, ал.1 и ал.2 от ЗУТ; 

ОГП на гр. Велико Търново и чл.29, ал.1 от Наредба № 7 за ПНУОВТУЗ във връзка с 
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чл.59, ал.1 от ЗУТ; предварително становище с изх. № ПУПРОК-6271/ 19.10.2018 г. на 

„Електроразпределение Север” АД и становище с изх. № ПТ-402/ 31.07.2018 г. и 

подпечатана на 01.08.2018 г. скица от „ВиК Йовковци” ООД във връзка с чл.60, ал.2 от 

ЗУТ; писмо с изх. № 2454/ 01.08.2018 г. на Директора на РИОСВ – Велико Търново, 

Великотърновският общински съвет реши: 

1. Одобрява задание, съставено от заявителя, в качеството му на възложител, за 

изработването на проекти за ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с идентификатор № 10447.519.81 

по КККР на гр. Велико Търново с цел създаване на градоустройствена основа за промяна 

предназначението на ПИ, както и въвеждане на режим на устройство и застрояване в 

съответствие с предвижданията на ОГП и инвестиционните намерения на възложителя; 

ПП за трасе на електропровод през ПИ с идентификатор № 10447.519.171 по КККР на гр. 

Велико Търново с цел захранване с ток на ПИ с идентификатор № 10447.519.81 и ПП за 

трасе на водопровод през ПИ с идентификатор № 10447.519.171 с цел захранване с вода на 

ПИ с идентификатор № 10447.519.81. 

2. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПЗ в обхвата на ПИ с 

идентификатор № 10447.519.81 по КККР на гр. Велико Търново с цел създаване на 

градоустройствена основа за промяна предназначението на ПИ, както и въвеждане на 

режим на устройство и застрояване в съответствие с предвижданията на ОГП и 

инвестиционните намерения на възложителя. 

3. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 

електропровод през ПИ с идентификатор № 10447.519.171 по КККР на гр. Велико 

Търново с цел захранване с ток на ПИ с идентификатор № 10447.519.81 в съответствие със 

становище с изх. № ПУПРОК-6271/ 19.10.2018 г. на „Електроразпределение Север” АД. 

4. Дава разрешение за изработване на проект за ПУП – ПП за трасе на 

водопровод през ПИ с идентификатор № 10447.519.171 по КККР на гр. Велико Търново с 

цел захранване с вода на ПИ с идентификатор № 10447.519.81 в съответствие със 

становище с изх. № ПТ-402/ 31.07.2018 г., и подпечатана на 01.08.2018 г. скица от „ВиК 

Йовковци” ООД. 

 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Определяне на двама общински 

съветници за членове на комисията за избор на носителя на Академична награда 

„Трети март“, Вх. № 2648/04.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Определяне на двама общински 

съветници за членове на комисията за избор на носителя на Академична награда „Трети 

март“, Вх. № 2648 от 04.01.2019 г. 

ПК по НПУОР предоставя на ПК по ОНК да определи двама общински 

съветници; ПК по ОНК, ПК по СТДМ и ПК по УТТП  предлагат проф. Михаил 

Харалампиев и Валерия Дончева за членове на комисията; ПК по ПГОБК предлага за 

член на комисията Николай Цонев; ПК по ЗСД предлага проф. Михаил Харалампиев, 
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Валерия Дончева и Николай Цонев, ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по БФ и ПК по 

ИВСПИЕСМВ се въздържат от предложение. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Каква ще бъде процедурата? 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще гласуваме поотделно всяко 

предложение, всеки кандидат; двамата, които съберат най-много, ще бъдат в 

комисията. Всеки има право да гласува по два пъти. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Може би това не е точно предложение; аз не знам 

как да го нарека, може би е една молба.  

Професоре, аз нямам спомен ти да не си бил в комисия. Де, що се зададе 

комисия, ти си в комисията. Има двама млади хора – Валерия Дончева и Николай 

Цонев. Отстъпи малко! Аз изпитвам респект към теб и към всички останали, но ще се 

получи така: единия - повече гласове, другия – по-малко, и който надделее. 

Това е молбата ми, за да избегнем конфузна ситуация.  

Отново казвам: Вие сте били много пъти в комисии, отстъпете един път 

други да бъдат! 

Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Ще си позволя да направя сигурно едно 

глупаво изказване. Ще помоля един от тримата кандидати да намери сили и да си 

направи отвод, защото наистина ще вземем решение, което ще е тъпо. Да гласуваме за 

двама от трима колеги за нещо, което е съвсем рутинно. Които и двама да бъдат в 

комисията, е еднакво престижно за всички. Това е молбата ми. Аз например трудно бих 

взел решение за кого да гласувам. Ако има как, бих гласувал и за тримата. 

Г-ЖА ВАЛЕРИ ДОНЧЕВА:  Правя си отвод. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Предлагам следния проект за решение:  

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 90 от Наредбата за 

символите и наградите на Община Велико Търново Великотърновският общински 

съвет определя Михаил Харалампиев и Николай Цонев за членове на комисията за 

определяне на носителя на Академичната награда „3-ти март“ на Община Велико 

Търново за 2019 г. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 21 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 

 

РЕШЕНИЕ № 1382 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 90 от Наредбата за 

символите и наградите на Община Велико Търново, Великотърновски общински съвет 

определя  проф. Михаил Харалампиев и Николай Цонев за членове на комисията за 

определяне на носителя на Академичната награда „Трети март“ на Община Велико 

Търново за 2019 г. 

 



Протокол № 51  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 31.01.2019 г. 

 

106 

 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 

командировки в страната от Венцислав Спирдонов – Председател на 

Великотърновски общински съвет за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018г., Вх. № 

2650/07.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 

страната от Венцислав Спирдонов – председател на Великотърновския общински съвет 

за периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018г., Вх. № 2650 от 07.01.2019 г. 

ПК по БФ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 

Подлагам това предложение на гласуване. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

 

РЕШЕНИЕ № 1383 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 

командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 

извършените разходи за командировки в страната от Венцислав…………………… 

Спирдонов – Председател на Великотърновски общински съвет за отчетния период 

01.10.2018 – 31.12.2018 година, в размер на 161.00 лева /сто шестдесет и един лева/ по 

Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

 

 

ПО ПЕТДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 

командировки в страната  от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за 

периода 01.10.2018 г. – 31.12.2018 г., Вх. № 2690/18.01.2019 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 

страната  от Даниел Панов – кмет на Община Велико Търново, за периода 01.10.2018 г. 

– 31.12.2018 г., Вх. № 2690 от 18.01.2019 година. 

ПК по БФ приема предложението. 

Давам думата за изказвания по предложението. 

Няма изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 

Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 1384 

 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 

командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 

извършените разходи за командировки в страната от инж. Даниел ………………….. 

Панов – Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 01.10.2018 – 31.12.2018 

година, в размер на 360.00 лева /триста и шестдесет лева/ по Приложение 1 – 

неразделна част от настоящото решение. 

 

 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 13,37 часа. 
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